
روزنامه

با تلاش سازمان اطلاعات سپاه امام علی بن ابیطالب)ع( انجام شد؛

انهدام شبکه مرتبطین 
فرقه عرفان حلقه در قم

8

سربازان گمنام امام زمان)عج( در سازمان اطلاعات سپاه امام 
علی بن ابیطالب)ع( قم پس از ماه ها رصد اطلاعاتی، شــبکه 

مرتبطین با فرقه »عرفان حلقه« را شناسایی و منهدم کردند.
به گــزارش روابط عمومی ســپاه امام علی بن ابــی طالب )ع( 

استان قم،، در پی رسیدن گزارش های مردمی به ستاد خبری 
۱۱۴ سازمان اطلاعات سپاه امام علی بن ابیطالب)ع( استان 
قم، مبنــی بر فعالیت مخفیانه فرقه »عرفان حلقه« در شــهر 
مقدس قم و همچنین وصول شکایاتی مبنی بر سوء استفاده 

آیت الله سعیدی در دیدار مدیرکل کمیته امداد استان قم :

مشاغل خانگی مددجویان کمیته امداد تقویت شود
4

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان قم هشدارداد:

عادی انگاری وتجمعات موجب موج 
جدید کرونا خواهد شد

کاهش استفاده از ماسک نگران کننده است

4

4

همزمان با آخرین روز هفته دفاع مقدس صورت گرفت ؛

تجلیل و اعطای درجه به ۱۰ فرمانده  شهید استان قم

ضمن  قم  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
گلایه از برخی بی توجهی ها نسبت به استفاده از ماسک در 
ادارات، اماکن تجاری و مکان های عمومی گفت: هرگونه عادی 

انگاری کرونایی و روی آوردن به تجمعات می تواند سبب بروز 
مجدد روند سینوسی بیماری کرونا در قم شود.  سیامک محبی 
با اشاره به آخرین آمار هفتگی مربوط به بیماری کووید۱۹ در 
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محسن نادری هم آسمانی شد؛ 

خدا حافظ مرد دوست 
داشتنی بسکتبال قم 

درست سه هفته قبل بود که به اتفاق تنی چند از 
بزرگان اصحاب رسانه و به دعوت محسن عزیز به دفتر کارش رفتیم تا با مرد دوست 
داشتنی گپ و گفتی صمیمانه از گذشته تا حال بسکتبال  داشته باشیم رشته ای 
که عمر و زندگی خود را پای آن گذاشت و عاشقانه برای اعتلای ورزشکاران توپ 

سبد از هیچ کوششی دریغ نورزید.
 صحبت های دلنشین او را که آخرین مصاحبه زندگیش بود را در روزنامه وزین 
ایمان قلمی کردم خیلی خوشحال بود که یادی از او کردیم و حرف دلش را به 
رشته تحریر در آوردیم اما سرنوشت طوردیگری برای محسن عزیز ما رقم خورد 
ویروس منحوس کرونا بدن پهلوانانه او را در بر گرفت و قامت بلند نزدیک به دو 
مارس با اندام ورزیده و ستبرش در عرض دو هفته ای شد تا مبارزه وی در دو  
هفته بستری شدن در بیمارستان امام رضا )ع( که با تجویز پزشکان و امید به 
بهبودی کامل وی اجازه اقامت در منزل را دریافت کرد و ما را بسیار خوشحال 

نمود.
 متاسفانه با تغییر روند تنفسی او و اعزام مجدد به بیمارستان حوالی ظهر 
روزسه شنبه آسمانی شد و درد بزرگ دیگری بر دردهای زخم خورده خانواده 
ورزش اضافه نمود برای او که بهترین بود برای او که خیر بود برای او که عاشقانه 
پدر و مادر گلش را میپرستید رفتنش به دیار باقی غمناک و از جهتی دیگر 
سرافرازانه در آغوش مهر ایزدی و در برزخ بهشتی با آرامشی مطلق دعا گوی ما 

دوستان خواهد بود .
نادری عزیز و  برادر گلش حسن  نادری  تسلیتی ویژه بر خانواده گرانقدر 
داماد برومندش محسن صادقیان از قهرمانان به نام رشته بدمینتون دارم 
از  قلم  که  بود  آنقدر  عزیز  محسن  خوبی های  که  میگویم  عزیزان  این  به  و 
توصیف آن عاجز است و در سایه این خوب بودن افتخاری بزرگ برای شما 
عزیزان رقم خورد که محسن عزیزتان با رفتنش غم و اندوهی بزرگ را بر دل 
دوستدارانش گذاشته تا بیش از گذشته در حسرت نبودش آبشار اشک از 
دیدگانمان جاری شود محسن جان آسوده و آرام سفرت را آغاز کن و مهرت 

و نگاهت را از ما دریغ نورز.

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات قم :

نواقص طرح نسخه نویسی الکترونیکی 
رفع شود

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات قم با اشاره به وضعیت مناسب پیاده سازی 
طرح نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیکی در استان های کشور، گفت: با 
بخش سلامت قم نیز در استفاده از بستر ارتباطات و فناوری اطلاعات برای رفع 

نواقص احتمالی و پیاده سازی کامل این طرح همکاری کامل صورت گیرد. 
 جواد غلام پور با مناسب خواندن وضعیت این استان در شبکه دسترسی به 
اینترنت پرسرعت، اظهار داشت: امروزه لزوم استفاده به روز از فناوری اطلاعات 
و ارتباطات بیش از پیش نمایان شده و موجب جلوگیری از اتلاف وقت، هزینه ها 
و تسریع در انجام امور افراد می شود.  وی خاطرنشان کرد: قطع برق، کُندی 
سرعت اینترنت در برخی مناطق، اتصال نداشتن سامانه های اصلی برخی 
بیمارستان ها، تمایل نداشتن برخی پزشکان به نسخه نویسی الکترونیکی و 
اتصال نداشتن برخی بیمه های تکمیلی از جمله مشکل های طرح فوق به 
شمار می آید. وی ضمن اشاره به اقدام های صورت گرفته در خصوص اجرا و 
پیاده سازی نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیکی در سطح استان، تصریح 
کرد: حرکت هماهنگ موسسه های بیمه گر پایه و تجاری در اجرای این طرح 
به عنوان یک طرح هماهنگ ملی و ارتقاء تعامل های بین دستگاه های اجرایی 

استان از راهکارهای برون رفت از این معضل است.  

 ویروس تکنولوژی
 و اخلاق پزشکی

بیماری های واگیردار همیشه بوده و با هجوم ناگهانی و 
ایجاد وحشت کشتار می کرده است.

در قدیم طاعون و وبا بیشتر قربانی می گرفت. در زمان جنگ جهانی دوم)در سال 
١٣٢١( تیفوس به تهران آمد و بلای جان هزاران نفر شد. این بیماری ها می آمدند 
و مصیبت به بار می آوردند ولی اکنون به جای آنها ویروس های سارس و مرس و کرونا 

ناگهان و ناخوانده سر می رسند و به جان مردم و زندگی شان می افتند.
اینها به کشتار اکتفا نمی کنند بلکه زندگی را به تعطیلی می کشند و هر جا باشند نه کار 
هست، نه تفریح. تولید و داد و ستد و فرهنگ و سینما و ورزش و مدرسه و دانشگاه و شاید 
فکر کردن هم معلق می شود. ولی گمان نشود که کرونا ویروس، صرفا ضد سرمایه داری 
است، کرونا با سوسیالیسم هم سروکار ندارد، بلکه این ویروس، ویروس تکنولوژی است 
و چنانکه بیل گیتز یکی از نمایندگان تکنولوژی عصر گفته است، تکنولوژی هم از 
عهده اش بر نمی آید) او خبر ندارد که در ایران، ویروس کرونا همدستان پلشت و پلیدی 
دارد که وسایل بهداشتی را پنهان می کنند تا مردم بیشتر مبتلا شوند و آنها آن وسایل را 
در بازار سیاه گران بفروشند(. ظاهراً تکنولوژی با بلایای طبیعی آسان تر مقابله می کند تا 
با شروری که از خود آن زاده می شود. تمدن تکنولوژیک چندان که از نیروهای مخرب 
درونش می ترسد، از قهر طبیعت نمی ترسد. ولی آدمی می تواند و باید بر این  ترس غلبه 
کند. اکنون تنها گروهی که در میدان مقابله مانده است، گروه پزشکان و پرستاران و 
خدمتگزاران بهداشت و درمان است که از تکنولوژیثی نیز مدد می گیرند ولی آنچه آنها 
را در میدان نگاه می دارد نیروی اخلاق است که همیشه با پزشکی قرین و در آن عجین 
بوده است. پس به نشان احترام بایستیم و با تواضع به پاسداران سلامت خود سلام کنیم.
* فیلسوف و رئیس فرهنگستان علوم ایران

 

استاندار قم :

خدمت به خانواده ایثارگران یک افتخار است 
استاندار قم خدمت به خانواده های شهدا و ایثارگران را یک افتخار برای مسؤولان 
دانست و بر آن تأکید کرد.  بهرام سرمست که روزسه شنبه و به مناسبت هفته دفاع 
مقدس به دیدار مجتبی عسگری، جانباز دوران هشت سال جنگ تحمیلی و برادر شهید 
مصطفی عسگری رفته بود بیان کرد: ایثارگران و خانواده های آنان سرمایه های کشور 
محسوب می شوند. وی همچنین خدمت به خانواده شهدا و ایثارگران را جزء افتخارات 
مسؤولان خواند و گفت: باید دانست که شهدا، جانبازان و ایثارگران نمونه های بارز 
فداکاری و ایثار بوده و هستند. استاندار قم در ادامه خاطر نشان کرد: ایثارگران الگوی 
جوانان برای قدم نهادن در مسیر اسلام و حفظ وطن هستند. وی در عین حال با تأکید 
بر رسیدگی به مشکلات معنوی و مادی خانواده معظم شهدا و ایثارگران اذعان کرد: این 
امر جزء اولویت های کاری مدیریت استان است. سرمست در پایان این دیدار از جانباز 

سرافراز مجتبی عسگری و همسر وی قدردانی کرد.
 

مدیر مرکز قرآن و حدیث حرم حضرت فاطمه معصومه)س( خبرداد:

آغاز ثبت نام دوره های آموزش مجازی 
حفظ قرآن کریم 

مدیر مرکز قرآن و حدیث حرم حضرت فاطمه معصومه)س( از آغاز ثبت نام دوره های آموزش 
مجازی حفظ قرآن کریم خبرداد و گفت: علاقه مندان تا 16 مهرماه فرصت دارند تا مراحل 
ثبت نام را دنبال کنند.  حجت الاسلام سید احمد مشرف ، با اشاره برنامه ترم پاییز مرکز قرآن 
و حدیث حرم بانوی کارمت اظهار کرد: واحد آموزش مجازی مرکز قرآن و حدیث کریمه 
اهل بیت)س( با شعار »کلاس را به خانه ببر« دوره ها و کلاس های رشته حفظ قرآن کریم را 
به صورت آنلاین و مجازی برای علاقه مندان برگزار می کند. شرف تصریح کرد: خواهران و 
برادران علاقه مند به ثبت نام در رشته حفظ تا 16 مهر ماه می توانند با مراجعه به سایت مرکز 
قرآن و حدیث در کلاس های حفظ قرآن کریم واحد مجازی این مرکز ثبت نام کنند.  وی عنوان 
کرد: سامانه آموزش مجازی از طریق لینک Qhkarimeh.ir برای علاقه مندان در دسترس 
بوده و آیدی edusupport_f@ در ایتا آماده پاسخگویی به پرسش های علاقه مندان برای ثبت 

نام در دوره های مجازی مرکز قرآن و حدیث کریمه اهل بیت)س( است.

رضا داوری اردکانی*

وزیر دادگستری: 

قوانین سازمان تعزیرات حکومتی
 باید اصلاح شود 

 

 

 

 استاندار قم گفت : اجرای طرح فاز توسعه شهرک 
صنعتی شکوهیه، این شهرک را به یک کارگاه عظیم 
عمرانی تبدیل کرده است. بهرام سرمست در برنامه 
سه شنبه های اقتصادی خود، ضمن شرکت در بیست 
و سومین کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان، از 
چند واحد مستقر در شهرک صنعتی شکوهیه بازدید 
و یک واحد تولیدی و نمایشگاه ویترینی محصولات  
را افتتاح نمود. استاندار قم با اشاره به برنامه هفتگی 
و منظم بازدید میدانی از واحد های تولیدی، اضافه 

مدیر کل بهزیستی استان قم گفت :طبق بررسی ها 
نفر  هزار   ۱00 از  بیش  قم  استان  سالمند  جمعیت 
می باشد که از این تعداد حدود 306۴ نفر از خدمات 
حمایتی  و  توانبخشی  های  حوزه  در  بهزیستی 
پهلوانی   مهدی    . هستند  برخوردار  قم  بهزیستی 
های  خانه  در  سالمند   200 نگهداری  به  اشاره  با 
سالمندان استان از  فعالیت 3 مرکز شبانه روزی ، یک 
تیم ویزیت در منزل سالمندان و یک مرکز مراقبت در 
منزل  در استاناظهارداشت : عمده خدمات بهزیستی 

مدیرکل گمرکات استان قم گفت: از ابتدای امسال تا 
پایان شهریورماه، بیش از ۹۴ هزار تن کالا از گمرکات 
شده است.  صادر  هدف،  بازار های  به  قم  استان 
اسفندیار دریکوندی اظهارداشت:: همچنین طی مدت 
یادشده، 2۴ هزار تن کالا به ارزش ۱۱2 میلیون دلار از 
طریق گمرکات استان قم به کشور وارد شد که بیشتر 
در  استفاده  مورد  تجهیزات  و  اولیه  مواد  کالا ها  این 
واحد های تولیدی است. دریکوندی ادامه داد: درآمد 
کل گمرکات استان قم نیز طی 6 ماه نخست امسال به 

استاندارقم:
 شهرک شکوهیه به کارگاه عظیم 

عمرانی تبدیل شده است

مدیر کل بهزیستی استان قم خبر داد:
بهره مندی بیش از سه هزار سالمند 

قمی ازخدمات بهزیستی

مدیرکل گمرکات استان قم: 
صادرات قم از مرز

 ۱۰۸ میلیون دلار گذشت 

رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ارتش: 

تحریف بزرگترین تهدید علیه
 فرهنگ شهادت است 

عقیدتــی  ســازمان  رئیــس 
سیاســی ارتش گفــت: بزرگترین 
آفــت رزمندگــی و تهدیــد علیــه 
فرهنگ شهادت و جهاد، تحریف 
عبــاس  حجت الاســلام  اســت.  
محمدحسنی در مراسم تجلیل از 
خانواده شــهدا  سازمان عقیدتی 
عــرض  ضمــن  ارتــش  سیاســی 
2تسلیت اربعین حسینی، گفت: ما  2

جوادی حصار: 

احزاب اقماری بلای جان جبهه 
اصلاحات شدند

وزیر دادگســتری گفت: قوانین و 
مقررات سازمان تعزیرات حکومتی 
بایــد اصلاح شــود و امــور صنفی 
قانون مربوط به سال های 60 و ۷0 
است اما تا اصلاح قانون نمی توانیم 
بــه مــردم بگوییــم این بخــش به 
تعزیرات مرتبط است و بخش دیگر 
به سازمان دیگر و همه این موارد به 
دولت مربوط است.  امین حسین 

سیاســی  فعــال  یــک 
اصلاح طلــب پدیــده احزاب 
اقمــاری بــلای جــان جبهه 
گفــت:  شــدند  اصلاحــات 
دارنــد  دوســت  عــده ای 
نیروهــای سیاســی متکثر و 
منشــعب عمــل کنند تــا در 
هنگام تصمیم گیری نتوانند 
ســریع به تصمیم مقتضی و  2
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محسن نادری هم آسمانی شد؛ 

خدا حافظ مرد دوست داشتنی بسکتبال قم

رضا ملکی*
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جوادی حصار: 

احزاب اقماری بلای جان جبهه اصلاحات شدند
یک فعال سیاسی اصلاح طلب پدیده احزاب اقماری بلای جان جبهه اصلاحات 
شدند گفت: عده ای دوست دارند نیروهای سیاسی متکثر و منشعب عمل کنند تا در 

هنگام تصمیم گیری نتوانند سریع به تصمیم مقتضی و مناسب برسند. 
محمدصادق جوادی حصار درباره این که جریان اصلاحات برای ادامه حضور در 
عرصه سیاسی کشور بهتر است تحت عنوان »یک حزب فراگیر« فعالیت کند، گفت: 
گروه های سیاسی توانایی ها، رویکردها و مختصات متفاوتی دارند که همین امر باعث 
تشکیل احزاب متنوع می شود، اما یک واقعیت را نیز نمی شود انکار کرد و آن این که 
طی سال های گذشته حاصل جمع توانایی های احزاب اصلاح طلب ذیل عنوان جبهه 
اصلاحات به مبارزات انتخاباتی و سیاسی وارد شده است، در این فصول احزاب همواره 
بر اشتراکات  تاکید داشته و در قالب فرآیندی گسترده، فراگیر، سامان یافته و سازمانی 
حتی مقطعی را تحت عنوان جبهه اصلاحات یا شورای همانگی اصلاحات را تشکیل 
دادند. این عضو شورای مرکزی حزب اعتماد ملی خاطرنشان کرد: معتقدم ما برای 
مواجهات بیرونی ضرورتاً باید یک جبهه واحد داشته باشیم که  بتواند در فصل انتخابات 
و یا در مقاطع ضروری، نقش محوری و تعیین کننده برای سامان بخشی به حرکات 
داخل جریان اصلاحات را بر عهده بگیرد، اما این که احزاب اصلاحات همگی به یک 
حزب تبدیل شوند؛ شاید امکان پذیر نباشد . به نظر می رسد ۲ یا ۳ حزب قدرتمند درون 

جبهه اصلاحات با رویکردهای متفاوت و روشن اثرگذاری بیشتری خواهند داشت.
وی ادامه داد: مثلا یک حزب با رویکرد سوسیال دموکرات و حزبی دیگر با رویکرد 
این  البته  کنند.  دنبال  را  هدف  جامعه  از  بخش هایی  مطالبات  دموکرات  لیبرال 
اصطلاحات شناخته شده و بین المللی اند با هر اسمی که پیامبر محتوای اهداف و 
آرمان حزب به متن جامعه و جذب مخاطب باشد،  می توان مفاهیم را بومی کرد. به هر 
تقدیر احزاب باید هر کدام در وجهی از وجوه تمایز داشته باشند. به طور مثال یک حزبی 
داشته باشیم که حامی طبقه متوسط و مطالبات ایشان باشد و  از اتحاد چند حزب موثر 
در این حوزه پدید آید.  این فعال سیاسی اصلاح طلب در گفت وگو با ایلنا، افزود: یا حزب 
دیگری داشته باشیم که بیشتر بر مطالبات دموکراتیک، سیاسی و آزادی خواهانه توجه 
داشته باشد. در اقدام بعدی حزب دیگری را به وجود بیاوریم که طبقات میانی، مدیران، 
متخصصان و مهندسان و پزشکان و طبقات تکنوکرات را پوشش دهد.  هنگامی که ما 
در این ۲ الی ۳ حوزه بتوانیم تفکیک های لازم را انجام دهیم، قطعاً احزاب قدرتمندی 
داریم که دارای ستون فقرات مشترک اصلاح طلبانه هستند که به اعتقاد من می توانند 
در هنگام انتخابات و مواجهات بیرونی بخش قابل توجهی از حاجات سیاسی مان را 
مورد توجه قرار داده و مرتفع کنند، اینکه چگونه بتوانیم به این مهم دست پیدا کنیم، 
سازکارهای بسیار گسترده و متخصصانه طلب می کند. وی در پاسخ به سوالی مبنی 
بر اینکه برخی نهادها در حال حاضر به اعتقاد برخی از کارشناسان به اصلاح طلبان 
روی خوشی نشان نخواهند داد و با توجه به اینکه پیش بینی ها می گوید دولت رئیسی 
هم یک دولت ۸ ساله خواهد بود، اصلاح طلبان با توجه به نقدهایی که نسبت به این 
جریان وجود دارد چگونه باید رفتار کنند، اظهار داشت: یکی از عمده ترین کارها این 
است که خود جبهه آسیب شناسی درون جریانی را شروع یا به یک پژوهشکده واگذار 
کند. دفاتر سیاسی چند حزب بزرگتر و متخصص پرور نیز می توانند به نمایندگی و 
با توجه به امکانات درون و بیرون جبهه رفتار اصلاح طلبان را در حوزه تشکل و تحزب 
آسیب شناسی کنند. جوادی حصار خاطرنشان کرد: یکی از مشکلاتی که داشتیم این 
بود که در شورای هماهنگی اصلاح طلبان همه احزاب با وزن و تاثیر اجتماعی ناهمگون 
رای مساوی داشتند ؛ بنابراین پدیده احزاب اقماری شد بلای جان همه، طوری که مثلا 
۳۰ حزب در جبهه وجود دارد اما در وقت نیاز شاید ۲ الی ۳ حزب هم نداشته باشیم که 
جامعیت لازم برای مواجهه مناسب و همه جانبه با موضوعات ملی و جهانی مرتبط با 
مسائل کشور را داشته باشند، مشخص است که چنین وضعی باید  آسیب شناسی شود.

 
 وزیر بهداشت:

 ۷۰ درصد جمعیت کشور تا ۲ هفته آینده 
واکسینه می شوند

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: تا ۲ هفته آینده ۷۰ درصد جمعیت 
کشور علیه کرونا واکسینه می شوند و جشن پیروزی واکسیناسیون را خواهیم گرفت. 

دکتر بهرام عین اللهی روز سه شنبه در حاشیه  مراسم تودیع و معارفه رییس دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد طی گفتگو با خبرنگاران افزود: تاکنون ۵۳ میلیون نفر از جمعیت 
ایران علیه کرونا واکسینه شده اند که این تعداد تا ۲ هفته آینده به 6۰ میلیون نفر خواهد 

رسید.
وی با اشاره به سرعت مطلوب واکسیناسیون در کشور ادامه داد: طی یک هفته 
گذشته هشت میلیون و ۲۰۰ هزار دُز واکسن در کشور تزریق  شد که این عدد در دنیا 

بی سابقه و منحصر به  فرد بوده است.
انجام واکسیناسیون را خواهیم  وزیر بهداشت گفت: به زودی جشن پیروزی در 
گرفت ولی باید توجه داشت که واکسیناسیون به  منزله عدم نیاز به رعایت پروتکل های 
بهداشتی نیست. وی همچنین با اشاره به بازگشایی مدارس و دانشگاهها افزود: 
دانشگاههای علوم پزشکی از 1۵ مهر ماه امسال و دیگر دانشگاههای کشور نیز آبان 
ماه بازگشایی می شوند. دکتر عین الهی ادامه داد: هم اکنون اغلب دانشجویان، 
اساتید و حتی خانواده دانشجویان علیه کرونا واکسینه شده اند. وی گفت: پوشش 
فراگیر واکسیناسیون مهم ترین اقدام در پیشگیری از ورود احتمالی موج ششم شیوع 
کروناست. وزیر بهداشت افزود: در این  راستا کمیته علمی، شرایط شیوع ویروس در 
کشور و پوشش واکسیناسیون را تحت کنترل و بررسی دارد و طبق بررسی ها تمام 
واکسن های مورد استفاده در کشور ایمنی سازی مطلوب دارند و از  ورود موج جدید 
شیوع کرونا جلوگیری می کنند. وی با اشاره به عملیاتی شدن طرح قرنطینه هوشمند 
ادامه داد: با اجرای این طرح نیازی نیست که مردم بیش  از این در خانه بمانند، 
مسافرت نروند و تردد خودروها ممننوع باشد بلکه می توان محدودیت ها را رفع نمود و 

باعث رونق کسب و کار و بهبود شرایط اقتصادی در جامعه شد.
 

وزیر کشور:

تمهیدات لازم برای بازگشت زوار 
اندیشیده شده است 

وزیر کشور گفت: تمهیدات لازم برای بازگشت زائران اربعین از مرز ها از جمله پیش 
بینی پذیرایی و تامین اتوبوس برای انتقال آنان فراهم شده است.

احمد وحیدی روزسه شنبه در جمع خبرنگاران در فرودگاه یاسوج با بیان اینکه برای 
بازگشت زائرانی که در حال حاضر در مرز ها مستقر هستند، تمهیدات لازم اندیشیده 
شده است، گفت: به این منظور تعدادی اتوبوس همراه با قطار بازگشت زائران را انجام 
می دهند. احمد وحیدی با بیان اینکه پشتیبانی های تغذیه ای و امدادی در مرز پیش 
بینی شده است، افزود: با هماهنگی  و همکاران وزارت بهداشت، تست فوری کرونا از 
زائران در مرز گرفته می شود. وحیدی هدف از سفر به یاسوج را شرکت در مراسم تودیع و 
معارفه استانداران سابق و جدید استان کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد و افزود: مسئله 
اصلی دولت حل نیاز ها و خواسته های مردم به ویژه حل مسائل اقتصادی و معیشتی 
است. وی ملاک انتخاب استانداران را لایق بودن، انقلابی بودن، مردمی بودن، متعهد 

بودن و داشتن قدرت حل معارضات منطقه ای دانست.
 

 رئیس سازمان انرژی اتمی:

 خواسته جدید آمریکا بی اعتبار است 
رئیس سازمان انرژی اتمی در بدو ورود به مسکو گفت: ادعای آمریکا درباره ضرورت 
دسترسی آژانس به کارگاه ساخت قطعات سانتریفیوژ ستای کرج مردود و بی اعتبار 

است.
محمداسلامی افزود: واشنگتن در جایگاهی نیست که در زمینه نحوه همکاری ایران 

و آژانس اظهارنظر کند.
را  برخورد سیاسی  رژیم صهیونیستی،  و  آمریکا  نیز تحت فشار  آژانس  متاسفانه 
جایگزین همکاری فنی کرده است. محمد اسلامی در سفر دور روزه خود به روسیه 
قرار است با الکسی لیخاچوف مدیرعامل سازمان دولتی انرژی اتمی روسیه موسوم به 
روس اتم و برخی مقامات عالیرتبه سیاسی این کشور گفتگو کند. وی در بدو ورود به 
مسکو گفت: این سفر در تداوم رایزنی های منظم بین تهران و مسکو و با هدف توسعه و 

تقویت همکاری های دو کشور در زمینه انرژی صلح آمیز هسته ای انجام می شود.
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران برای گفتگو با مقامات روسی 

وارد مسکو شد.
محمد اسلامی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران برای دیدار 
و رایزنی با آلکسی لیخاچوف رئیس شرکت دولتی روس اتم، روزسه شنبه با استقبال 
کاظم جلالی، سفیر ایران درمسکو و مسئولین شرکت دولتی روس اتم وارد مسکو شد.

تاریخ انقلاب را به سخره 
نگیرید!؟ 

انقلاب اسلامی یک پدیده اجتماعی در قرن معاصر 
اما  افتاد؛  اتفاق  ایران  جغرافیای  در  اگرچه  که  بود 

فرهنگ آن منطقه خاورمیانه را تحت تاثیر خویش قرار داد. تاثیر انقلاب اسلامی در 
منطقه خاورمیانه و به تبع آن در نظام بین الملل به گونه ای بود که  شرق ، غرب و 
ارتجاع منطقه در همان سالهای اول با استفاده از حس زیاده طلبی حزب بعث، 
صدام حسین را تحریک و تجهیز کردند تا قرارداد 1۹۷۵ الجزایر را جلوی دوربین 
های خبرنگاران پاره و به قول معروف »کان لم یکن« و پس از آن به ایران لشکرکشی 

نماید.
به گواهی اسناد متقن تاریخ جنگ تحمیلی و به خصوص با استناد به  رسمی ترین 
رسانه آن روزهای کشور؛ یعنی خبرگزاری پارس؛ آیت الله هاشمی رفسنجانی از 
۳1 شهریور 1۳۵۹ تا تاریخ قطعی پذیرش قطعنامه ۵۹۸ در سال 1۳6۷ در بطن 
حوادث دفاع مقدس،  به عنوان یکی از ارکان تصمیم سازی ، تصمیم گیری و اجرای 

مصوبات عالی ترین شورای وقت کشور؛ یعنی شورای عالی دفاع بود.
نگاهی از سر تأمل به تاریخ ۸ سال دفاع مقدس در روزنامه ها، هفته نامه ها، 
ماهنامه ها، فصلنامه ها و ویژه نامه هایی که معمولًا در روزهای سالگرد این اتفاق 
ملی  در سراسر کشور منتشر می شد، سرشار از خاطرات رزمندگان و فرماندهان 
قوای سه گانه دریایی، هوایی و زمینی ارتش و سپاه و همچنین بسیج، است که 
هرکدام با ادبیاتی خاص و از نگاهی متفاوت به نقش هاشمی رفسنجانی در روزها 
ماه ها و سال های دفاع مقدس می پردازد و این مهم در کنار احکام متعدد و صریح 
امام راحل، بخشی از تاریخ دفاع مقدس را تشکیل می دهند که هاشمی رفسنجانی 
را به عنوان نماینده امام در شورای عالی دفاع، سخنگوی این شورا ، فرمانده ادامه 
عملیات والفجر و نهایتاً جانشین فرماندهی کل قوا، معرفی می کنند که در صفحه 
صفحه کتاب قطور تاریخ نگاشته شده است البته آن ۸ سال افتخار آمیز بخشی از 

تاریخ انقلاب اسلامی ایران است.
اینکه چرا و با چه هدفی؟ بماند؛ اما مردم و به خصوص پژوهشگران و کسانی که 
با اندک سواد سیاسی اتفاقات ایران اسلامی را دنبال می کنند، شاهد هستند که از 
بیش از یک دهه پیش و مشخصاً از سال 1۳۸۴ گروهی که معلوم نیست آبشخور 
شان کجاست، اقدام به تخریب چهره هاشمی رفسنجانی کردند تا جایی که ابایی 
نداشتند شعارهای سخیف علیه ایشان را از رسانه ملی پخش کنند. تا اینجای 
برنامه آنان ، با این که با هیچ عقل سلیم انقلابی سازگار نیست، قابل تجزیه و تحلیل 
است که به هر دلیلی، عده ای بر آن شدند تا هاشمی رفسنجانی را از چشم مردم 
بیندازند، اما در چند سال اخیر و به خصوص از دی ماه 1۳۹۵ که ایشان به امام و 
شهدا پیوستند، گروهی پیدا شدند که نه تنها منکر نقش ایشان در فرماندهی دفاع 
مقدس می شوند، بلکه تلاش می نمایند تا این اسم را از تاریخ جنگ حذف کنند 
و نقطه غمناک ماجرا از اینجا شروع می شود که جوانان، به خصوص کسانی که 
آخرین سالهای دفاع مقدس را به یاد دارند، با خود کلنجار می روند که اگر به این 
سادگی می توان یک نقطه روشن از تاریخ انقلاب را حذف و سانسور کنند ، چگونه 
می توان به کلیت تاریخ انقلاب اسلامی اعتماد کرد و از کجا معلوم وقتی خورشید را 
در روز روشن منکر می شوند، چگونه می توان به تابش ستاره هایی اعتماد کرد که در 
تاریخ انقلاب اسلامی ثبت و ضبط است ؟! گویا این عده به خاطر بغض و کینه ای 
که  نسبت به هاشمی رفسنجانی دارند ، بر آن شده اند که انقلاب اسلامی و تاریخ 

آن را مغشوش جلوه دهند.
ای کاش کسانی که مسئولیتی در سطوح مختلف دارند ، نگذارند عده ای انقلاب 
اسلامی را مخصوصاً در بعد ثبت اتفاقات تاریخی از چشم مردم بیندازند و به این 
سادگی تاریخ معاصر ایران را به سخره نگیرد. باور بفرمایید ضرری که انقلاب و نظام 
از این شیوه می نماید، بسیار بسیار فراتر از استفاده هایی است که این گروه فکر 
می کنند با حذف نام هاشمی رفسنجانی به دست می آورند و گویا خود ایشان این 
روزها را می دید که در یکی از آخرین مصاحبه هایش در جواب خبرنگاری که پرسیده 

بود نظرتان درباره تخریب چهره شما چیست؟ گفته بود:
 بشکست اگر دل من به فدای چشم مستت

 سر خم می سلامت شکند اگر سبویی

سردار فدوی: 

دفاع مقدس الگویی برای فتح قله های 
اقتصادی و فرهنگی است 

جانشین فرمانده کل سپاه با تاکید بر اینکه فرصت ها واقعا کم است گفت: تا چشم 
برهم بزنیم زمان کار کردن پایان می یابد بنابراین هر لحظه را باید غنیمت شمرد.

سردار فدوی که روزسه شنبه به مناسبت هفته دفاع مقدس مهمان شورای شهر 
تهران است، گفت: شورای شهر ششم که انقلابی است و شهردار تهران هم که 
رزمنده و جانباز و بسیار قبراق است باید خیلی اقدامات در شهر را سریع انجام دهند.
وی با بیان اینکه گفته می شود از کل عبادات، ۹ تای آن خدمت به مردم است 
اضافه کرد: باید عواملی که باعث تعلل در خدمت به مردم می شود، کنار گذاشته 
شود، در گذشته می گفتند خیلی از کار ها نمی شود، اما هم اکنون کار ها خود به خود 
انجام می شود و در همین مدت کوتاه با تلاش، کار های بزرگی انجام شده است این 

درحالیست که در گذشته می گفتند، نمی شود.
جانشین فرمانده کل سپاه تصریح کرد: ظرفیت های بسیاری در کشور وجود دارد 

و باید برای خدمت به مردم از آن ها استفاده کرد. 
وی به دفاع مقدس و تلاش های رزمندگان اسلام در مقابله با دشمن اشاره کرد و 
گفت: چه کسی فکر می کرد که رزمندگان در برابر همه عالم و خبائث پیروز شوند. 
آن زمان خودشان می گفتند ۸۴ کشور در جنگ با ایران بودند، اما با مقاومت و 

ایستادگی ظفر ایجاد شد. این نتیجه عملگرایی رزمندگان و فرماندهان بود.
جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران گفت: تجربه درخشان دفاع مقدس الگوی 

بی نظیری برای فتح قله های اقتصادی و فرهنگی است.
سردار علی فدوی صبح امروز در ادامه افزود: در شرایطی قرار داریم که فرصت های 

بسیاری از دست رفته و دیگر زمانی برای عبور از فرصت ها وجود ندارد.
وی خدمت به مردم را یکی از بزرگترین عبادات برشمرد و بیان کرد: بهره گیری از 
پشتوانه ها و اندوخته های بی نظیر در مسیر خدمت رسانی به مردم بایستی مورد 
تاکید و توجه مسئولان قرار گیرد. جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران از دفاع 
مقدس به عنوان یکی از ظرفیت های عظیم انقلاب یاد و تاکید کرد: در جنگ 
تحمیلی رژیم بعث عراق از کمک ها و حمایت های بسیاری از کشور ها برخوردار بود و 

این حجم از اتحاد بر دشمنی علیه انقلاب در نوع خود مانندی ندارد.
سردار فدوی افزود: اینک و با گذشت بیش از ۴۰ سال از انقلاب همه پیروزی ها از 
آن انقلاب و نظام جمهوری اسلامی بوده و دشمنان هیچ گاه نتوانسته اند به اهداف 
خود دست یابند. وی از توان دفاعی و بازدارندگی به عنوان دو ابزار قدرت کشور ها 
یاد و تصریح کرد: جمهوری اسلامی علاوه بر این توانمندی ها، اکنون در مرحله ای 

است که می تواند اقدام ابتدایی را تنظیم و ایجاد کند.

  
سخنگوی کاخ سفید:

 واشنگتن مشتاق بازگشت به مذاکرات 
احیای برجام است 

 سخنگوی کاح سفید گفت که آمریکا مشتاق بازگشت به مذاکرات احیای برجام 
است ولی تا دستیابی به نتیجه، راهی طولانی در پیش است.

»جن ساکی« سخنگوی کاخ سفید گفت که آمریکا مشتاق بازگشت به مذاکرات 
احیای برجام است ولی تا دستیابی به نتیجه، راهی طولانی در پیش است.

وی افزود که تا دستیابی به نتیجه، »گام های زیادی« باقی مانده است.
 ساکی در واکنش به انتقاد »حسین امیرعبداللهیان« وزیر خارجه و سایر مقام های 
ایران درباره منافع اقتصادی برجام، مدعی شد که هنوز برای صحبت کردن در 
این باره زود است. وی در ادامه گفت که ممکن است طرف ایرانی به تمام جزئیات 
علاقه ای نداشته باشند و مطمئناً ما هم به همه جزئیات علاقه نداریم. اما من در 

موقعیتی نیستم که در این مقطع زمانی، نتیجه نهایی را ارزیابی کنم.

اخبار

یاسر هاشمی*

 

و  دانست  دولت  قرمز  خط  را  تورم  جمهور  رئیس 
که  اقدامی  هرگونه  از  اجرایی  های  دستگاه  گفت: 

منجر به افزایش تورم می شود، پرهیز کنند. 
آیت الله دکتر سید ابراهیم رئیسی روز سه شنبه در 

جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت در راستای 
کنترل تورم، بانک مرکزی را موظف نمود سیاست های 
پولی را متناسب با مدیریت نقدینگی و کنترل تورم 

پیگیری کند.
رئیس جمهور همچنین تصریح کرد: سازمان برنامه 
و بودجه موظف است بودجه سال 1۴۰1 را با تاکید بر 
اصلاح ساختار و حذف هزینه های غیرضرور بودجه 
حمایت  اینکه  بیان  با  رئیسی  آیت الله  کند.  تدوین 
برنامه های  و  سیاست ها  اولویت  در  داخل  تولید  از 
صنعت،  وزارت  گفت:  دارد،  قرار  دولت  اقتصادی 
معدن و تجارت برنامه ریزی و سیاست های متناسب با 
این اولویت  بویژه توسعه تولیدات داخلی و بی نیازی از 
واردات کالای خارجی و اعمال محدودیت و ممنوعیت 
یا  ورود کالاهای خارجی دارای مشابه داخلی  برای 

کالاهای وارداتی غیرضروری را در دستور کار خود قرار 
دهد.

ستاد  و  بودجه  و  برنامه  سازمان  جلسه  این  در 
مصارف  و  منابع  از  گزارشی  دولت  اقتصادی 
این گزارش  بر اساس  ارائه کردند که  بودجه 1۴۰۰ 
ظرفیت های قانونی برای تامین منابع بودجه عمومی 
اجرایی  های  دستگاه  همه  گردید  مقرر  و  مشخص 
نسبت به انجام تکالیف مندرج در بودجه سال 1۴۰۰ 
به نحوی اقدام نمایند که منابع بودجه، تامین شود و 
از این محل مخاطره ای که نتیجه آن افزایش نقدینگی 
باشد، ایجاد نگردد. در این جلسه همچنین سازمان 
برنامه و بودجه موظف شد با اولویت بندی هزینه ها، 
حداکثر صرفه جویی در اعتبارات هزینه ای را به عمل 

آورد.

آیت الله رئیسی در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت:

مهار تورم مسأله مهم و اولویت دولت است 
بانک مرکزی سیاست های پولی را متناسب با کنترل تورم پیگیری کند

رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ارتش گفت: بزرگترین 
جهاد،  و  شهادت  فرهنگ  علیه  تهدید  و  رزمندگی  آفت 
در  محمدحسنی  عباس  حجت الاسلام  است.   تحریف 
مراسم تجلیل از خانواده شهدا  سازمان عقیدتی سیاسی 
ارتش ضمن عرض تسلیت اربعین حسینی، گفت: ما توان 
تبیین جایگاه و منزلت شهدا را نداریم و دست مان از رسیدن 
به جایگاه آنها کوتاه است. پیش نیاز تببین جایگاه شهدا 
آگاهی از آن جایگاه است ولی ما توان پیدا کردن آگاهی 
کامل از آن را نداریم و چاره ای نیست غیر از اینکه از روایات 
و آیات کمک بگیریم. وی افزود: روایتی از پیامبر اکرم )ص( 
در این مورد وجود دارد که امام راحل ذیل آن یک تعلیقیه 
بهشت  وارد  هیچ کسی  می فرمایند:  پیامبر)ص(  دارند. 
نمی شود که آرزو کند از بهشت برگردد غیر از شهید. بهشت 
آنقدر جاذبه دارد که اگر کسی وارد آن شد هوس بازگشت به 
دنیا را نکند ولی شهدا باز هوس بازگشت به دنیا را می کنند 

چون جاذبه بهشت نمی تواند، آنها را مجدوب کند. شهید 
دوست به دنیا برگردد تا ده باره برای خدا و در راه او شهید 
شود. رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ارتش تصریح کرد: 
لقاءالله بالاترین نقطه تکامل یک انسان است. امام راحل 
ذیل این روایت فرموده اند دلیل اینکه شهید دوست دارد از 
بهشت به دنیا برگردد این است که شهید می خواهد چندین 
بار دیگر آن لحظه شهادت را تجربه کند. لقاءالله که شهید 
به آن می رسد درست در لحظه شهادت است نه قبل و نه 
بعد از آن. به همین خاطر شهید دوست دارد از بهشت به 
دنیا بازگردد تا دوباره لقاءالله را تجربه کند. محمدحسنی 
ادامه داد: بنابراین شهدا با ما خیلی فاصله دارند. ما گرفتار 
کذایی  دنیای  حاشیه ساز  مسائل  دنیا،  مظاهر  عناوین، 
را  و پای ما  اینها زنجیرهایی هستند که دست  شده ایم. 
بسته اند و هنر شهیدان و شهادت این است که این زنجیرها 
را پاره می کنند. وی اظهار داشت: رزمندگان پیشکسوت 

هم انسان های ویژه ای نزد خداوند هستند. امیر مومنان 
)ع( فرمودند: جهاد دری است از درهای بهشت ولی این 
درها به روی هرکسی باز نمی شود. هر رزمنده یک بنده ویژه 
است که در این مسیر قرار می گیرد و مفتخر به رزمندگی در 
راه خدا می شود. باید به رزمندگان هم که عمر خود را در راه 
دفاع از ملت و امت اسلامی خرج کردند و می کنند تبریک 
گفت. رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ارتش افزود: خطر 
تحریف از خطر جنگ مسلحانه علیه یک ملت مخرب تر 
است. دشمنان اسلام با همین سلاح تحریف وحدت امت 
اسلام را نشانه رفتند و برخی از کشورها و ملت ها را چند 
تکه کرده اند. بزرگترین آفت رزمندگی و تهدید علیه فرهنگ 
شهادت و جهاد، تحریف است. و تبیین موثرترین پاد زهر 
تحریف است. محمدحسنی تصریح کرد:  رسالت ما ترویج 
فرهنگ جهاد و شهادت و تببین شبهات علیه فرهنگ جهاد 

و شهادت است.

رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ارتش: 

تحریف بزرگترین تهدید علیه فرهنگ شهادت است 

وزیر دادگستری گفت: قوانین و مقررات سازمان تعزیرات حکومتی باید اصلاح شود 
و امور صنفی قانون مربوط به سال های 6۰ و ۷۰ است اما تا اصلاح قانون نمی توانیم 
به مردم بگوییم این بخش به تعزیرات مرتبط است و بخش دیگر به سازمان دیگر و همه 

این موارد به دولت مربوط است. 
امین حسین رحیمی در آیین تکریم و معارفه رئیس سازمان تعزیرات حکومتی اظهار 
داشت: در دولت سیزدهم به دنبال این هستیم که جوانان خدمت کنند و پیدا کردن 
یک قاضی با تجربه جوان کار سختی است و در نهایت به آقای دکتر اصانلو رسیدیم 
که تجربیات قضایی بسیاری دارند. به آقای اصانلو تبریک می گویم و از همه مدیران 
و کارکنان درخواست دارم با ایشان همکاری کنند و برایشان در سمت جدید آرزوی 
به طور کلی در  تعزیرات حکومتی گفت:  وزیر دادگستری در مورد  توفیق داریم. 
بسیاری از حوزه ها در انجام وظایف کارآمدی بالایی داشتیم اما در بعضی امور همچون 
عدالت اجتماعی نتوانستیم به کارآمدی برسیم و برای اینکه اعتماد خدشه دار شده را 

اصلاح کنیم باید کارآمدی را افزایش دهیم.
توقعات مردم از سازمان تعزیرات بالا است

وی تصریح کرد: توقعات از سازمان تعزیرات از طرف مردم، تنظیم بازار و حوزه قاچاق 
بالاست و حتی مسئولان توقع بالایی دارند در صورتی که وقتی به قوانین نگاه می کنیم 

تعزیرات این اختیارات و امکانات را ندارد.
رحیمی خاطرنشان کرد: قوانین و مقررات سازمان تعزیرات حکومتی باید اصلاح 
شود و امور صنفی قانون مربوط به سال های 6۰ و ۷۰ است اما تا اصلاح قانون 
نمی توانیم به مردم بگوییم این بخش به تعزیرات مرتبط است و بخش دیگر به سازمان 
دیگر و همه این موارد به دولت مربوط است؛ بنابراین برای برطرف کردن این نقص، از 
نخستین روز کاری به دنبال راه اندازی ستادی بودیم که کار آن هماهنگی و نظارت بر 

تخلفات باشد.
وی گفت: اکنون سازمان تعزیرات، اختیاری در بازرسی ندارد و گشت هایی که انجام 
می شود در واقع شعبه سیار تشکیل شده و ما با همین قوانین و مقررات موجود باید 

اقدام کنیم و مصوبه دولت برای تشکیل ستاد بیاید، بهتر می توانیم عمل کنیم.
در امر قاچاق باید با جدیت برخورد کنیم

وزیر دادگستری افزود: در امر قاچاق باید با جدیت برخورد کنیم ولی عدالت و انصاف 
نیز داشته باشیم تا برخورد قاطع زیر سؤال نرود و از طرف دیگر باید نسبت به اصلاح 

برخی قوانین و مقررات اقدام شود.
وی با بیان اینکه علاوه بر برخورد با متخلفان، پیشگیری از تخلفات نیز لازم است؛ 
گفت: راهکار پیشگیری از تخلفات، ثبت تخلفات است و اگر از چرخه تولید تا عرضه 
سامانه ثبت تخلف باشد، بسیاری از تخلفات قابل انجام نیست؛ بنابراین ایجاد سامانه 
یک برنامه مهم است و بعد از آن اتصال این سامانه ها از اهمیت بالایی برخوردار است.

وزیر دادگستری به لزوم استفاده از همه ظرفیت ها در برخورد با متخلفان تأکید کرد 
و اظهارداشت: بازرسی فیزیکی و حضور بازرسان در اصناف برای همه موارد قابل 
انجام نیست و باید از تمام امکانات موجود و همراهی مردم استفاده کنیم. اتاق اصناف 
وظیفه نظارت دارد و می توانیم در صورت عدم انجام برخورد کنیم و باید پاسخگو 

باشند.
متخلف باید نگران باشد

وزیر دادگستری اظهار داشت: باید اقدامات طوری باشد که متخلف نگران باشد و از 
تعزیرات بترسد و اصناف زیادی که تخلف ندارند، بدانند نمی خواهیم در جامعه ناآرامی 
ایجاد کنیم بلکه به دنبال برخورد با تخلفات هستیم تا آرامش در بازار به وجود بیاید و 

این آرامش را با نظارت دقیق و به صورت ضابطه مند ایجاد می کنیم.

وزیر دادگستری: 

قوانین سازمان تعزیرات حکومتی باید اصلاح شود 

 سخنگوی وزارت امور خارجه با بیان اینکه برگزاری رزمایش در مناطق مرزی 
شمال غرب یک موضوع حاکمیتی است که برای آرامش و ثبات کل منطقه انجام 
می شود، تاکید کرد: جمهوری اسلامی حضور رژیم صهیونیستی را در نزدیکی 
مرزهای خود تحمل نخواهد کرد و هر اقدامی برای امنیت خود لازم بداند انجام 

خواهد داد.  
سعید خطیب زاده در پاسخ به سوال خبرنگاران در خصوص مطالب بیان شده 
از سوی رییس جمهوری آذربایجان در فضای رسانه ای اظهار داشت: در حالی که 
روابط خوب و محترمانه ای میان دو کشور وجود دارد و مسیرهای معمول ارتباطات 
میان دوطرف در بالاترین سطح وجود دارد، بیان آن به این شیوه مایه تعجب است. 
سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: در این زمینه و موضوعات دیگر مرتبط با آن 
در دیدار دو وزیر امور خارجه در حاشیه نشست اخیر مجمع عمومی سازمان ملل 
متحد در نیویورک، رایزنی های جدی و دقیقی صورت گرفت و توافق شد در یک 

بستر مناسب این گفت وگو ها ادامه پیدا کند.
 خطیب زاده در ادامه خاطرنشان ساخت: جمهوری اسلامی ایران همواره 
مخالفت خود با هرگونه اشغال سرزمینی را اعلام داشته و بر لزوم احترام به تمامیت 
ارضی کشورها و مرزهای شناخته شده بین المللی تاکید کرده است. ضمن آنکه 
رعایت حسن همسایگی و همجواری از مهمترین موضوعاتی است که انتظار 

می رود از سوی همه همسایگان مورد توجه قرار گیرد.
سخنگوی وزارت امور خارجه همچنین در خصوص رزمایش انجام شده از سوی 
کشورمان در مناطق مرزی شمال  غرب تاکید کرد: این یک موضوع حاکمیتی 
البته روشن است که  انجام می شود.  ثبات کل منطقه  و  آرامش  برای  و  است 
جمهوری اسلامی ایران، حضور هر چند نمایشی رژیم صهیونیستی در نزدیکی 
مرزهای خود را تحمل نخواهد کرد و در این رابطه هر اقدامی را که برای امنیت ملی 

خود لازم بداند انجام خواهد داد.

 سخنگوی وزارت امور خارجه:

برگزاری رزمایش در مرزهای شمال غرب یک موضوع حاکمیتی است

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر استفاده از ابزارهای 
فرهنگی وهنری در انتقال ارزش ها و ابعاد مختلف هشت سال 
دفاع مقدس، از حمایت ویژه این وزارتخانه برای آثار تولیدی با 

موضوع دفاع مقدس به ویژه در جشنواره فیلم فجر خبر داد. 
رزمندگان  ایثار  و  شهدا  یاد  گرامیداشت  با  مهدی  محمد 
هشت سال دفاع مقدس گفت: زبان هنر بهترین ابزار انتقال 
و  امروز  نسل  جوانان  نوجوانان،  به  مقدس  دفاع  ارزش های 
آیندگان است. وی ترویج فرهنگ ایثار و شهادت همراه با تبیین 
و معرفی رشادت ها و الگوسازی از بزرگان شهید، سرداران و 
رزمندگان اسلام را نیازمند عزم همگانی، وحدت، هم صدایی 
و همدلی همه دستگاه های اجرایی و فرهنگی عنوان و تاکید 
کرد: باید از همه ابزارهای فرهنگی و هنری در انتقال ارزش 
های دفاع مقدس استفاده شود. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 

در پاسخ به این سوال ایرنا در مورد برنامه ها و اولویت های 
و همچنین دولت  ارشاد اسلامی  و  وزارت فرهنگ  این دوره 
سیزدهم به منظور استفاده از ظرفیت های فرهنگ و هنر و 
رسانه برای عینی و ملموس کردن ابعاد مختلف دفاع مقدس، 
اظهار داشت: یکی از موضوعاتی که به حوزه سینمایی هم در 
دیدارهای اخیر تاکید داشتم اشاره به بیانات رهبر معظم انقلاب 
اسلامی بود که ایشان بارها از بزرگان شهید ما در عرصه دفاع 
مقدس نامبردند که باید از آنها مجموعه های نمایشی ساخته 
نشده  انجام  مهم  این  عمده  بخش  تاکنون  اما  شود  تهیه  و 
سینمایی  دربرنامه  امروز  آنچه  داد:  ادامه  اسماعیلی  است. 
دولت سیزدهم تاکید ویژه بر آن دارم این است که  ساخت آثار 
نمایشی ویژه در بحث معرفی نمادهای هویتی نسل جوان 
در دفاع مقدس باید مورد توجه جدی قرار گیرد. عضو کابینه 

دولت سیزدهم ادامه داد: در جلسات اخیر با حوزه سینمایی بر 
ساخت اینگونه آثار دفاع مقدسی تاکید و اعلام شد که ساخت 
اینگونه آثار مورد حمایت ویژه و جدی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی قرار خواهند گرفت. به گفته اسماعیلی، برای همین 
منظور تلاش ما این است که این مهم در جشنواره فیلم فجر 
امسال هم نمود عینی پیدا کرده و فیلم و آثار تولیدی متناسب 
با فرهنگ دفاع مقدس ساخته و اکران شود. وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در عین حال تصریح کرد: براین باورم که فعالان 
فرهنگی، هنری و رسانه می توانند نقش مهم و بی بدیلی در 
زمینه تبیین و معرفی روحیه ایثار و شهادت همراه با الگو سازی 
دلاور مردان و ایثارگران و شهیدان والا مقام این مرزوبوم در قالب 
تولید شعر، رمان، داستان، نمایشنامه، فیلم، موسیقی، سینما، 

نقاشی و سایر فعالیت های فرهنگی و هنری ایفا کنند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

 آثار سینمایی دفاع مقدس مورد حمایت ویژه قرار می گیرند

مقام آگاه در قرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء )ص( با تاکید بر توانایی نیروهای مسلح ایران برای 
تحمیل هزینه گزاف و غیرقابل جبران به دشمن، گفت: وجود سناریوهای متعدد اطلاعاتی و 
عملیاتی در مورد مراکز حساس و سامانه های راهبردی مرتبط با رژیم صهیونیستی بیانگر دست 

بالای استراتژیک ایران است.  
به گزارش روز سه شنبه ایرنا از روابط عمومی حضرت خاتم الانبیاء )ص(، یک مقام آگاه در این  
قرارگاه )ص( در سخنانی در جمع نخبگان دانشگاهی در خصوص تهدیدات منطقه ای، گفت: 
رژیم صهیونیستی با پشتوانه آمریکا و برخی کشورهای اروپایی، همچنان رتبه نخست تهدید 

و ناامنی در منطقه غرب آسیا به شمار می آید. وی با بیان اینکه در شرایط امروز برنامه هایی 
برای خشکاندن این تهدید فراهم کرده ایم، افزود: دست پر ما به لحاظ وجود سناریوهای متعدد 
اطلاعاتی و عملیاتی در مورد مراکز حساس و سامانه های راهبردی و نیز منابع آمریکا مرتبط با 
این رژیم شیطانی، موضع ما را از ابهام و کمبودهای اطلاعاتی به شفافیت و دسترسی بالا تبدیل 
کرده و مفهوم آن این است که ما در این معادله از دست بالای استراتژیک برخوردار شدیم. این 
مقام ارشد نظامی تاکید کرد: در حال حاضر نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران قادرند 

هزینه گزاف و غیر قابل جبران به دشمن تحمیل کنند.

مقام آگاه در قرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء )ص( :

ایران می تواند هزینه گزاف و غیرقابل جبران به دشمن تحمیل کند
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 علائم پنهان و آشکار آلرژی + راهکارها رئیس انجمن متخصصین زنان و مامایی ایران خبر داد:

سونامی سرطان های پیشرفته زنان به علت کرونا
رئیس انجمن متخصصین زنان و مامایی ایران با اشاره به وقوع سونامی سرطان های 
پیشرفته زنان به دلیل کرونا گفت: ترس از ابتلا به کرونا سبب مراجعه دیر بیماران به 
پزشکان و یا ناقص ماندن درمانی آنها شده در حالیکه تشخیص به موقع در درمان 

موفقیت آمیز سرطان بسیار حائز اهمیت است.
دکتر اعظم السادات موسوی روز سه شنبه در افتتاحیه کنگره بین المللی انجمن 
متخصصین زنان و مامایی اظهار داشت: این کنگره از امروز آغاز و تا نهم مهر ماه 
به صورت مجازی در حال برگزاری است و جدیدترین دستاوردهای علمی در حوزه 
بیماری های زنان و مامایی ایران با حضور اساتید و صاحب نظران برجسته مورد بحث 
و گفت وگو قرار می گیرد و در این گردهمایی تبادل اطلاعات میان پزشکان نیز انجام 

خواهد گرفت.
وی با بیان اینکه ارائه جدیدترین تکنیک های جراحی در حوزه زنان، ارائه نتایج 
تحقیقات بین المللی طب زنان همچنین ارائه گایدلاین های جدید درمانی در این 
کنگره مورد بحث و گفت وگو قرار می گیرد، گفت: از دیگر محورهای مورد بحث در 
این کنگره مباحث علمی در زمینه حاملگی های پرخطر، منوپوز، تصویربرداری، 
انکولوژی ژنیکولوژی، ژنیکولوژی نوجوانان و کودکان، یوروژنیکولوژی، ژنیکولوژی 

سیاستگذاری سلامت زنان و بهبود کیفیت است.
موسوی با بیان اینکه همچنین تلاش می شود در این کنگره مشکلات حقوقی 
مربوط به روش های درمان ناباروری نیز مورد بحث قرار گیرد، گفت: دستاوردهای 
علمی در زمینه تولد نوزاد سالم و موضوع انکولوژی و بارداری در زنان جوان مبتلا به 
سرطان نیز در کنگره توسط اساتید و صاحبنظران برجسته مورد بررسی و گفت وگو 

قرار خواهد گرفت.
وی با بیان اینکه یکی از علل اصلی مراجعه بیماران به دلیل بیماری های ژنیکولوژی، 
مشکلات کف لگن مانند افتادگی، بی اختیاری ادرار، سوزش و مشکلات جنسی 
است، گفت: بر همین اساس نیز در کنگره بین المللی انجمن متخصصین زنان و 

مامایی این مباحث نیز مورد توجه قرار گرفته است.
رئیس انجمن متخصصین زنان و مامایی ایران با اشاره به موضوع کرونا اظهار داشت: 
از زمانی که کرونا در کشور و شیوع یافته)اسفند ۹۸( به دلیل ترس افراد از مراجعه به 
پزشک و خطر ابتلا به کرونا با سونامی بیماری های پیشرفته سرطان در زنان مواجه 
شده ایم زیرا بیش از ۹۰ درصد بیماران علائم ابتلا به سرطان را قبل از شیوع کرونا 
داشته اند ولی از ترس ابتلا به کرونا دیر به پزشک مراجعه کرده اند و یا به دلیل کرونا 

درمان های خود را ناقص رها کرده اند.
وی با اشاره به غفلت های انجام شده جهت آموزش به افراد جامعه و بیماران در مورد 
لزوم به موقع مراجعه به پزشک جهت تشخیص به هنگام بیماری از جمله بیماری 
سرطان گفت: تشخیص زودهنگام سرطان سبب درمان موفقیت آمیز آن خواهد شد 
ولی شرایط کرونا سبب شد که بیماران دیرتر به پزشک مراجعه کنند و یا درمان آنها با 

تأخیر و چالش همراه شود.
موسوی تصریح کرد: در حال حاضر به ویژه در بیمارستانهای دولتی مانند بیمارستان 
امام خمینی)ره( با حجم زیادی از بیمارانی مواجه هستیم که دارای سرطان های 
پیشرفته هستند بنابراین به بیماران توصیه می کنیم در صورت مواجهه با علائم ابتلا 
به سرطان حتما در اسرع وقت به پزشک مراجعه کنند و به هیچ عنوان به دلیل ترس 
از ابتلا به کرونا بیماری خود را جهت درمان به تعویق نیندازند همچنین به این نکته 
توجه داشته باشند که کلینیک های درمانی و مطب پزشکان و تمهیدات لازم جهت 

پیشگیری از انتقال کرونا را در نظر گرفته اند و مشکلی در این زمینه وجود ندارد.

 بوی بد دهان ممکن است به صورت گذرا یا مزمن وجود داشته 
باشد که در این صورت در زندگی شخصی و نیز روابط اجتماعی 
فرد باعث پریشانی خود و اطرافیانش می شود و در بسیاری از موارد 
می تواند منجر به کاهش اعتماد به نفس، افسردگی و منزوی شدن 

شخص مبتلا شود.
بوی بد دهان ممکن است منشا داخل دهانی یا خارج دهانی 
داشته باشد، گرچه عوامل داخل دهانی بسیار شایع تر هستند. بوی 
بد دهان عمدتا در اثر فعالیت و تکثیر باکتری های داخل دهانی است 
که منجر به تولید مولکول های شیمیایی حاوی سولفور می شود. 
تشدید می کند، چون  را  این موضوع  زیاد  پروتئین  غذای حاوی 
آزادسازی این ترکیب ها هنگام فعالیت میکروب ها روی پروتئین ها 

بیشتر است.
 مهمترین علت های ایجاد بوی بد در دهان از این قرارند:

استعمال  دخانی:  محصولات  جویدن  یا  کشیدن  سیگار 
ایجاد  علل  از  یکی  می تواند  تنباکو  و  توتون  جویدن  یا  دخانیات 
لکه های دندانی و تولید بوی بد در دهان باشد ضمن این که توانایی 

چشیدن مزه واقعی مواد غذایی را کاهش دهد. 
خشکی دهان: یک وضعیت پزشکی است که می تواند باعث بوی 

بد دهان شود. خشکی دهان ناشی از عللی از قبیل مصرف داروها، 
مشکلات غدد بزاقی یا تنفس مداوم از طریق دهان است.

 بیماری ها: بسیاریاز بیماری ها سبب بوی بد دهان می شوند. 
بیماری هایی از قبیل عفونت های دستگاه تنفسی مانند ذات الریه 
و برونشیت، عفونت مزمن سینوس، ترشحات پشت بینی، دیابت، 

بازگشت اسید معده به مری و مشکلات کبدی یا کلیوی مزمن.
 استفاده از دندان مصنوعی: دندان های مصنوعی دارای مناطق 
بسیار مناسبی برای گیر کردن مواد غذایی و رشد میکروب ها هستند 
و باید به طور دائم تمیز شوند. همچنین دندان های دائمی که لق 
و تجمع  نرم دهان  بافت  در  ایجاد زخم  و  باعث سایش  هستند، 

باکتری ها در آن منطقه و ایجاد بوی بد دهان می شوند.
 تغذیه نامناسب: در دهان مناطق مختلفی وجود دارد که ذرات 
غذایی در آن مناطق محبوس می شود و تحت واکنش نام میکروب ها 
قرار می گیرند و می توانند بوی بد ایجاد کنند. از جمله این مناطق 
می توان سطح دندان ها، بین دندان ها، شیار بین لثه و دندان ها و 
نیز پرز های سطح زبان را نام برد. غذا های حاوی پروتئین زیاد مثل 
رژیم  را تشدید می کند.  این موضوع  پنیر  و  گوشت قرمز، ماهی 
غذایی با کربوهیدرات کم نیز می تواند باعث تشدید بوی بد دهان 

شود. مواد غذایی خشک، سخت و چسبنده مثل چیپس، تافی 
و… نیز در ناهمواری های دهان و دندان انباشته می شوند و تنها با 
مسواک و شست و شو از دهان خارج می گردند. البته باید به این 
نکته اشاره کرد که برخی مواد غذایی دارای بوی خاصی هستند که 
ممکن است برای عده ای ناخوشایند باشد، ولی ارتباطی با فعالیت 
میکروبی ندارد. خوردن برخی مواد غذایی و بسیاری از سبزیجات 
مانند سیر، پیاز و برخی ادویه های قوی از این جمله اند. پس از هضم 
و جذب این گونه سبزیجات در بدن، مولکول های بودار وارد جریان 
خون و به تدریج از طریق ریه ها و تنفس دفع می شود. پس تا زمانی 
که این ترکیبات کاملا از خون خارج نشده تنفس با این بوی خاص 

ادامه دارد. 
دندانی،  ضایعه  هر  تقریبا  نشده:  درمان  دندانی  مشکلات 
می تواند بوی بد دهان را در آینده منجر شود. یک دندان عقل نیمه 
در آمده که تمیز کردن باقیمانده مواد غذایی از کناره های آن مشکل 
است و یا یک آبسه ساده، می توانند در مدتی کوتاه تبدیل به یکی از 
مهمترین دلایل بوی بدن دهان شما شوند. یکی از مهمترین دلایل 
بوی بد دهان نیز، بیماری های لثه هستند. بسیاری از افراد تا وقتی 
که متوجه بوی بد دهان خود نشوند، از ضایعاتی که در لثه شان در 

حال وقوع است، آگاهی ندارند.
 راهکار های پیشگیرانه

بوی دهان ممکن است مقطعی باشد بخصوص بویی که صبح 
موقع بیدار شدن از خواب مشاهده می شود و بعد از خوردن صبحانه 
و مسواک زدن برطرف می شود. این بوی صبحگاهی طبیعی است 
و به علت کاهش بزاق در طی شب و در ضمن عدم فعالیت محیط 
دهان در کل زمینه ای برای فعالیت میکرو ارگانیسم ها فراهم می کند 
که بعد از یک وعده غذا خوردن رفع می شود. با این حال حفظ 
بهداشت دهان از طریق مسواک زدن حداقل روزی دو بار و استفاده 
از نخ دندان حداقل یک بار در روز، بهترین راه برای جلوگیری از ایجاد 
بوی بد دهان است. استفاده از دهان شویه های ضد باکتری دو بار 
در روز نیز توصیه می شود. حفظ بهداشت دندان های مصنوعی 
و خارج کردن آن ها از دهان قبل از خواب نیز در کاهش بوی بد 
دهان موثر است. استفاده از خوشبوکننده های های زایلیتول گزینه 
مناسبی است. مراجعه به دندان پزشک حداقل یک بار در سال برای 
تشخیص بیماری های لثه، خشکی دهان یا مشکلات دیگری که 

مرتبط با بوی بد دهان هستند، اهمیت دارد.
ترک سیگار و یا اجتناب از جویدن محصولات دخانی مانند توتون 
و تنباکو، یکی از راه های موثر برای پیشگیری از بوی بد دهان است.

نوشیدن مقدار زیادی آب، دهان را مرطوب نگه می دارد. جویدن 
آدامس های بدون قند یا مکیدن آبنبات های بدون قند باعث تحریک 
تولید بزاق و شستشوی ذرات غذا و باکتری ها از لثه ها و دندان ها 

می شوند.
تعویض مسواک هر سه تا چهار ماه یکبار و انتخاب مسواک های نرم 

برای پیشگیری از بوی بد دهان مهم است.

3خاصیت سیب برای کودکان؛عادات اشتباه زندگی، عامل بوی بد دهان

چرا سیب در تغذیه کودکان اهمیت 
ویژه ای دارد؟

اگر نگران تغذیه و سلامتی کودکتان هستید حتماً سیب را در برنامه غذایی او 
بگنجانید. چون فواید زیادی برای بدن او دارد. در ادامه در خصوص ۳ خاصیت ویژه 

سیب برای کودکان بیشتر توضیح می دهیم. لطفاً با ما همراه باشید.
آیا می دانید که سال ۲۰۲1 به عنوان سال بین المللی میوه و سبزیجات معرفی شده 
است؟ این مواد غذایی سالم برای سلامتی همه لازم و ضروری هستند و کودکان نیز 
از این امر مستثنا نیستند. اما مشکل اینجاست که کودکان معمولًا نمی توانند روزانه 
۵ واحد میوه و سبزیجات توصیه شده را مصرف کنند. اگر نگران تغذیه و سلامتی 
کودکتان هستید حتماً سیب را در برنامه غذایی او بگنجانید. چون فواید زیادی برای 
بدن او دارد. در ادامه در خصوص ۳ خاصیت ویژه سیب برای کودکان بیشتر توضیح 
می دهیم. لطفاً با ما همراه باشید. خوشبختانه سیب یکی از میوه های پرمصرف 
است. این میوه بهشتی نه تنها در همه کشورهای جهان پیدا می شود بلکه در تمام 
فصول سال نیز در دسترس است. به همین دلیل نیز دومین میوه پرمصرف جهان 
محسوب می شود. سیب یکی از گزینه های خوب و سالم برای کودکان است و یکی 
از اولین میوه هایی است که در غذای کمکی کودکان گنجانده می شود. خواص و 
فواید سیب بی شمار است. مصرف آن بسیار ساده بوده و نیاز به کار خاصی ندارد. 
فقط کافیست آن را بشویید و متناسب با سن کودک به او بدهید. برای کودکان کم 
سن کافیست آن را رنده کنید. کودکانی که دندان دارند به راحتی می توانند یک تکه 
از این میوه را میل کنند. سیب یک میوه زودهضم است چون از حدود ۸۵ درصد آب 
تشکیل شده و حاوی میزان زیادی فیبر است. همین میزان فیبر و قندی که دارد 
باعث ایجاد سیری می شود. سیب را منبع انواع ویتامین ها و مواد معدنی بدانید. این 
میوه حاوی میزان قابل توجهی پتاسیم، منیزیم، کلسیم و ویتامین های C و A است. 
سیب همچنین حاوی ترکیبات آنتی اکسیدانی مانند پولیفنول ها است که به آن رنگ، 
طعم و بافت ویژه ای داده اند. تمام این ویژگی ها باعث شده است که سیب علاوه بر 
ارتقای سلامتی، از بروز برخی مشکلات و بیماری ها پیشگیری کند. در ادامه به سه 

خاصیت ویژه سیب برای کودکان اشاره می کنیم:
سیب برای کاهش بیماری های مربوط به روده ها

سیب یک منبع فوق العاده فیبرهای غذایی است. این میوه مفید حاوی فیبر ویژه ای 
به نام پکتین است که یک فیبر محلول در آب محسوب می شود و برای میکروبیوتای 
روده بسیار مفید است. این نوع فیبر بیشتر در پوست سیب وجود دارد. باید بدانید که 
میزان بالای فیبر سیب برای پیشگیری از بروز یبوست در کودکان بسیار مؤثر است. 
یادتان باشد که یبوست زیاد در طولانی مدت خطر ابتلا به سرطان کولون را افزایش 
می دهد. علاوه براین، میزان بالای فیبر همچنین از بروز بیماری های التهابی روده ها 
و بروز دیورتیکول پیشگیری می کند. برای بهره مندی از این فیبر می توانید سیب را با 
پوست در فر تنوری کنید. به این ترتیب پکتین موجود در سیب نیز آزاد شده و جذب 
و هضم آن برای کودکان راحت تر می شود. سیب برای تسکین علائم گاستروآنتریت 
یا همان بیماری التهاب معده ای روده ای مفید است. این بیماری نوعی عفونت روده 
است که باعث اسهال و مشکلات دیگر می شود. کودکان بزرگ تر می توانند سیب را به 
صورت خام و با پوست مصرف کنند. البته یادتان باشد همیشه از سیب های ارگانیک 
استفاده کنید و آن ها را با دقت بشویید. به عقیده متخصصان بعد از دو هفته از شروع 
مصرف سیب، تغییرات مثبتی در فلور روده دیده می شود. بنابراین توصیه می شود 
برای سلامت روده های فرزندتان از همان سنین پایین و بعد از شروع غذای کمکی 

سیب را در برنامه غذایی آن ها بگنجانید.
سیب برای کاهش خطر ابتلا به دیابت و چاقی مفرط

دانشمندان بر این عقیده هستند که مصرف روزانه سیب یا گلابی باعث کاهش 
خطر ابتلا به دیابت نوع ۲ می شود. هر چه مصرف این میوه بیشتر باشد اثرات آن نیز 
بیشتر می شود. مصرف سیب به کاهش قند خون کمک می کند چون پولیفنول های 
آن حاوی اثرات آنتی اکسیدانی و ضدالتهابی هستند. علاوه بر این پکتین موجود 
در سیب باعث افزایش روند دفع روده ها می شود و این مسئله جذب قندهای سیب 
را به تأخیر می اندازد. برای کودکانی که دچار اضافه وزن هستند نیز سیب یک میوه 
فوق العاده است چون به کاهش وزن و کاهش تجمع چربی ها کمک زیادی می کند. 
دلیل آن نیز میزان بالای فیبرهای موجود در سیب است. پولیفنول های موجود در 
این میوه باعث تحریک سوخت و ساز چربی ها شده و به کاهش تجمع آن ها در ناحیه 

شکم کمک می کنند.
سیب برای پیشگیری از ابتلا به بیماری های قلبی عروقی

خاصیت فوق العاده دیگر سیب برای کودکان کاهش خطر ابتلا به بیماری های 
قلبی عروقی در بزرگسالی است. نتایج تحقیقاتی که در مجله Nutrients به چاپ 
رسیده است نشان می دهد مصرف منظم سیب در کودکان به کاهش خطر ابتلا به 
بیماری های قلبی عروقی در آینده کمک زیادی می کند. باید بدانید که مصرف سیب 
باعث کاهش میزان قند و چربی بد خون و همچنین تری گلیسیرید می شود و این 

تأثیر ناشی از خاصیت ترکیبات مفید موجود در پوست این میوه است.
حرف آخر

به طور خلاصه باید بگوییم که عادت دادن کودکان به مصرف روزانه سیب یک گام بزرگ 
در جهت بهبود سلامتی آن ها محسوب می شود. فراموش نکنید که بهترین روش برای 
مصرف سیب، خوردن آن به صورت خام و با پوست است. اما در کودکان کم سن این 
امکان وجود ندارد و تنوری کردن سیب با مقدار اندکی دارچین و چند قطره لیموترش و یا 
رنده و پوره کردن آن بهترین روش است. در نهایت برای تشویق کردن فرزندتان به خوردن 
سیب حتماً پیش او سیب میل کنید چون کودکان تقلید می کنند. نیازی به زور و اجبار 
نیست. ناامید نشوید و تلاشتان را ادامه دهید تا او نیز تشویق شود. خوشبختانه سیب 

انواع مختلفی دارد و می توانید چند نوع مختلف سیب را امتحان کنید.

۶ درمان خانگی برای رفع چروک دور چشم
چروک دور چشم یکی از بدترین اتفاق هایی است که می تواند زیبایی شما را نابود 
کند. پس با دنبال کردن این 6 درمان خانگی بدون هزینه چروک دور چشم را خودتان 
دور کنید. چروک و سیاهی اطراف چشم که مانند یک هاله تیره اطراف چشم را 
پوشش می دهد می تواند به دلایل مختلفی ایجاد شود از جمله عادت های بد روزانه 
و همچنین تغذیه نامناسب. عادت های نامناسبی مانند بی خوابی و یا کم خوابی، 
کمبود آب بدن، آرایش اطراف چشم، مالیدن مداوم چشم و استفاده از محصولات 
نامناسب با پوست شما می تواند باعث ایجاد این هاله سیاه و چروک در اطراف چشم 
شما باشد. برای درمان سیاهی و چروک اطراف چشم می توانید از راه های زیر کمک 

بگیرید و عادات ناسالم و آسیب زننده روزانه خود را تغییر دهید.
۱. روی یک طرف صورت نخوابید: عادت های بد روزانه را ترک کنیم. خوابیدن 
بر روی یک طرف صورت بر روی بالش، اخم کردن و سیگار کشیدن می تواند باعث 

تشدید چروک دور چشم شود.
 2. استفاده از عینک آفتابی و ضد آفتاب: حتما هر روز حتی هنگامی که در 

خانه هستید از ضد آفتاب استفاده کنید و استفاده از عینک آفتابی را از یاد نبرید. 
3. ورزش کنید: ورزش کردن باعث جلوگیری از چین و چروک و جوانسازی پوست 

می شود. ماساژ دور چشم نیز می تواند به رفع چروک دور چشم کمک کند.
 ۴. مرطوب کردن دور چشم: در این صورت رطوبت کافی به سلول های پوستی 
رسیده و شدت چین و چروک پوست کاهش می یابد. همچنین باعث روشن تر و 

جوان تر بنظر رسیدن پوست می شود. 
۵. استفاده از کرم دور چشم: کرم دور چشم را باید با توجه به نوع پوست و سن 

انتخاب کرده و از آن استفاده کنید.
 6. استفاده از روغن های گیاهی: برای مثال می توانید از روغن نارگیل و روغن 
زیتون استفاده کنید. برای این کار دستتان را کمی چرب کرده و به آرامی روی پوست 

دور چشم و زیر چشم بمالید.
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معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان قم هشدارداد:

عادی انگاری وتجمعات موجب موج 
جدید کرونا خواهد شد

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان قم ضمن گلایه از برخی بی توجهی ها 
نسبت به استفاده از ماسک در ادارات، اماکن تجاری و مکان های عمومی گفت: هرگونه 
عادی انگاری کرونایی و روی آوردن به تجمعات می تواند سبب بروز مجدد روند سینوسی 

بیماری کرونا در قم شود.
سیامک محبی با اشاره به آخرین آمار هفتگی مربوط به بیماری کووید1۹ در استان 
بیان کرد: این آمار بیانگر آن است که با وجود کاهش 1۲ درصدی تست های کرونا، تعداد 

مبتلایان به این بیماری در استان ۲۴ درصد کاهش داشته است.
وی اضافه کرد: البته همه مردم باید توجه داشته باشند که هنوز با شرایط عادی فاصله 
داریم و هرگونه عادی انگاری، کاهش رعایت شیوه نامه های بهداشتی، روی آوردن به 

تجمعات و مانند آن می تواند روند سینوسی بیماری را به دنبال داشته باشد.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان قم به آخرین آمار هفتگی رهگیری و 
مراقبت از بیماران کرونایی در منزل اشاره کرد و گفت: بر اساس این آمار، ۹ هزار و 1۰۰ 

مورد رهگیری و ۷۵ مورد مراقبت در منزل طی یک هفته در قم انجام شده است.
وی در مورد آمار هفتگی تست های سریع کرونا اظهار کرد: استان قم با میانگین انجام 

حدود 1۰ هزار تست سریع در هر هفته همچنان در گروه استان های برتر کشور است.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان به آمار هفتگی بازدیدهای نظارتی 
ناظران سلامت اشاره و خاطرنشان کرد: چهار هزار بازدید نظارتی هفتگی، یک هزار 

اخطار و ۴۰ مورد غیرفعال سازی انجام شده است.
وی در مورد میزان رعایت شیوه نامه های بهداشتی در مشاغل و اماکن مختلف یادآور 
شد: متأسفانه رعایت شیوه نامه های بهداشتی در مواردی مانند نانوایی ها، آرایشگاه ها، 
سی ان جی،  و  سوخت  جایگاه های  تفریحی،  و  ورزشی  اماکن  سازمان ها،  و  ادارات 
فروشگاه های  نت ها،  گیم  آرامستان ها،  شهری،  برون  و  درون  مسافربری  پایانه های 

زنجیره ای و مطب ها کمتر از ۷۵ درصد است و عملا مطلوب نیست.
کاهش استفاده از ماسک نگران کننده است

رئیس مرکز بهداشت استان همچنین به چالش برخی تجمعات در آرامستان ها اشاره و 
بیان کرد: تلاش می کنیم تا با مشارکت نهادهای مرتبط افزایش نظارت ها را داشته باشیم.

وی اضافه کرد: چالش رعایت شیوه نامه های بهداشتی در اماکن مذهبی استان 
رعایت  مورد  در  بیشتر  علیها  سلام الله  معصومه  فاطمه  حضرت  مطهر  حرم  مانند 

فاصله گذاری هاست که لازم است دقت بیشتری شود.
محبی درباره آخرین آمار استفاده از ماسک در بین مردم استان گفت: در حال حاضر 
حداکثر 6۲ درصد مردم قم در معابر عمومی از ماسک استفاده می کنند، ضمن آن که 

این آمار در حمل و نقل عمومی کمتر است و عدد ۵6 درصد را نشان می دهد.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان با ابراز نگرانی از درصد استفاده از ماسک 
در ادارات و سازمان های استان تصریح کرد: درحالی که استفاده از ماسک باید به عنوان 
شرط ارائه خدمات به جامعه هدف در ادارات و سازمان ها مطرح باشد، اما آمار بیانگر 

آن است که حداکثر استفاده از ماسک در ادارات و سازمان ها حدود ۷۲ درصد است.
  

مدیر کل بهزیستی استان قم خبر داد:

بهره مندی بیش از سه هزار سالمند قمی 
ازخدمات بهزیستی

مدیر کل بهزیستی استان قم گفت :طبق بررسی ها جمعیت سالمند استان قم بیش 
از 1۰۰ هزار نفر می باشد که از این تعداد حدود ۳۰6۴ نفر از خدمات بهزیستی در 

حوزه های توانبخشی و حمایتی بهزیستی قم برخوردار هستند .
 مهدی پهلوانی  با اشاره به نگهداری ۲۰۰ سالمند در خانه های سالمندان استان 
از  فعالیت ۳ مرکز شبانه روزی ، یک تیم ویزیت در منزل سالمندان و یک مرکز مراقبت 
در منزل  در استاناظهارداشت : عمده خدمات بهزیستی به سالمندان را خدمات : 
مددکاری ، راهنمایی و مشاوره ، ویزیت و ارائه خدمات توانبخشی در منزل ، نگهداری ، 
درمان و توانبخشی شبانه روزی سالمندان ، پرداخت کمک هزینه نگهداری و مستمری 
به سالمندان نیازمند ، پرداخت کمک هزینه درمان و حق پرستاری و توزیع لوازم کمک 
توانبخشی برشمرد و افزود: در حال حاضر ۷۴ % سالمندان مقیم مراکز کاملا در مقابل 
کرونا واکسینه شده اند و بیش از ۵۰ % سالمندان تحت پوشش مقیم در منازل هم واکسن 

کرونا را تزریق کرده اند .
پهلوانی اشاره به روند رو به رشد  سالمندی در سال های اخیر، عنوان کرد: پدیده 
سالمندی طی ۴۲ سال از جمعیت ۵ درصد سالمندان در سال 1۳۵۵ به جمعیت 1۰ 
درصد سالمندان در سال 1۳۹۸ رسیده و طبق پیش بینی ها ظرف۲۲ سال آینده ۲۰ 
درصد و تا ۳۵ سال آینده یک سوم جمعیت ایران را سالمندان تشکیل می دهندکه این 
شتاب منحصر به فرد در پیری جمعیت، احتیاج به سیاستگذاری و برنامه ریزی دقیق و 
جامع دارد . وی افزود : با عنایت به ابلاغ و دسترسی عمومی به سند ملی سالمندان 
کشور و نیز پیشامد همه گیری کرونا که توجه ای افزون به سالمندان را سبب شده است، 
فرصت مغتنمی فراهم آمده تا در راستای نیل به اهداف این سند از جمله حفظ تکریم و 
منزلت سالمندان، ایجاد شرایط لازم برای خودمراقبتی و نگهداری عزتمندانه در خانواده، 
پوشش کامل انواع بیمه ها و دسترسی آسان به انواع خدمات و حمایت های لازم، ارتقاء 
مهارت ها و توانمندی ها و بهره مندی از انباشت تجارب در راستای افزایش مشارکت 
اجتماعی و آموزش شیوة سبک زندگی سالم در راستای نیل به سالمندی سالم و پویا  

تمرکز ویژه ای بر روی موضوع سالمندی و ارائه چالش ها و راهکارهای آن صورت پذیرد.
مدیر کل بهزیستی قم  »بهره مندی عادلانه همه سنین از فناوری دیجیتال« را به 
عنوان شعار ملی روز سالمند اعلام کرد و یادآور شد رویکرد بهزیستی در زمینه خدمت 
به سالمندان را آگاهسازی در زمینه ترویج سبک زندگی سالم سالمندی ، توانمند سازی 
، تکریم و ارتقای جایگاه خانوادگی و اجتماعی سالمندان و ترویج فرهنگ نگهداری 
سالمند در خانواده و گسترش مراکز روانه سالمندان برشمرد و از رسانه ها و کلیه صاحب 

نظران فرهنگی و دینی و... خواست در این زمینه با بهزیستی همکاری کنند .
شایان ذکر است نهم مهرماه روز جهانی سالمندان نامگذاری شده است .

 
آیت الله سعیدی در دیدار مدیرکل کمیته امداد استان قم :

مشاغل خانگی مددجویان کمیته امداد 
تقویت شود

امام جمعه قم در دیدار مدیران کمیته امداد قم با تأکید بر توانمند سازی مددجویان 
کمیته امداد گفت: مشاغل خانگی مددجویان را تقویت و نزدیک محل زندگی آنها 

کارگاههای کار و تولید ایجاد کنید
آیت الله سید محمد سعیدی پیش از ظهر سه شنبه، در دیدار مدیرکل کمیته امداد 
استان قم، با بیان روایتی از امام صادق )ع( قم را حرم اهل بیت )ع( و آشیانه آل محمد 
)ص( برشمرد و گفت: مردم این شهر هم در پافشاری بر اصالت دینی و ولایی، نوع 
دوستی و کمک به محرومان مثال زدنی هستند. وی ویژگی های مردم قم را ظرفیتی 
خاص برای مدیران این شهر دانست و تصریح کرد: مردمی که در ایام کرونا بیشتر از 
همیشه به فکر نیازمندان هستند را باید تحسین کرد. نماینده مردم قم در مجلس 
خبرگان رهبری با اشاره به اینکه امام راحل از همان ابتدا خشت کمیته امداد را با افراد 
خدمتگزار، دلسوز، خیرخواه و اهل ایثار و کمک به مردم بنا نهاده است افزود: بحمدالله 
هم اکنون هم این نهاد بر همان پایه استوار است و اعتمادی که مردم به این نهاد، مدیران 
و امدادگران آن دارند به همین علت است. تولیت آستان مقدس حضرت فاطمه معصومه 
)س( با اشاره به اینکه نیازمندان باید روی پای خودشان بایستند و از دسترنج خودشان 
بهره مند شوند خواستار تقویت مشاغل خانگی و ایجاد کارگاه های کار و تولید در نزدیکی 
محل زندگی آنها شد. در ابتدای این دیدار اکبر میرشکار مدیرکل کمیته امداد استان قم 

گزارش عملکرد 6 ماهه این نهاد را ارائه کرد.

پنجشنبه شب در حرم مطهر حضرت معصومه)س(:

برگزاری مراسم بزرگداشت علامه 
حسن زاده در قم 

مراسم بزرگداشت آیت الله حسن زاده آملی با سخنرانی حجت الاسلام والمسلمین 
عباسی خراسانی در حرم مطهر حضرت معصومه)س( برگزار می شود. 

و  یادبود  مراسم  نماز عشا  از  بعد  مهرماه  با هشتم  پنج شنبه هفته جاری هم زمان 
بزرگداشتی برای مرحوم آیت الله حسن حسن زاده طبری آملی از علمای مطرح جهان 

اسلام، در صحن صاحب الزمان)عج( حرم مطهر بانوی کرامت برگزار می شود.
در این مراسم حجت الاسلام والمسلمین هادی عباسی خراسانی استاد خارج فقه و 

اصول حوزه علمیه قم به ایراد سخن و حسن شالبافان به مداحی خواهد پرداخت.

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد قم خبر داد؛ 

آغاز پویش حبیب بن مظاهر با هدف 
کمک به سالمندان نیازمند 

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد قم از آغاز پویش حبیب بن مظاهر برای 
تامین مایحتاج سالمندان نیازمند خبر داد. 

حضرت  عاشقان  از  بسیاری  هم  امسال  که  این  به  اشاره  نعیمی،با  ابراهیم  محمد 
سیدالشهدا )علیه السلام( توفیق زیارت اربعین آن حضرت را پیدا نکرده اند ،گفت: مرکز 
نیکوکاری بشری وابسته به این نهاد با مدیریت جمعی از طلاب دغدغه مند مجری پویش 

حبیب بن مظاهر برای تکریم سالمندان نیازمند شده است.
مایحتاج ضروری  تامین  برای  با کمک های خود  پویش عزاداران  این  افزود: در  وی 
سالمندان نیامند همچون عصا، ویلچر و... به نیت پیاده روی هر ساله خود در ایام اربعین 
گام بر می دارند. نعیمی با بیان حدیثی از امام موسی کاظم )علیه السلام( با این مضمون 
که هر کس نمی تواند خود را به ما برساند پس به فقرای شیعیان ما رسیدگی کند، تصریح 
کرد: مردم نیکوکار می توانند با سهیم شدن در این پویش، به سالمندان نیازمند  بدون فرزند 
که بیشتر از ۷۵ سال سن دارند و دچار مشکلات متعدد جسمی و معیشتی هستند ،کمک 
نمایند. او از مردم خواست  با تأمین مایحتاج ضروری سالمندان از جمله عصا، عینک، 
سمعک، ویلچر و سرویس بهداشتی ویژه سالمندان، گروه جهادی مرکز نیکوکاری بشری 
را یاری کنند. نعیمی  این پویش را تبیین و تشریح کرد و گفت: فرض کنید پیرزنی نابینا و 
تنها در منزل کوچک و اجاره ای بدون امکانات مناسب رفاهی و بهداشتی در شرایط بسیار 
سختی زندگی می کند و در صورت عدم رسیدگی مرکز نیکوکاری و برخی از همسایگان 
در امورات زندگی خود قطعا دچار خطرات جدی می شود که با این پویش طلاب جهادی 
مرتب به این توع سالمندان رسیدگی خواهند کرد. معاون حمایت و سلامت خانواده 
کمیته امداد استان قم ضمن قدردانی از مردم و خیران که همیشه این نهاد را در خدمت 
به محرومان یاری کرده اند گفت: شماره کارت 61۰۴۳۳۷۷۷۰116۳۹۸ بانک ملّت با 
کد شناسه ۹۳۴۷۴۸ برای پویش حبیب بن مظاهر و کمک به سالمندان نیازمند در نظر 

گرفته شده است.
 

مدیرکل گمرکات استان قم: 

صادرات قم از مرز ۱۰۸ میلیون دلار گذشت 
مدیرکل گمرکات استان قم گفت: از ابتدای امسال تا پایان شهریورماه، بیش از ۹۴ هزار 

تن کالا از گمرکات استان قم به بازار های هدف، صادر شده است.
اسفندیار دریکوندی اظهارداشت:: همچنین طی مدت یادشده، ۲۴ هزار تن کالا به 
ارزش 11۲ میلیون دلار از طریق گمرکات استان قم به کشور وارد شد که بیشتر این کالا ها 

مواد اولیه و تجهیزات مورد استفاده در واحد های تولیدی است.
دریکوندی ادامه داد: درآمد کل گمرکات استان قم نیز طی 6 ماه نخست امسال به 
1۲1 میلیارد تومان رسید و این مجموعه توانست در تقویت شاخص های توسعه اقتصادی 

استان نقش خود را به خوبی ایفا کند.
دریکوندی همچنین با اشاره به این که مقابله با قاچاق از مهمترین راهکار ها برای 
گسترش تولید و صادرات کالا های ساخت داخل است، گفت: در این مدت تعداد ۵۳۸ 

پرونده مظنون به قاچاق به ارزش ۲۳6 میلیارد تومان در گمرکات استان تشکیل شد.
او در ادامه با بیان این که اداره کل گمرکات استان در انجام وظایف تعیین شده موفق 
ظاهر شده است، افزود: در همین رابطه در جشنواره شهید رجایی امسال، اداره کل 
گمرکات استان به لحاظ شاخص های عملکردی در سال گذشته به عنوان دستگاه شایسته 
تقدیر انتخاب شد.  مدیرکل گمرکات قم بیان کرد: این اداره کل در امسال نیز با تمام توان 
مسیر تحقق شعار »تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها« را با گسترش خدمت رسانی به 
فعالان اقتصادی استان و تسهیل امور اداری برای سرعت بخشیدن به چرخه صادرات و 

واردات کالاها، دنبال می کند.

 مدیر روابط کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم:

۱۵۰۰ قمی مشمول بیمه بیکاری شدند
مدیر روابط کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم گفت: تعداد مشمولان 
بیمه بیکاری از ابتدای سال جاری تاکنون هزار و۵۰۰ نفر می باشد در حالی که سال 

گذشته این رقم، آمار پایان سال بود. 
ابتدای  از  بیکاری  بیمه  تعداد مشمولان  آرانی اظهارداشت:  زاده  محمد جواد ترک 
سال جاری تاکنون هزار و۵۰۰ نفر می باشد در حالی که سال گذشته این رقم، آمار پایان 
سال بود. وی با اشاره به اینکه بالارفتن آمار ابتلا به کرونا آمار مشمولان بیمه بیکاری و 
استعلاجی را افزایش داده است گفت: افراد با ابتلا به کرونا، در دوران نقاهت مشمول 
استعلاجی می شوند اما مقدار پرداختی آن همانند بیمه بیکاری ۸۰ درصد حقوق بوده 
و پرداخت آن حداکثر یک ماه زمان می برد. ترک زاده آرانی در رابطه با وظیفه واحد کار و 
امور اجتماعی در خصوص اتصال مشمولان بیمه بیکاری به فرصت های شغلی موجود 
اظهار کرد: در حال حاضر حداقل هزار فرصت شغلی در استان وجود دارد که اداره کار 
از میان مشمولان بیمه بیکاری، افراد مرتبط با این مشاغل را معرفی به کار می کند و اگر 
فرد مراجعه نکند بیمه اش قطع می شود. وی همچنین در خصوص اجرای ماده 6 بیمه 
بیکاری توضیح داد: یکی از تکالیفی که قانون برای دریافت کنندگان مقرری بیمه بیکاری 
وضع کرده است شرکت در دوره های آموزشی فنی و حرفه ای یا دوره های سوادآموزی 
معرفی شده توسط واحد کار و امور اجتماعی، نهضت سواد آموزی و غیره است. ترک زاده 
آرانی با اشاره به اینکه افراد به دوره هایی معرفی می شوند که از بازار کار مناسبی برخوردارند 
ادامه داد: هزینه این دوره ها به طور کامل بر عهده سازمان تأمین اجتماعی بوده و مدت 

زمان آن معمولا بین ۳ تا 6 ماه می باشد؛ پس از پایان دوره فرد مشغول به کار می شود.
مدیرروابط کار اداره کل تعاون، کار ورفاه اجتماعی استان قم همچنین آمار افراد معرفی 
شده توسط اداره کار برای شرکت در دوره های آموزشی را ماهانه میانگین ۲۰ نفر و معرفی 
به کار 1۰۰ الی 1۵۰ نفر اعلام کرد. لازم به ذکر است بیکار از نظر قانون بیمه بیکاری، بیمه 

شده ای است که بدون میل و اراده بیکار شده وآماده کار باشد.
 

همزمان با آخرین روز هفته دفاع مقدس صورت گرفت ؛

تجلیل و اعطای درجه به ۱۰ فرمانده
 شهید استان قم

همزمان با آخرین روز هفته دفاع مقدس در آئینی با ابلاغ درجه سرتیپی از خانواده ده 
شهید نخبه دفاع مقدس استان قم قدردانی شد.

احمد حاجی زاده، رئیس ستاد کنگره شهدای استان قم، در آئین تجلیل از فرماندهان 
شهید و اعطای درجه به این حماسه آفرینان، با اشاره به بزرگداشت فرماندهان شهید 
در هفتمین و آخرین روز از دفاع مقدس، گفت: در این مراسم با ابلاغ درجه سرتیپی به 
خانواده  شهیدان اسماعیل صادقی، محمدجواد دل آذر، جعفر حیدریان، علی آخوندی، 
محمد اویسی، حسین صبوری، حمید فرقانی، مجید زین الدین و شهید ترابیان، یاد و 
خاطره این شهدای عزیز گرامی داشته می شود. سردار محمدرضا موحد، جانشین سپاه 
امام علی بن ابیطالب)ع( هم در این مراسم که در باغ موزه دفاع مقدس برگزار شد بر 
بهره گیری از هنر در ارائه سیره و روش زندگی شهدا تاکید کرد. وی افزود: سبک زندگی 
شهدا بر پایه چهار اصل قرآن، اسلام، اهل بیت)ع( و ولایت فقیه بنا شده است. مدیر 
کل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس هم در این مراسم، هشت سال دفاع 
مقدس را گنجینه ای ارزشمند دانست و ارائه راهکار های تاثیر گذار با هدف بهره مندی از 
آن را ضروری خواند. حجت الاسلام لقمان پور از راه اندازی دانشگاه جهاد و مقاومت در 
مجموعه حفظ بنیاد آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس خبر داد. وی افزود: با مجوز وزارت 
علوم دو رشته در مقطع کارشناسی، هشت رشته در مقطع کارشناسی ارشد و یک رشته در 

مقطع دکترا در سال تحصیلی آینده از مسیر سازمان سنجش دانشجو می پذیرد.
 

با حضورجمعی از خادمان مسجد مقدس جمکران درمنزل شهید صورت گرفت؛

اهدا پرچم مسجد مقدس جمکران به 
خانواده شهید علی لندی 

جمعی از خادمان مسجد مقدس جمکران با حضور در شهرستان ایذه با خانواده شهید 
نوجوان علی لندی دیدار و پرچم مسجد مقدس جمکران را به خانواده شهید اهدا شد. 

خادمان مهدوی در این دیدار ضمن ابلاغ پیام تسلیت تولیت مسجد مقدس جمکران، 
پرچم و متبرکات این مکان مقدس را به خانواده این شهید اهدا کردند.

لازم به ذکراست شهید علی لَندی نوجوان 1۵ ساله ایذه ای روز 1۸ شهریورماه پس از 
وقوع آتش سوزی در خانه همسایه، با فداکاری تمام دو بانوی میانسال گرفتار در آتش را 
نجات داد و خود دچار ۹1 درصد سوختگی شد و بر اثر شدت جراحات وارده روز جمعه ۲ 

مهرماه جان به جان آفرین تسلیم کرد.

حوزه دفاع مقدس و جنگ هشت ساله در سال های اخیر شاهد آثار متفاوت 
تری نسبت به گذشته است اما همچنان بخش اعظم ابعاد و واقعیت ها دفاع 

جانانه هشت ساله این ملت روایت نشده است.
یکی از مهمترین بخش های سینمایی بسیاری ازکشورها به وقایع جنگ 
و تصویر کشیدن دفاع مردمشان در برابر حملات نظامی دشمن اختصاص 
دارد واقعه ای که سرشار از سوژه های دراماتیک و البته سینمایی است و برای 
سال های طولانی بسته به آن جنگ و مقاومت می توان از آنها آثار سینمایی مهم 

و قابل توجهی ساخت.
جنگ هشت ساله و دفاعی که انجام شد هم از این قاعده مستثنی نیست و 
حتی به دلیل حاکمیت ارزش های انسانی و الهی، خودگذشتگی ها، فداکاری 
ها رزمندگان، دفاع و پشتیبانی همه جانبه و خارج از تصور مردم از جبهه و 
سربازان خود می توان سوژه های بکر و باورنکردنی و زیبا را در میان حوادث این 

جنگ پیدا کرد.
 البته که در این سال ها آثار سینمایی قابل توجهی ساخته شد که به بخشی از 
خاطره سینمایی مردم هم بدل شده است اما اگر بخواهیم واقع بینانه تر بررسی 
کنیم متوجه می شویم با توجه به رشادت ها، دلیری ها و قصه هایی که از هشت 
سال جنگ روایت شده؛ همچنان بخش اعظمی از این پتانسیل دست نخورده 

باقی مانده است.
در این میان البته کارگردانان جوانی هم هستند که در سال های اخیر دست 
به ساخت چنین آثاری زده اند. فیلم هایی که بیشتر برگرفته از داستان های 
واقعی اند و اغلب ویژگی های متمایزی با فیلم های دفاع مقدسی گذشته دارند.
این آثار البته از انتقادها به دور نمانده وعده ای آنها را عاری از آرمان های دفاع 

مقدس می دانند در حالی که برخی آنها را باورپذیرتر و عاری از شعار می دانند.
درباره این تغییرات و انتقادهای وارد شده به این دست از آثار سینمایی با 
شاهین شجری کهن منتقد سینما به گفت وگو پرداختیم که در ادامه می خوانید.

ویژگی های خاص سینمای جنگ در کشور ما
شاهین شجری کهن درباره فیلم های ساخته شده دفاع مقدس و قیاس آنها 
با آثار جنگی دیگر کشورها، به خبرنگار ایرناپلاس گفت: سینمای جنگ در 
کشور ما با فیلم های جنگی که در دیگر کشورها ساخته می شود، تفاوت هایی 
دارد با در نظر گرفتن شاخصه های اصلی سینمای جنگ و با توجه به ماهیت 
جنگ هشت ساله، ذائقه مردم، ریشه ها و سنت های سینما و ادبیات کشور 
مردم ترجیح می دهند وقایع را از زاویه احساسی و عاطفی ببینند به همین 
دلیل سینمای جنگ ما از ابتدا به سمتی رفت که ویژگی های خاص و منحصر 

به فردی دارد.
سینمای جنگ در ایران با سینمای جنگ در آمریکا یا شرق اروپا مانند لهستان 
و روسیه متفاوت است و بیشتر شامل؛ جنبه های انسانی، عاطفی و مایه های 
دراماتیک و البته اخلاقی است و کمتر بر عملیات نظامی، انفجار و نمایش 

تانک ها تاکید می کند.
اگر در اغلب فرهنگ های سینمایی، فیلم های جنگی نزدیک به سینمای 
اکشن تلقی می شود، در کشور ما بهترین فیلم های جنگی تاریخ سینما مانند 
»از کرخه تا راین« میدان جنگ را نشان نمی دهند و جنگ را به عنوان یک واقعه 
اجتماعی، تاریخی و یک محرک اخلاقی معرفی می کنند. این فیلم ها که تاثیر 
انسانی و عاطفی جنگ را بررسی می کنند، بیشتر مورد توجه قرار می گیرند. به 
هر حال در کشور ما سینمای جنگ با توجه به استقبال مخاطبان و منتقدان، 

تعریف و شکل و سنت خاصی داشته که در طول سالها شکل گرفته است.
توجه به جنبه های بصری و نظامی جنگ

این منتقد درباره تغییراتی که در آثار جنگی اخیر سینمای کشورمان دیده 
می شود، گفت: در سال های اخیر جنبه های بصری و نظامی جنگ بیشتر 
مورد توجه قرار گرفته است. یعنی موفق ترین آثار اخیر فیلم هایی مانند »تنگه 
زاویه صحنه های چشمگیر نشان  از  را  تراژدی جنگ  ابوقریب« هستند که 
یا  تاثیر فیلم های جنگی مانند »1۹1۷«  البته تا حدی تحت  می دهند که 
»دانکرک« که در چند سال اخیر ساخته شده اند، هستند. در واقع تاثیر این 
آثار را می توان در سینمای ایران دید حتی حاتمی کیا که در آثارش بیشتر به 
مفاهیم انسانی و عاطفی توجه می کرد در فیلم های اخیرش مثل »چ« به سمت 
جلوه های بصری و به تصویر کشیدن صحنه سقوط هلی کوپتر و درگیری نظامی 

و انفجار رفته است.
سینمایی که متولی ندارد

شجری کهن افزود : نمی گویم این تغییرات بد است اما این اتفاقات باعث 
شده سینمای جنگ از ریشه ها و اصولی که در طول چندین سال تکوین پیدا 
کرده بود و بر ملودرام و داستان های اخلاقی تاکید داشته، فاصله بگیرد البته 
بضاعت سینما هم از لحاظ فنی به اندازه ای نیست که بتوان فیلم جنگی خیلی 
خوب ساخت. مشکل هزینه ها مساله ای جدی و طاقت فرساست و موسسات 
دولتی و نهادهایی که از نظر مالی برای ساخت چنین فیلم هایی سرمایه گذاری 

می کنند، درگیر جهت گیری های سیاسی بوده و علاقه ای ندارند که روایتگر 
بی طرف جنگ باشند. به عبارتی بیشتر به دنبال آنند که درام سیاسی بسازند و 

مخالفان جناحی شان را سرکوب کنند.
فیلم جنگی باید جسورانه باشد

عده ای فیلم های دفاع مقدسی سال های اخیر را آثاری عاری از آرمان های 
دفاع مقدس می دانند، او در پاسخ به اینکه آیا تغییرات به وجود آمده در این 
فیلم ها چنین نگرشی را ایجاد کرده است، پاسخ داد: آرمان یک مفهوم انتزاعی 
است ما نمی توانیم فیلمی بسازیم که منطبق یا همسو با یک سری عقاید باشد 
چرا که پرداختن به جنبه های آرمانی در سینما باعث ساخت فیلم شعاری 
می شود، اتفاقی که به کرات در این سالها شاهد بودیم و برای مردم و جذابیتی 

نداشته است.
اگر بخواهیم با هر نگاه یا رویکرد عقیدتی، حزبی و سیاسی جنگ هشت ساله 
را بازخوانی کنیم، باید بپذیریم که یک جنگ مردمی و پدیده اجتماعیِ فراگیر 
در تاریخ ایران بوده است. ممکن است افرادی با عقاید مختلف با نظام زاویه 
داشته باشند و کلیت نظام حاکم و حکومتی که  جنگ را اداره می کند قبول 
نداشته باشند، اما اصل و مفهوم دفاع از خاک وطن را قبول داشته باشند و برای 

خاکشان بجنگند.
این منتقد در ادامه افزود: ما در این جنگ با پدیده های انسانی روبرو بودیم 
که به احتمال زیاد دیگر تکرار نخواهند شد و زنان و مردانی را دیدیم که با دست 
خالی مقابل دشمن ایستادند و به این فکر نبودند که حتی نام شان ثبت شود 
اما آیا امروز این صداقت و  شجاعت را داریم که روایتگر صداقت، رشادت، 

شجاعت ها و از خودگذشتگی های آنها باشیم.
زمانی که قرار است فیلم جنگی ساخته شود به یکباره مصلحت هایی عنوان 
می کنند و چندین موسسه و سانسورچی قد علم می کنند. تلویزیون حساسیت 
خود را اعمال می کند، وزارت ارشاد نظر خود را می دهد. فیلمنامه ها قلع و قمع 
می شود در حالی که فیلم جنگی باید جسورانه باشد چون جنگ جسورانه بوده 
است. این نویسنده سینمایی درباره تاثیر ملاحظات سیاسی و مصلحت هایی 
که باعث شده بسیاری از داستان های جنگ هشت ساله روایت نشود، بیان 
کرد: جنگ؛ حماسی و شگفت انگیز بود و از هر طرف که تاریخ آن را می خوانیم 
با شاهد روحیات و اتمسفری در سطح جامعه هستیم که فداکاری و شور 
حماسی بسیاری در آن ها دیده می شود. جنگ پر از قصه، ماجرا و افراد متفاوتی 
است که امروزه قصه هایشان باورنکردنی به نظر می رسد البته فداکاری ها، 
جانبازی ها و حماسه های معنوی و انسانی در طول تاریخ معاصر از مشروطه تا 

دفاع مقدس فراوان است و حتی یک درصد از آنها تا کنون روایت نشده است.
ضرورت کنار گذاشتن مصلحت  اندیشی ها

وی با بیان اینکه روایت شاهدان عینی زیر سایه روایت رسمی قرار گرفته است، 
افزود: بالاخره یک روزی روایت شاهدان عینی سینه به سینه بازگو می شود و 
همه این قصه ها فیلم خواهد شد. این اتفاق زمانی نتیجه بهتری دارد که اکنون 
با سعه صدر و بزرگواری بیشتر از سوی مدیران شکل گیرد و اجازه دهند این 
قصه ها روایت شوند زیرا از روایت قصه های واقعی جنگ احساس خطر می کنند 
و می خواهند از دفاع مقدس یک واقعه بدون خطا و کامل بسازند که هیچ نقدی 
هم به آن وارد نباشد. در جنگ همیشه معنویت نبوده بلکه جنبه های مخرب هم 
وجود داشته است که امروزه مانع از بیانشان می شوند و زمانی تعریف خواهند 
شد اما  ممکن است راست و دروغشان با یکدیگر آمیخته شده باشد و در آن 

شرایط دیگر نتوان صحت و سقم آنها را فهمید.

در گفت وگو با یک منتقد سینمایی مطرح شد؛

سینمای دفاع مقدس و ضرورت کنارگذاشتن مصلحت  اندیشی ها

 ـزهره سعیدی: گروه خانواده 

اینترنت و فضای مجازی به عنوان یکی از ره آوردهای تکنولوژی جدید هم 
تأثیرات مثبت و هم منفی در زندگی خانواده ها داشته است که البته اگر بدون 
آگاهی و هوشیارانه مورد استفاده قرار نگیرد، همین فضای مجازی زمینه ساز 
آسیب های زیادی در بین روابط زناشویی افراد می شود. ورود گوشی های همراه 
با ارتباطات نامحدود روابط زن و شوهرها و فرزندان را در خانواده ها دچار تغییرات 
زیاد کرده است به طوریکه امروزه شاید خیلی خانواده ها را ببینیم که نقش ها در 

آنها تغییرات کرده و حرمت ها در آنها متلاشی شده است.
در صورتی که این فضای مجازی با کاهش آموزه های دینی در خانواده ها ، 
دوری از شریعت و کم رنگ شدن حرمت ها همراه باشد، باعث متلاشی شدن 
خانواده ها می شود. شبکه های مبایلی این روزها انسان ها را به واقع از هم 
دور کرده است، زن و شوهرها شاید این روزها آن اندازه که در فضای مجازی با 
دیگران در ارتباط هستند با هم صحبت نمی کنند و این خود یک تهدید بزرگ 
برای همسران است و خانواده ها در این زمینه می بایست آگاهی رسانی شده و 

مدیریت صحیح کسب کنند.
از جمله نتایج و عواقب منفی استفاده زیاد زوجین از فضای مجازی می توان به:

-بی اعتمادی در زندگی مشترک
زوجینی که صبح تا شب سرکار هستند و شب ها نیز سرشان در گوشی است، 
ناخواسته بعد از مدتی به هم بدگمان و بی اعتماد می شوند چرا که از هم فاصله 
می گیرند و این امر باعث کمرنگ شدن روابط عاطفی شان می شود پس با هر 
مشکلی تصور می کنند که طرف مقابلشان به دیگری علاقه ندارد یا وارد رابطه 

عاطفی با دیگری شده است.
-تغییر در طرز فکر افراد

زن و شوهری که تا قبل از توجه زیاد به فضای مجازی زندگی خوب و خوشی 
در حد قناعت با داشته هایشان داشته اند حال دیگر تفکرشان از زندگی شاد و 

خوشبخت و خانه و زندگی تغییر کرده است و احساس نارضایتی می کنند.
-تضعیف روابط چهره به چهره

حضور زیاد  در فضای مجازی باعث دور شدن افراد و کمرنگ شدن صمیمت 
ها می شود.

-افزایش فضای مقایسه در شبکه های اجتماعی
با توجه به تعدد و تنوع در شبکه های اجتماعی، فضای مقایسه فراهم شده و 
افراد مدام خود و زندگی شان را با دیگران مقایسه می کنند همین باعث سردی 

روابط می شود.
-خیانت و طلاق

پدیده خیانت در شبکه های اجتماعی خیلی پنهان و خزنده به زندگی زناشویی 
افراد می تواند نفوذ کند و باعث طلاق عاطفی و طلاق شود. بهرحال هر زندگی 
را  خلاءها  این  تواند  می  دیگران  با  مجازی  روابط  اما  دارد  نواقصی  مشترکی 

نامحسوس پر کند. براساس پژوهش ها در ٢0 تا ٢5 درصد پرونده های طلاق 
در دادگاه های خانواده کشور کلمه فیس بوک ذکر شده و 56درصد طلاق ¬ها 

مستقیم یا غیر مستقیم با شبکه ¬های اجتماعی مرتبط است.
چگونه از زندگی مان در مقابل فضای مجازی مراقبت کنیم؟

حال با همه این اوصاف سوال اصلی این است که چطور می توانیم به افراد در 
زمینه اگاهی افزایی و مراقبت از نهاد خانواده در مقابل فضای مجازی کمک کنیم.

-اجازه ورود غریبه ها به حریم خصوصی زندگی تان را ندهید
فضای مجازی، فضای نرمی است که گاه خیلی آهسته افرادی را وارد روابط و 
حریمتان می کند که ناخودآگاه متوجه آن نمی شوید در واقع به اسم یک درددل 
یک آشنایی یا همدردی یک مرتبه می بینید، زندگی تان نشانه رفته است اینطور 
مواقع باید آگاه باشید که کسی حتی مجازی وارد حریم شخصی شما و همسرتان 
نشود و دلیلی هم ندارد که درددلی با یک فرد دیگری به جز همسرتان در هر زمینه 

ای داشته باشید که همسرتان از آن بی اطلاع است.
-مشکلاتتان را با همسرتان در میان بگذارید

گفت وگو کلید رفع مشکلات است حتی اگر خیلی عصبانی یا ناراحت هستید 
بهتر است با همسرتان صحبت کنید تا اینکه به دیگرانی در فضای مجازی اعتماد 
کنید که نمی شناسیدشان! هر توجه و هر برآورده شدن خواسته ای در فضای 
مجازی زندگی شما نمی شود ،  بهتر است شب هنگام که به منزل می روید گوشی 
مبایلتان را کنار بگذارید و به همسرتان و روزی که گذرانده توجه کنید و با اشتیاق 

به حرف هایش گوش دهید.
-کار و زندگی شخصی را از هم جدا کنید

خیلی از افراد ممکن است این روزها کارهایشان را در منزل انجام دهند ومدام 
مجبور باشند آنلاین در فضای مجازی باشند، زمان کار به کار بپردازید و زمان 

خانواده را بدون اینترنت و گوشی و اخبار باشید.
-رمز گوشی تان را به همسرتان بگویید

یکی از دلائل بی اعتمادی زوجین ، وجود رمز بر گوشی همسران است درست 
است که مبایل یا لب تاب وسیله شخصی است اما چه علتی دارد که رمز آن را 

همسرتان نداند؟ بهتر است اگر رمز هم برای آن می گذراید به همسرتان بگویید.
-همسرتان را هم عضو شبکه های مجازی کنید

اگر در شبکه های خاصی عضو هستید، بهتر است همسرتان را هم در صورت 
ممکن عضو کنید تا در جریان پیام های رد و بدل شده باشد. حتی اگر همسرتان 
گوشی مبایل شما را برداشته ، حساسیتی نشان ندهید و او را تحریک نکنید و یا 
اگر در شبکه خاصی هستید وقتی همسرتان کنار شما قرار می گیرد، به کارتان 

ادامه دهید نه اینکه از آن خارج شوید و او را حساس کنید!
در نهایت زن و شوهرها بهتر است برای جلوگیری از آسیب های فضای مجازی 
، رفتار خود را مدیریت کنند به جای استفاده زیاد از اینترنت و فضای مجازی با 
هم وقت بگذرانند تا روابط خانوادگی شان هم مستحکم شود و عشق و محبت 

جایگزین سردی روابط شود.

چگونه از زندگی مان در فضای مجازی مراقبت کنیم؟

زوج ها مراقب روابط مجازی شان باشند!
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معاون وزیر راه و شهرسازی  مطرح کرد:

اعطای تسهیلات مسکن بر اساس 
محدوده جغرافیایی

حوزه های  اساس  بر  باید  مسکن  تسهیلات  گفت:  شهرسازی   و  راه  وزیر  معاون 
جغرافیایی کشور باشد به نحوی که بیش از ۵۰ تا ۷۰ درصد هزینه  ساخت یک واحد 

مسکونی را بتوان با تسهیلات دریافتی پوشش داد.
محمودزاده گفت: قانون جهش تولید مسکن قانون مسئله محور است به این معنی که 
بر اساس مسایلی که در اجرای طرح ها و قوانین قبلی در حوزه مسکن وجود داشت و با 

توجه به دیدگاه اقتصاد جدید کشور اجرا می شود.
در  مشخص  احکام  و  کشور  مسکن  حوزه  در  جدید  ساختار های  ایجاد  افزود:  او 

حوزه های ارکان اصلی مسکن، از ویژگی های این طرح است.
محمودزاده گفت: تشکیل شورای عالی مسکن با ریاست رئیس جمهور و حضور بیش 
از ۸ وزیر و برخی اعضای کابینه و تشکیل صندوق ملی مسکن از محل مالیات های 
بخش مسکن و سایر منابع درآمدی مبنی بر جبران کارمزد بانک ها و بخشی از هزینه ها 
مانند صدور پروانه ساخت برای کمک به اقشار کم درآمد از ساختار های جدید در حوزه ی 
مسکن است. او افزود: احکام این طرح هم شامل زمین، تامین مالی، مصالح و خدمات 

برای تسهیل در تولید مسکن کشور می شود.
 معاون وزیر مسکن و شهرسازی گفت: استفاده نکردن از تسهیلات دولتی در حوزه 
مسکن از اول انقلاب، نداشتن مالکیت شخصی، متاهل بودن و حداقل ۵ سال سکونت 

در شهری که تقاضا دارند از شرایط واگذاری مسکن در قانون جدید است.
محمود زاده افزود: در سال  گذشته سهم تسهیلات بانکی مسکن و ساختمان، ۵ 
درصد بود که امسال به ۲۰ درصد رسیده است و معادل ۳6۰ هزار میلیارد تومان خواهد 
شد.  معاون وزیر مسکن و شهرسازی گفت: در طرح قانون جهش تولید مسکن تلاش 
شده است که بیشترین تخفیف، امتیاز و کمک های دولتی برای دهک های اول تا سوم 

باشد.
 او با بیان اینکه آخرین مصوبه شورای پول و اعتبار درباره ی اعطای تسهیلات ۲۵۰ 
میلیون تومان است، افزود: پیشنهاد داده ایم بر اساس حوزه های جغرافیایی کشور 
بیش از ۵۰ تا ۷۰ درصد هزینه  ساخت یک واحد مسکونی را بتوان با تسهیلات دریافتی 

پوشش داد.
محمودزاده با بیان اینکه ۲ ماه فرصت به دستگاه های دولتی برای در اختیار گذاشتن 
اراضی خود به وزارت راه و شهرسازی داده شده است، افزود: پس از پایان مهلت داده 
شده و چنانچه دستگاهی اقدام  نکند ادارات ثبت اسناد استان ها مکلف شده اند 

حداکثر ظرف یک ماه سند این اراضی را به نام وزارت راه و شهرسازی بزنند.
او گفت: تاکنون ۲۹ استان از ۳1 استان کشور اقدام به جانمایی اراضی خود کرده اند 

و در 1۲۰۰ شهر نیز اراضی مورد نیاز تامین شده است.
وی افزود: بیش از ۲ هزار هکتار اراضی عمدتا در بافت شهری در اختیار دستگاه های 

دولتی قرار دارد که امروز دیگر نیازی به آن ندارند.
بیضایی کارشناس مسکن هم با بیان اینکه در این طرح هدفگذاری خوبی برای جهش 
تولید مسکن شده است، گفت: این طرح دچار برخی اشکالات و چالش ها در حوزه 
گروه های هدف، رویکردها برای تبدیل شدن به قانون متقن، ضرورت اهداف کمی در 
قانون است و باید چکش کاری های بیشتری می شد تا مسیرهای بهتری برای اجرای 

آن پیشنهاد شود.
  

رییس کل سازمان توسعه تجارت ایران تاکیدکرد:

رایزنان بازرگانی فرصتی برای توسعه 
صادرات در کشورهای هدف

رییس کل سازمان توسعه تجارت ایران با اشاره به اینکه انتخاب رایزنان بازرگانی 
فرآیندی مهم، دشوار و بر اساس شایسته سالاری است، گفت: حضور این افراد باعث 
کشف و بهره برداری از فرصت ها و کاهش هزینه صادرکنندگان در شناسایی بازارهای 

هدف شده و در نهایت به توسعه صادرات می انجامد.
»علیرضا پیمان پاک« در خصوص برگزاری آزمون زبان انگلیسی در فرآیند انتخاب 
رایزنان بازرگانی، اظهار داشت: این آزمون هرساله به صورت حضوری برگزار می شود 
اما امسال به دلیل شرایط قرنطینه استانی، به صورت برخط با نظارت واحد حراست 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان های محل خدمت داوطلبان به صورت شفاهی 

و کتبی انجام شد. 
وی افزود: مطابق قانون برنامه ششم توسعه اقتصادی، داوطلبان رایزنی بازرگانی علاوه 
بر دارا بودن شرایط عمومی باید به زبان انگلیسی یا محلی تسلط داشته باشند و افراد 
واجد امتیاز لازم از آزمون تعیین سطح زبان انگلیسی وارد مراحل بعدی انتخاب شده 
و باید در آزمون تخصصی مطابق سرفصل های مندرج در دستورالعمل ۲۰۰۳ وزارت 

صنعت، معدن و تجارت شرکت کنند.
پیمان پاک خاطرنشان کرد: داوطلبان لازم است ۷۰ درصد نمره قبولی در مصاحبه 
داخلی سازمان توسعه تجارت ایران و کمیته نهایی متشکل از رییس کل سازمان توسعه 
تجارت ایران، معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت صنعت، رییس مرکز نوسازی و تحول 
اداری وزارت صنعت، رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران و رییس اتاق 

تعاون ایران را نیز کسب کنند.
وی تصریح کرد: نهادهای نظارتی متعددی بر چگونگی انتخاب و عملکرد رایزنان 
بازرگانی نظارت دارند و در صورت اثبات تخلف توسط دادگاه، حقوق دریافتی توسط 

رایزن باید توسط فرد متخلف به خزانه دولت بازگردانده شود.
معاون وزیر صنعت گفت: بر اساس  آمار، قبولی داوطلبان رایزنی بازرگانی در سال های 
گذشته فقط سه درصد بوده است، به طوری که از ۲۳۸ داوطلب در سال ۹۸ تنها هشت 

نفر موفق به طی کردن مراحل انتخاب شده اند. 
وی با تاکید بر اینکه پُست رایزنی بازرگانی از اهمیت ویژه ای برخوردار است، ادامه داد: 
رونق تولید نیازمند صرفه اقتصادی تولید و ایجاد صرفه اقتصادی در گرو صادرات 
است و به همین دلیل، رایزنان بازرگانی به عنوان نیروهای پشتیبان صادرکنندگان برای 
دستیابی به بازارهای هدف، منتج به کشف و بهره برداری از فرصت ها و کاهش هزینه 
صادرکنندگان در شناسایی بازارهای هدف و توسعه صادرات می شوند که افزایش تولید، 

کاهش بیکاری و در نهایت رفاه اجتماعی را در پی خواهد داشت.
پیمان پاک با بیان اینکه اعزام رایزن بازرگانی به کشورهای مختلف از طرف نهادهای 
مختلف درخواست می شود اما توان مالی اعزام آنان در سازمان توسعه تجارت ایران 
وجود ندارد، اضافه کرد: بر اساس مطالعات انجام شده، سازمان های توسعه تجارت 
کشورهای توسعه یافته و پیشتاز در زمینه صادرات دست کم ۴۰ و حداکثر 61 درصد از 
نیروهای خود را به عنوان رایزن بازرگانی یا کادر در اختیار آنان به خارج از کشور اعزام 

کرده اند. 
معاون وزیر صنعت با اشاره به پشتیبانی وزیر امور خارجه از وزارت صنعت در دفاعیه 
رای اعتماد خود در مجلس از رایزنان بازرگانی و لزوم افزایش بودجه برای استقرار آنان، 
ابراز امیدواری کرد: با پشتیبانی های دیگر مقام های مسوول به ویژه سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کشور، امکان تکمیل حداقل 6۰ پست مصوب رایزنی بازرگانی در خارج از 

کشور در دولت سیزدهم فراهم شود.
وی ادامه داد: استقرار رایزن بازرگانی در ۳۰ کشور هدف از جمله کشورهای همسایه 
دارای روابط تجاری، هند و چین و سایر کشورهای دارای ظرفیت صادراتی به منظور 

اقدام در سال جاری مورد توجه است.

مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق:

پرمصرف ها قبض خود را قسطی
 پرداخت کنند

مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران گفت: مشترکان پر مصرف قبض های 
تابستانی برق را به صورت قسطی پرداخت کنند.

 »مصطفی رجبی مشهدی« افزود: امسال با توجه به شدت گرمای هوا، مصرف برق به 
خصوص برای استفاده از وسایل سرمایشی افزایش یافت.

وی ادامه داد: ۸۵ درصد مشترکان خانگی بیش از دو برابر الگوی مصرف، برق مصرف 
کرده اند.

 سخنگوی صنعت برق کشور گفت: شرکت توانیر امکانی را برای این گروه از مشترکان 
فراهم کرده است که بر این اساس مشترکانی که بیشترین میزان مصرف از الگوی 

مصرف را داشته اند، می توانند قبوض خود را در ۳ قسط پرداخت کنند.
 رجبی مشهدی افزود: مشترکانی که توان پرداخت ندارند هم می توانند در این طرح 
شرکت کنند و توصیه ما این است که این دست از مشترکان که قبض برق کمتری دارند 

در یک قسط مبلغ را پرداخت کنند.
وی ادامه داد: مشترکان می توانند با مراجعه به شرکت برق نسبت به تقسیط بدهی 

خود اقدام کنند.

بازار سرمایه به  عنوان بازاری با ساز و کار شفاف و مولد همواره یکی از گزینه های 
مورد توجه و با اهمیت در پیاده سازی برنامه های توسعه اقتصادی و کمک به رونق 

سرمایه گذاری بوده که این نقش در سال های اخیر اهمیت بیشتری یافته است.
مدیر عامل گروه مالی سازمان تامین اجتماعی نیروهای مسلح )ساتا( با بیان اینکه 
بازار سرمایه به  عنوان بازاری با ساز و کار شفاف و مولد همواره یکی از گزینه های 
مورد توجه و با اهمیت دولتمردان در پیاده سازی برنامه های توسعه اقتصادی و 
کمک به رونق سرمایه گذاری بوده است، افزود: طی سال های اخیر به واسطه 
تأمین مالی پروژه های عمرانی و زیرساختی دولتی از طریق انتشار اوراق در بورس، 
طراحی و ارائه ابزارهای نوین مالی، بازنگری در برخی قوانین بازدارنده و کاهنده 
تولید، شروع اصلاحات بنیادی و ساختاری در نظام پولی و مالی و فراهم کردن 
مقدمات ورود سرمایه گذاران خارجی شاهد اقدامات مثبت و اثرگذاری در بازار سهام 
بوده ایم که این موضوع بر تغییر روند معاملات بورس و تغییر جایگاه آن در بین مردم 

بی تاثیر نبوده است.
»محمد هاشمی نژاد« اظهار داشت: اتخاذ برخی از سیاست های کلان اقتصادی 

برای تأمین مالی پروژه های دولتی و بخش غیردولتی باعث شد تا نقش بازار سرمایه 
بیش از گذشته همسو با تجدیدنظر در قوانین و برخی ساز و کارهای اجرایی در 

معادلات اقتصادی باز تعریف شود.
ورود ۵0 میلیون سهامدار جدید به بازار سرمایه

هاشمی نژاد به آزادسازی پرتفوی سهام عدالت و ورود حدود ۵۰ میلیون سهامدار 
جدید به بازار سرمایه تاکید کرد و گفت: ورود این سهامداران به بازار سهام در کنار 
حدود 1۵ میلیون سهامدار فعال سبب فعالیت بیش از ۷۰ درصد از مردم ایران و 
آشنایی آنها برای نخستین بار با فرهنگ سهامداری و سرمایه گذاری در بازار سرمایه 
شد، همچنین در این بازار ثروت آفرینی مستمر را برای خود از طریق سرمایه گذاری 

های میان مدت و بلندمدت ایجاد خواهند کرد.
مدیرعامل گروه مالی ساتا افزود: در کنار این سرمایه اجتماعی و پتانسیل بالقوه 
برای مشارکت در سرمایه گذاری بنگاه های اقتصادی، جهش نرخ ارز و سیاست های 
اعلام شده، زمینه ساز نوسانات قابل  توجه در اقتصاد کشور بودند که سرعت و 
تغییرات متوالی در این زمینه منجر به دشواری سرمایه گذاران برای تصمیم گیری 

در این بازار شده است.
وی با بیان اینکه تغییرات مکرر در برخی از سیاست گذاری ها باعث ایجاد چشم 
انداز کوتاه مدت در بین سرمایه گذاران برای سرمایه گذاری در این بازار شده است، 
گفت: با توجه به وضع موجود و نیز آغاز به کار دولت سیزدهم، پیشنهاد می شود 
رونق همه بخش های  در  از تصمیماتی شفاف جهت سیاست گذاری  تا دولت 

اقتصادی برخوردار باشد.
هاشمی نژاد با تاکید بر اینکه عمده اهداف و چشم اندازهای تعیین شده در این 
سال ها با انگیزه رسیدن به تعادل در دو بازار پول و بازار سرمایه بوده است، ادامه داد: 
این اتفاق همچنان مستلزم توجه جدی دولت است،  نیاز است تا با تکیه  بر توان 
داخلی در حوزه تحلیل و مشاوره تأمین مالی به عنوان حلقه واسط تسهیلات گیرنده 

و تسهیلات دهنده، مسیر رسیدن به نتیجه هموار شود.
تلاش برای ایجاد افزایش شفافیت در بازار سرمایه

این کارشناس بازار سرمایه اظهار داشت: در این زمینه یکی از راه های نهادینه 
کردن بازار سرمایه در ذهن سرمایه گذاران حقیقی و حقوقی، افزایش شفافیت در 
بازار سرمایه و ایجاد بستری امن تر برای تصمیم گیری آنها است که البته انتشار 
اطلاعات به  صورت دقیق و صحیح بخشی از رسیدن به این هدف است و این امر 

مستلزم آن است تا همه در یک  زمان از آن مطلع شوند.
وی با بیان اینکه بی شک تجمیع وجوه و نقدینگی موجود در جامعه و هدایت آن 
به سمت بازار سرمایه معامله ای برد- برد برای سرمایه گذاران و شاغلان صنایع است، 
گفت: این امر به عنوان وظیفه و کارکرد اصلی بازار سرمایه محسوب می شود، در 
کنار آن، هدایت نظام مند کسب و کارهای کوچک به سمت بازار سرمایه و تبدیل 
آن ها به سرمایه گذاری های بزرگ ازجمله توانمندی هایی است که در سال های 
اخیر توجه زیادی به آن شد و نیاز است تا این اتفاق با مشوق های متعدد با سرعت 
بیشتری طی شود. هاشمی نژاد خاطرنشان کرد: مسایل متعددی مانند تلاش 
برای به ثمر نشستن مذاکرات برجامی، افزایش درآمد نفتی، ثبات نسبی نرخ ارز، 
کاهش تورم، گشایش اعتبارات بانکی و از همه مهم تر نگاه مثبت و امید ایجادشده 
باعث تثبیت اوضاع اقتصادی ملی شده و چشم انداز آینده را برای شکوفایی بازار 

سرمایه کشور روشن تر از گذشته کرده است.
مدیرعامل گروه مالی ساتا با تاکید بر اینکه براساس پیش بینی های صورت گرفته 
به نظر می رسد با فرض ثبات در سیاست های فعلی دولت و نرخ های جاری در 
سطح محصولات جهانی شاهد روند آرام صعودی در  کلیت معاملات بازار سرمایه 
باشیم، اظهار داشت: این بازار بسته به شرایط بازار بدهی می تواند در رتبه اول یا دوم 

تصمیم گیری در حوزه سرمایه گذاری قرار گیرد.
روند معاملات بورس در نیمه نخست سال ۱۴00

افزود:  و  پرداخت  سال  نخست  نیمه  در  بورس  معاملات  روند  بررسی  به  وی 
و امیدهای  بیم  با  بازار سرمایه در 6 ماه نخست سال  سرمایه گذاران حاضر در 

مختلفی روبرو بودند.
این کارشناس بازار سرمایه به صنایع پیشرو در نیمه نخست 1۴۰۰ تاکید کرد و 
افزود: طی نیمه نخست امسال صنایعی شامل »وسایل ارتباطی«، »محصولات 
با  و صنایع  بوده  بازار  در  پیشرو  و گاز« جزو صنایع  برق  »تأمین آب،  و  چرمی« 
و  کاغذ«  »محصولات  چوبی«،  »محصولات  شامل  نیز  بازدهی  ضعیف ترین 

»قندوشکر« بودند.

 جذب سرمایه گذاری و تحقق توسعه اقتصادی با بهره گیری از بازار شفاف بورس؛

 بازار سرمایه در خدمت توسعه  وکمک به رونق سرمایه گذاری

محصولات  تولید  تداوم  برای  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
کشاورزی، خرید قراردادی جایگزین خرید تضمینی می شود 

و خرید قراردادی اصلی ترین برنامه ما در وزارتخانه خواهد بود.
سیدجواد ساداتی نژاد  روز سه شنبه در جمع تشکل های 
کشاورزی و صنایع غذایی اتاق بازرگانی تهران افزود: تلاش 
کردیم از امسال در حوزه گندم و صنعت رویه خرید قراردادی 
را جایگزین خرید تضمینی کنیم که پیشرفت هایی هم داشتیم.
وی گفت: البته در شرایط کنونی خرید قراردادی محصولات 
کشاورزی در ایران فقط یک درصد محصولات را شامل می شود 
که عددی پایین است، زیرا در دنیا این عدد ۴۰ تا ۹۰ درصد 

است.
ساداتی نژاد افزود: رویکرد ما این است که در حوزه تولیدات 
دامی و کشاورزی، خرید قراردادی را به پیش ببریم یعنی صنایع 

ما به ویژه صنایع غذایی و دامی باید با کشاورز و دامدار قرارداد 
ببندند و تولید باید براساس قرارداد خرید انجام شود.

وی گفت: اگر کشاورزی قراردادی را ترویج کنیم هم عملکرد 
در سطح افزایش می یابد و هم بهره مندی کشاورز ارتقاء خواهد 

یافت.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: اعتقاد من این است که ما از تنوع 
اقلیمی و ظرفیت های فراوان در کشاورزی برخوردار هستیم که 

این مزیت ها برای هر کشوری تولید قدرت می کند.
خصوصی ترین  کشاورزی،  حوزه  داد:  ادامه  نژاد  ساداتی 
بخش کشور است که در این حوزه نه تنها باید امنیت غذایی 
داشته باشیم بلکه باید به قدرت و اقتدار غذایی هم دست پیدا 

کنیم.
وی گفت: ظرفیت دستیابی به این قدرت و اقتدار در کشور 

وجود دارد، اما جایگاه آن در اختیار همسایگانی است که حتی 
از ظرفیت ما در تولید غذا در کشور خود استفاده می کنند.

ساداتی نژاد افزود: قله هدف ما در وزارت جهاد کشاورزی، 
زیرا  است،  منطقه  در  غذایی  اقتدار  و  قدرت  به  رسیدن 
و  داریم  را  آن  ظرفیت های  هم  و  خدادادی  مواهب  هم 
زیرساخت های خوبی هم در کشور ایجاد شده، اما در سال های 
گذشته سیاستگذاری ها میان بخش عملیاتی که تشکل ها 
هستند و تصمیم گیری ها که ما هستیم فاصله ایجاد کرده 

است.
گذاری  قیمت  به  شما  مانند  هم  من  که  این  بیان  با  وی 
دستوری اعتقادی ندارم، گفت: همچنان که قیمت گذاری 
دستوری محل اشکال است حل آن نیز با اشکالاتی مواجه 
است که یکی از این اشکالات قدرتمند نبودن تشکل های حوزه 

این است که تشکل های حوزه  ما  کشاورزی است، دریافت 
کشاورزی یکپارچه نیستند و متقابل حرف می زنند که موجب 
می شود سیاستگذار دچار اشتباه شود به طور نمونه اگر در یک 
تصمیم گیری با تشکلی مشورت می کنیم ۲۰ تشکل دیگر 

می گویند نظر ما متفاوت از این است.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: براساس قانون جدیدی که در 
حال بررسی در شورای نگهبان است تنظیم بازار محصولات 
کشاورزی در اختیار وزارت جهاد قرار می گیرد و براساس آن 
داخل  نیاز  مبنای  بر  تنها  کشاورزی  محصولات  بازار  تنظیم 
نیست، زیرا نتیجه رویکرد تنظیم بازار براساس نیاز داخل همین 
شرایط فعلی است بنابر این برای تنظیم بازار باید بر مبنای هم 
بازار های داخلی و هم بازار های منطقه ای و صادراتی، برنامه 

ریزی کنیم.

وزیر جهاد کشاورزی :

خرید قراردادی، جایگزین خرید تضمینی می شود

ممنوعیت های جدید قانونی دولت چین برای بازار رمزارزها ؛

آتش اژدها در بازار رمز ارزها
بهروز اشرف سمنانی 

بازار  برای  چین  دولت  قانونی  جدید  ممنوعیت های 
می تواند  یکسو  از  که  است  دولبه ای  شمشیر  رمزارزها، 
موجب حفظ اقتصاد چین از نوسانات این بازار شود و از 
بازار  بر  تاثیرگذار چین  سوی دیگر موجب کاهش نقش 

رمزارزها شود.
چند سالی است که رمز ارزها، به عنوان شکل جدیدی از 
پول، وارد بازارهای مالی شده اند و سرمایه گذاری فراوانی بر 
روی استخراج و سرمایه گذاری در این بازار در جهان شکل 
گرفته است. ویژگی هایی همچون عدم وابستگی به وضعیت 
اقتصادی یک کشور خاص، سهولت استفاده از آن، پنهان 
ماندن اطلاعات دارندگان و عدم شفافیت در تبادلات مالی 
با رمز ارزها از جمله دلایلی بودند که باعث شدند تا بسیاری 
از فعالان اقتصادی به سمت سرمایه گذاری در این بخش 
حرکت کنند. اگرچه قرار بود رمز ارزها در ابتدا بطور صرف 
یک ارز و یک واسطه مالی باشند، اما به دلیل ویژگی های 
فنی خاص برخی رمز ارزها نظیر بیت کوین، رمز ارزها به 

سرعت تبدیل به یک سرمایه شدند.
از زمان پیدایش رمزارزها کشورهای مختلف در قبال این 
پدیده جدید رویکردهای متفاوتی اتخاذ کرده اند. از یک 
سو کشور السالوادور به عنوان یک کشور پیشگام رمزارزها 
را به رسمیت شناخته است و رئیس دولت این کشور تاکید 
داشته است که رمزارزها در این کشور می توانند جایگزین 
ترجیح  کشورها  از  دیگر  برخی  مقابل  در  شوند.  پول 
می دادند که با اتخاذ رویکردی متعادل تر، در عین حال که 
به سرمایه گذاران فرصت ورود به بازار رمز ارزها را می دهند، 
شوند.  بازار  این  در  جدی  مشکلات  برخی  بروز  از  مانع 
واقعیت آن است که امکان پولشویی با تکیه بر رمزارزها 
به عنوان یک تهدید جدی کشورها را از گسترش بیش 
این شکل جدید از پول، نگران می کند و باعث می شود تا 

کشورها با احتیاط بیشتری به این بازار نگاه کنند.
در این میان اما کشور چین در حالی که تا سال گذشته 
مقابله چندانی با رمزارزها نداشت، از چند ماه پیش، تقابل 
جدی خود با رمزارزها را به صورت گام به گام آغاز کرده و هر 
روز این مقابله را شدیدتر می کند. پیش از آغاز سخت گیری ها 
در چین، این کشور محل استرخاج تقریباً نیمی از رمزها 
در جهان بود. اما پس مدتی رویکرد دولت چین نسبت به 
رمزارزها تغییر کرد. دولت چین در ابتدا فعالیت رمزارزها را 

غیرقانونی دانست و دادگاهی در این کشور تاکید کرد که 
دارندگان رمزارزها نباید روی حمایت های قانونی حساب 
کرده و بایستی ریسک استفاده از رمزارزها را بپذیرند. اتخاذ 
همین رویکرد موجب وارد آمدن شوکی به بازار رمزارزها شد 
و نرخ بسیاری از رمز ارزها به شدت افت کرد. دولت چین با 
محدود کردن استخراج رمزارزها در این کشور، گام دیگری 
را نیز برداشت که باعث شد تا استخراج کنندگان چینی 
رمزارز ناچار شوند تا مزرعه های استخراج خود در این کشور 
را جمع آوری کنند. در روزهای اخیر و در ضربه چین به 
بازار رمزارزها، هرگونه معامله رمزارز در این کشور ممنوع 
شد و هیچ درگاه بانکی حق تبادل رمزارز در این کشور را 
نخواهد داشت. اکنون به بانک های این کشور اخطار داده 
شده است که به هیچ وجه حق ندارند امکان خرید و فروش 
رمزارز را فراهم کنند. همچنین طبق دستورالعمل جدید 
سازمان مدیریت فضای سایبری چین، دادگاه عالی خلق 
چین، اداره امنیت عمومی و کلیه نهادهای مالی موظف 
هستند بر حسن انجام این دستورالعمل نظارت کنند و 
بدین ترتیب شرایط برای استفاده از رمزارز در این کشور در 

حال غیرممکن شدن است.

اما چرا کشور چین نگران استفاده از رمز ارزها است؟ 
واقعیت آن است که مسئله پنهان ماندن هویت معامله گران 
رمزارز و فرصتی که رمزارزها برای ارتکاب پولشویی به دست 
می دهند، برای اغلب کشورهای جهان نگران کننده است. 
چین به شدت نگران آن است که بازار رمزارزها به تبادلات 
فرصت  و  بزند  لطمه  کشور  این  در  قانونی  و  سالم  مالی 
از  استفاده گسترده  فراهم کند.  را  پولشویی  و  اختلاس 
رمزارزها، حاکمیت دولت چین بر اقتصاد این کشور را دچار 
چالش خواهد کرد و با نوسانات ارزشی رمزارزها، ممکن 
غیرقابل  مشکلات  دستخوش  کشور  این  اقتصاد  است 
پیش بینی شود. همچنین گروه های تروریستی می توانند 
استفاده  شبکه ای  درون  مالی  تبادلات  برای  رمزارزها  از 
نگران  بسیار  چین  کشور  برای  نیز  مسئله  این  که  کنند 
کننده است. دلیل دیگر انرژی بر بودن استخراج رمزارزها 
است. استخراج رمزارزها نیازمند منابع جدی انرژی است 
و پرواضح است که کشور چین به عنوان کشوری که نیازمند 
واردات گسترده منابع انرژی است، نمی تواند خطر افزایش 
بی رویه مصرف سوخت برای استخراج رمزارزها را بپذیرد. 
علاوه بر هزینه های مالی، استفاده از انرژی برای استخراج 

رمزارزها، آلاینده است و این مسئله می تواند تلاش چین 
برای به دست آوردن رهبری مقابله با تغییرات اقلیمی در 

جهان را با چالشی جدی مواجه کند.
این  تبدیل  و  کشور  این  از  سرمایه ها  خروج  احتمال 
سرمایه ها به رمزارزها، یکی دیگر از چالش های پیش روی 
رشد  با  که  است  واقعیت  یک  این  است.  چین  اقتصاد 
پرسرعت بهای برخی ارزهای جهانی همچون بیت کوین، 
بسیاری از سرمایه گذاران چینی جذب این بازار نوظهور 
شدند و تصمیم گرفته اند تا سرمایه های خود را از بخش های 
سرمایه گذاری  بخش  این  در  و  خارج  تجاری  یا  تولیدی 
کنند. مسئله ای که بطور حتم می تواند به اقتصاد تولیدی 

کشور چین لطماتی جدی وارد کند.
فناوری  شرکت های  بخشی  پررنگ  نقش  همچنین 
گسترش  بر  نیز  بازار  این  در  آمریکایی  سرمایه داران  و 
نبوده  بی تاثیر  رمزارزها  برای  چین  ممنوعیت های 
است. دولت چین به خوبی می داند که با ورود گسترده 
برخی  رمزارزها،  بازار  به  کشور  این  مالی  سرمایه های 
سرمایه داران مشهور غربی، می توانند تنها با یک توئیت 
این بازار را دستخوش نوسان کرده اند و تبدیل به چالشی 
جدی پیش روی اقتصادی شوند که در حال رقابتی جدی 
با اقتصاد ایالات متحده آمریکا است. به ویژه آنکه اغلب این 

سرمایه داران آمریکایی هستند.
اگرچه هنوز تاثیر قوانین جدید بر بازار رمزارزها مشخص 
نیست، اما کاهش ارزش برخی از رمزارزهای مهم نشان 
می دهد که تاثیر اقتصاد دوم جهان بر این بازار اندک نیست. 
با ممنوعیت های جدی  برخی کارشناسان معتقدند که 
مشکلاتی  دچار  رمزارزها  بازار  رمزارزها،  راه  سر  بر  چین 
جدی شده و سرمایه گذاری ها در این بازار کاهشی جدی 
خواهد یافت. اما گروه دیگری از کارشناسان بر این باورند 
که این امر تنها به خروج مزارع استخراج رمزارزها از چین 
خواهد شد و در نهایت این امر بیش از هر چیز کشور چین 
را متضرر کرده و این کشور از دایره رقابت بر سر کنترل بازار 
جذاب رمزارزها خارج می شود. بعضی فعالان این بازار نیز 
معتقدند که قوانین مصوب جدید ممکن است به صورتی 

جدی اعمال نشده یا در آینده نزدیک کمرنگ شوند.
آینده مشخص شود  تا در ماه های  باید صبر کرد  حال 
بازار رمزارزها  ایجاد محدودیت در  برای  عزم دولت چین 
چقدر جدی است و آیا ممکن است این تصمیم مسیر بازار 

رمزارزها را تغییر دهد یا خیر؟
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 زمانی که مسابقات جام جهانی ۲۰۲1 فوتسال در لیتوانی قرعه کشی شد، خیلی ها 
از گروه سخت تیم ملی ایران در کنار آرژانتین، صربستان و آمریکا صحبت کردند. 
هم گروهی با آرژانتین مدافع عنوان قهرمانی جام و صربستان، یک تیم ناشناخته در 
ابتدای کار کمی نگران کننده به نظر می رسید اما با شروع رقابت های جام جهانی و 
مسیری که پیش روی ایران قرار گرفت، تمام کارشناسان و حتی اعضای کادر فنی تیم 

ملی کشورمان امیدوار به صعود حداقل تا مرحله نیمه نهایی بودند.
دوم شدن ایران در گروه F بعد از آرژانتین کافی بود تا خوشبینی هواداران فوتسال 
ایران به صعود در جمع چهار تیم برتر بیشتر هم بشود بخصوص اینکه باید با ازبکستان 
در مرحله یک هشتم و با قزاقستان در مرحله یک چهارم دیدار می کردیم؛ تیم هایی که 

تاکنون در بازی های رسمی موفق به شکست دادن ایران نشده بودند.
امادوشنبه شب گذشته و در بازی با قزاقستان اتفاقاتی رخ داد که تیم ملی ایران 
باوجود پیش بودن از حریفش، در نهایت نتیجه را واگذار کرد و از جام جهانی حذف 
شد. خیلی ها سن بالای تیم ملی و خیلی ها ترسو بازی کردن این تیم را دلیل حذف از 
این رقابت ها می دانند اما پرداختن به این ناکامی بزرگ از یک یا دو جنبه نمی تواند به 

صورت کامل بیانگر دلایل نتایج تیم ملی باشد.
در این گزارش سعی شده است به مواردی که عملکرد تیم ملی را در جام جهانی 

لیتوانی تحت تاثیر قرار داده است نگاه شود.
نحوه صعود به جام جهانی

با لغو مسابقات قهرمانی آسیا به دلیل شیوع ویروس کرونا، تیم ملی فوتسال ایران به 
همراه ازبکستان و ژاپن سه نماینده آسیا بودند که با نظر AFC به صورت مستقیم راهی 
جام جهانی شدند. تایلند و ویتنام هم بعد از انجام بازی انتخابی به سه تیم دیگر اضافه 
شدند. مسابقات جام جهانی هم قرار بود سال ۲۰۲۰ برگزار شود که به دلیل کرونا، یک 

سال وقفه در آن ایجاد شد.
تکیه بیش از حد بر بازیکنان باتجربه

یکی از مواردی که بعد از جام جهانی کلمبیا بعضی از کارشناسان بر آن تاکید 
داشتند، لزوم جوانگرایی در تیم ملی بود تا این تیم با بازیکنان آماده و سرحال تری 
راهی جام جهانی لیتوانی شود. سرمربی تیم ملی در چهار، پنج سال گذشته سعی 
کرد شیب ملایمی را برای جوانگرایی تیم ملی در نظر بگیرد ولی همواره تکیه او بر 
بازیکنانی بود که در دوره گذشته جام جهانی حضور داشتند. انتقاد به عدم جوانگرایی 
تیم ملی همواره با این پاسخ مواجه می شد که »وقتی نفرات فعلی بهترین عملکرد را 

دارند و جزو بهترین بازیکنان جهان هستند چرا باید جوانگرایی صورت بگیرد.«

میانگین سنی بالای تیم ملی فوتسال
کادر فنی تیم ملی در نهایت ترجیح داد در لیست 16 نفره اعزام به جام جهانی 
با خود همراه کند. این  بازیکن را که در دوره گذشته حضور داشتند  لیتوانی، ۹ 
موضوع به بالا رفتن میانگین سنی تیم ملی انجامید و باعث شد این میانگین به ۳۲ 
سال برسد در حالی که در جام جهانی ۲۰16 که با عنوان سومی کشورمان به پایان 
رسید، میانگین سنی تیم ملی ۲۹ سال بود. جوان ترین بازیکن ایران در لیتوانی، مسلم 

اولادقباد ۲6 ساله بود!
تعطیلی بازی های آماده سازی تا نزدیکی های جام جهانی

بزرگترین نگرانی و دغدغه ناظم الشریعه و کادر فنی تیم ملی، عدم برگزاری بازی های 
تدارکاتی در دو، سه سال منتهی به جام جهانی بود؛ یعنی آوردگاهی که می توانست 
در جوانگرایی تیم ملی و استفاده از نفرات جدید برای آبدیده کردن آنها هم موثر باشد 
اما ضعف در برگزاری بازی های تدارکاتی باعث شد تیم ملی لطمه بزرگی بخورد. این 
موضوع در ابتدا با شیوع ویروس کرونا قابل توجیه بود اما در ادامه، حتی برنامه هایی 
که برای تیم ملی پیش بینی شده بود از جمله تورنمنت صدرا و بازی با تیم ملی ژاپن 

لغو شد.
پیش از آن هم اقدام موثری برای فراهم کردن بازی تدارکاتی صورت نگرفت در حالی 
که تیمی مثل ازبکستان نزدیک به 1۸ بازی تدارکاتی سطح بالا انجام داد و میزان 
آمادگی بازیکنان این تیم در دیدار با ایران کاملًا مشهود بود. در نهایت فدراسیون 
فوتبال موفق شد تورنمنت تایلند و بازی تدارکاتی با بلاروس را در آخرین لحظات برای 
ناظم الشریعه فراهم کند که با توجه به فاصله کم این مسابقات تا جام جهانی، تاثیر آن 

هم کوتاه مدت بوده است.
باشگاه ها هم در ناکامی تیم ملی نقش دارند؟

در یک سال اخیر چالشی بین کادر فنی تیم ملی فوتسال و بعضی از مدیران و 
سرمربیان باشگاه ها به دلیل انتقاد از نحوه بازیکن سازی در لیگ شکل گرفته بود. 
ناظم الشریعه بارها به نقش لیگ و باشگاه ها در بازیکن سازی اشاره کرده بود. وی در 
یک مصاحبه گفته بود: »برای حضور در جام جهانی بدون شک با ترکیبی از بازیکنان 
باتجربه و جوان به میدان خواهیم رفت. تیم ملی وقتی جوان می شود که لیگ جوانی 
داشته باشیم. تیم های صدر جدول لیگ را ببینید. آمار بگیرید چند بازیکن جوان دارند 

که چهره شده و از دید ما دور ماندند؟«
بازگشت احمدی به دلیل نداشتن جایگزین مناسب

حمید احمدی بازیکن پرتلاش تیم ملی به دلیل اتفاقاتی که سال گذشته با وحید 

شمسایی سرمربی باشگاهی خود در گیتی پسند داشت، مدت ها از ترکیب این تیم 
کنار گذاشته شد. اردوهای تیم ملی فوتسال هم در پی اتفاقات باشگاهی این بازیکن، 
بدون احمدی برگزار می شد اما بعد از ارزیابی تمام نفرات، سرمربی تیم ملی فوتسال 
مجبور شد این بازیکن را مجدداً به اردوهای پایانی دعوت کند چرا که بازیکنان مدنظر 

برای جانشینی احمدی نتوانستند به اعتماد ناظم الشریعه پاسخ بدهند.
اشتباه محاسباتی در اعزام حسین طیبی به لیتوانی

حسین طیبی بازیکن کلیدی و سرشناس تیم ملی فوتسال ایران در بازی تدارکاتی 
با بلاروس پیش از شروع جام جهانی آسیب دید تا دست کادر فنی تیم ملی بسته تر 
شود. طیبی که یکی از لژیونرهای تاثیرگذار ایران است و در تیم بنفیکا پرتغال بازی 
در  پزشکان  باشد.  لیتوانی  در  ایران  بازی های  گره گشای  می توانست  می کند، 
مشورت خود به کادر فنی تیم ملی اعلام کرده بودند طیبی می تواند در پایان مرحله 
گروهی جام جهانی، به ترکیب بازگردد و به ایران کمک کند. این اشتباه باعث شد 
تا طیبی در لیست نهایی 16 نفره تیم قرار بگیرد اما تا پایان مرحله یک چهارم حتی 
یک دقیقه هم بازی نکرد. شکستگی دنده طیبی باعث شد تا وی نه تنها دیدارهای 
گروهی بلکه بازی با ازبکستان و قزاقستان را از دست بدهد که این مسئله تاثیر 
زیادی در عملکرد تیم ملی داشت. در صورتی که گزارش های پزشکی دقیق تر به 
مربیان تیم ملی ارائه می شد، تیم ملی می توانست به جای طیبی بازیکنانی نظیر 

سالار آقاپور را اعزام کند.
عدم حمایت فدراسیون از تیم ملی

تیم ملی فوتسال نه تنها در بحث بازی های دوستانه از سوی فدراسیون فوتبال 
حمایت نشد )به ویژه فدراسیون با ریاست مهدی تاج( بلکه حتی در بحث پاداش ها 
هم بدقولی های زیاد ی به بازیکنان صورت گرفت و این پاداش ها بعد از جنجال 
زیاد و چند سال تاخیر، سرانجام چند ماه پیش به حساب بازیکنان واریز شد. به این 
مسئله می توان عدم برگزاری مراسم بدرقه برای تیم ملی را هم اشاره کرد که بر خلاف 
دوره های گذشته، فدراسیون هیچ برنامه ای نداشت. هرچند که مدیران فدراسیون 
بعدها رعایت پروتکل های بهداشتی را دلیل اعزام بی سر و صدای تیم ملی به لیتوانی 

عنوان کردند!
ضعف تیم ملی در نیمه دوم و آشفتگی در دفاع

تیم ملی ایران به جز دو بازی مقابل صربستان و آمریکا که تحت تاثیر اخراج حمید 
احمدی و علیرضا صمیمی قرار گرفت، در سایر مسابقات متزلزل ظاهر شد به طوری 
که در نیمه دوم مقابل حریفانش عقب می نشست و گل می خورد. در بخش دفاعی در 
بعضی از زمان های بازی آشفته بودیم و بازیکنان ناهماهنگ ظاهر می شدند. حسین 
شمس سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال در این خصوص می گوید: »اگر بازی های 
تیم ملی را در این رقابت ها مورد ارزیابی قرار دهیم، در تمامی نیمه دوم ها گل دریافت 

کردیم. این نشان دهنده خستگی بالای بازیکنان و سن بالای آنها بود.«
آینده مبهم کادر فنی تیم ملی

فدراسیون فوتبال پیش از شروع مسابقات جام جهانی، قرارداد کادر فنی تیم ملی 
فوتسال را تمدید کرد تا مربیان این تیم با خیال راحت و بدون دغدغه نسبت به آینده 
کاری خود روی نیمکت بنشینند. اما مشخص نیست سیاست فدراسیون در قبال 
عملکرد کادر فنی فعلی چیست. حسن کامرانی فر سرپرست دبیر کلی فدراسیون 
فوتبال اعلام کرد که کار بررسی عملکرد تیم ملی با نگاه به تمام جوانب از امروز آغاز 
می شود. وحید شمسایی معاون کمیته فوتسال هم موضع شفافی در قبال حمایت از 
ناظم الشریعه نگرفته و گفته است: »من نمی خواهم وارد این مقوله شوم، اما ورزش 
مسیری دنباله دار است. من روزی به عنوان جوان ترین بازیکن وارد تیم ملی شدم؛ 
روزی هم مُسن ترین بازیکن تیم بودم و سپس کنار گذاشته شدم. ورزش همین است و 

"بودم بودم" مهم نیست، "هستم هستم" حساب است.«
زودتر به خودمان بیاییم

حذف تیم ملی فوتسال هنوز برای خیلی از هواداران این رشته هضم شدنی نیست. 
ایران مسیر خوبی تا صعود به مرحله نیمه نهایی داشت و تقریباً همه کارشناسان به این 
موضوع اذعان دارند اما حالا همه چیز تمام شده است. فدراسیون فوتبال باید هرچه 
زودتر بررسی خود را درباره عملکرد تیم ملی انجام بدهد و مسیر را برای مسابقات آینده 
هموارتر کند. حدود یک سال دیگر مسابقات قهرمانی آسیا که تیم ملی کشورمان 
مدافع عنوان قهرمانی است برگزار می شود و بعد از آن هم باید برای مسابقات جام 
جهانی ۲۰۲۴ آماده شد. از دست دادن زمان جایز نیست و با برنامه ریزی مناسب 

می توان ناکامی لیتوانی را در دوره بعدی جام جهانی جبران کرد.

زنگ خطر برای فوتسال ایران به صدا درآمد؛

رئیس هیأت تیراندازی استان قم خبرداد: دلایل ناکامی تیم ملی فوتسال درجام جهانی

برگزاری لیگ تیراندازی قم با حضور 
استعدادهای جدید

رئیس هیأت تیراندازی استان قم از برنامه ریزی این هیأت ورزشی برای برگزاری 
رقابت های لیگ تیراندازی با حضور استعدادهای جدید و چهره های شاخص 

این رشته در قم خبر داد.
محمدجواد متقیان نژاد اظهار کرد: برگزاری مسابقات لیگ تیراندازی توسط 
کمیته لیگ و مسابقات هیأت، یکی از موضوعات مطرح شده در چهارمین 
جلسه کادر اجرایی هیأت تیراندازی استان قم بود که قرار شد ظرف چند روز 

آینده فراخوان ثبت نام آن صورت پذیرد.
وی با اشاره به برگزاری این جلسه با حضور اکثریت اعضا در سالن تیراندازی 
شهید زین الدین قم، اضافه کرد: در این جلسه گزارشی در مورد برنامه ریزی و 
کارهای انجام شده در ماه های سپری شده از سال 1۴۰۰ ارائه شد، هر چند 
هیأت با مشکل تعطیلی سالن به دلیل شیوع کرونا مواجه بود اما توانست از 

فرصت تعطیلی  برای خرید هفت خط الکترونیکی استفاده کرد.
رئیس هیات تیراندازی استان قم اضافه کرد: با نصب این خطوط، از این پس 
سالن تخصصی شهید زین الدین، مجموعه ورزشی میثم با 1۴ خط آتش کریر و 
هفت خط الکترونیکی آماده خدمت رسانی به علاقمندان این رشته ورزشی و 

میزبانی از رویدادهای مهم استانی و کشوری تیراندازی خواهد بود.
مسابقات،  استعدادیابی،  کمیته های  نشست  این  در  افزود:  متقیان نژاد 
فرهنگی و آموزش گزارش  هایی از اقدامات و کارهای انجام شده و همچنین 
برنامه های آینده ارائه کردند و با توجه به گزارش کمیته آموزش نخستین دوره 
تئوری مربیگری درجه یک این رشته با هماهنگی اداره کل ورزش و جوانان 

استان در مرداد برگزار شد.
وی با بیان اینکه انتخاب خانم نرجس صباغی به عنوان مسؤول کارگروه 
فرهنگی انجمن های تیراندازی از دیگر بخش های این جلسه بود، بیان کرد: 
در راستای تعامل و استفاده بهینه از تمام ظرفیت های موجود در استان قم به 
منظور توسعه رشته تیراندازی، جلسه ای هم با رئیس اداره تربیت بدنی معاونت 

دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی قم برگزار شد.
رئیس هیأت تیراندازی استان قم با اشاره به دیدار با علیرضا برخوردار رئیس 
اداره تربیت بدنی دانشگاه علوم پزشکی قم، بیان کرد: در این جلسه در مورد 
شیوه همکاری دو جانبه بحث و گفت و گو صورت گرفت و قرار شد در راستای 
رشد و توسعه تیراندازی و هدایت علاقمندان به این رشته از ظرفیت های موجود 

در دانشگاه علوم پزشکی قم استفاده شود.
وی به برگزاری نخستین جلسه توجیهی مسابقات المپیاد استعدادهای برتر 
کشور با حضور مدیرکل ورزش و جوانان استان قم اشاره و بیان کرد: یکی از 
چالش ها و آسیب هایی که در دورهای قبل المپیاد استعدادهای برتر در رشته 
تیراندازی وجود داشت حضور ورزشکاران مطرح و نخبه بود که ما معتقدیم با 
توجه به هدف اصلی برگزاری اینگونه رویدادها که شناختن افراد جدید است، 
حتما نفرات مستعدی که فرصت خودنمایی و ارائه توانایی های خود را نداشته اند 

به این مسابقات معرفی شوند.

بیژن ذوالفقار نسب :

برد مقابل کره نقشی کلیدی
 در صعود به جام جهانی دارد

 مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران با اشاره به عملکرد تیم ملی در مسابقات 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ گفت: امیدوارم کره جنوبی را ببریم چون این بازی 

نقشی کلیدی در صعود به جام جهانی دارد.
بیژن ذوالفقار نسب درباره دیدارهای پیش روی تیم ملی فوتبال ایران مقابل 
امارات و کره جنوبی در ادامه رقابت های گروه A انتخابی نهایی جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر گفت: تیم ملی ایران آمادگی روحی و روانی بسیار خوبی با توجه به 
کسب نتایج درخشان داشته است. ضمن اینکه شرایط بدنی بازیکنان لژیونر در 
بهترین شرایط است. آنها در تمامی بازی های خود نشان داده اند مشکل بدنی 

ندارند و تا آخرین لحظه برای موفقیت تلاش می کنند.
مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران ادامه داد: به کسب نتیجه در بازی با امارات 
خوشبین هستم. فکر می کنم کار خیلی سختی مقابل این تیم نداشته باشیم 
اما کلید صعود زودهنگام به جام جهانی در بازی با کره جنوبی در تهران است. 
کره جنوبی برنامه ریزی خوبی داشته و قطعاً برای جبران شکست های قبلی 
خود مقابل ایران به میدان می آید. تیم ملی کره جنوبی تغییراتی را نیز نسبت 
به بازی های مرحله مقدماتی داشته است و فکر می کنم بازی سختی با این تیم 

داریم.
وی درباره آمار درخشان دراگان اسکوچیچ از زمان نشستن روی نیمکت تیم 
ملی فوتبال ایران تصریح کرد: شاید خیلی از زمان حضور اسکوچیچ در رأس 
کادر فنی نگذشته باشد اما او نشان داد با شناختی دقیق از موجودی فعلی 
بازیکنان و همچنین رقیبان ایران، تیم را هدایت می کند. بلوغ فکری بازیکنان 
تیم ملی عالی است و این به معنی اعتماد به نفس بالای آنها برای ادامه روند 

پیروزی است.
با کارلوس کی روش تاکید  ذوالفقار نسب درباره قیاس دراگان اسکوچیچ 
کرد: این دو مربی قابل مقایسه نیستند. کی روش با ابعاد شخصیتی متفاوت 
هشت سال در ایران بود. اسکوچیچ مدت کمی سرمربی تیم ملی است و اخلاق 
متفاوتی نسبت به کی روش دارد. اسکوچیچ نشان داده اهل حاشیه نیست و 

امور فنی را در اولویت برنامه ریزی هایش قرار داده است.
وی ادامه داد: شاید الان کُره ای ها هم خوشحال باشند که دیگر کارلوس کی 
روش روی نیمکت ما نیست تا خوشحالی های غیر متعارف پس از برد احتمالی 
کند. فرهنگ فوتبال ایران متفاوت با این رفتار بود اما حالا امیدوار هستیم نه تنها 
کره را ببریم بلکه با امیدواری برای موفقیت در جام جهانی هم دوراندیشی کنیم.

رئیس هیئت انجمن های ورزش های رزمی استان خبرداد:

آغاز فعالیت نخستین خانه تخصصی 
ورزش های رزمی 

رئیس هیئت انجمن های ورزش های رزمی استان قم از آغاز به کار نخستین 
خانه اختصاصی برای فعالیت قهرمانان و ورزشکاران این هیات در قم خبر داد.

علی یزدی اظهار کرد: در این اوضاع اقتصادی و شرایط کرونایی که متاسفانه 
هزینه ها بسیار سنگین و کمرشکن است، با توجه به قولی که از ماه ها قبل به 
خانواده بزرگ ورزش های رزمی قم داده بودیم، تمام توان خود را به کار گرفتیم 

که نخستین خانه ورزش های رزمی حتما در قم فعال شود.
وی ادامه داد: ابتدا قدردان اداره کل ورزش و جوانان استان قم هستیم که 
با حسن نیّت این امکان و شرایط را فراهم کردند که هیئت برنامه های خود در 
خصوص راه اندازی خانه ورزش های رزمی را اجرا کند، ضمنا از تمامی کسانی 

که در این مسیر ما را از نظر مالی و معنوی حمایت کردند قدردانی می کنیم.
رئیس هیئت ورزش های رزمی استان قم اضافه کرد: نخستین خانه رزمی قم 
در مراسمی با حضور یوسف بهتری رئیس فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزمی و مدیر کل ورزش و جوانان استان قم فعالیت خود را آغاز کرد، هر چند 
هنوز نیازهای زیادی وجود دارد که این خانه تکمیل شود اما فعلا برای شروع 
کار امکانات مورد نیاز در این خانه فراهم شده است. وی با بیان اینکه خانه 
ورزش های رزمی قم به نام سپهبد شهید حاج  قاسم سلیمانی نام گذاری شده 
است، اضافه کرد: جمعیت زیادی از ورزشکاران رزمی کار مخاطب این هیئت 
هستند و از این پس قهرمانان هیئت انجمن های ورزشی دارای یک سالن 
تخصصی هستند و امیدواریم در مسیر رشد و ترقی بیشتر قرار بگیریم. یزدی 
خاطرنشان کرد: خانه ورزش های رزمی شهید سلیمانی قم در کوچه شماره ۲۳ 
خیابان سلامت واقع شده و در نوبت های صبح و عصر هم به بانوان رزمی کار 
خدمات می دهد و هم میزبان آقایان فعال در سبک ها و رشته های مختلف زیر 

مجموعه هیات انجمن های ورزشی رزمی استان قم است.

آگهی مزایده اموال غیر منقول اسناد رهنی
اصلی)پنج   1۰۵۹۹/1۴۵/۵۹۲1 ثبتی  پلاک  ششدانگ  مزایده  آگهی 
ده  از  فرعی  پنج  و  یکصدوچهل  از  فرعی  ویک  وبیست  نهصد  هزارو 
پرونده  منقول(موضوع  غیر  قم)اموال  یک  اصلی(بخش  ونه  هزاروپانصدونود 
و  و1۳۹۷۰۴۰۳۰۰11۰۰۲۳66   1۳۹۷۰۴۰۳۰۰11۰۰۲۳6۵ های  کلاسه 

 1۳۹۷۰۴۰۳۰۰11۰۰۲۳6۸
و۹۷۰۲۴۸۵   ۹۷۰۲۴۸۴ های  کلاسه  اجرائی  پرونده  بموجب 
و۹۷۰۲۴۸۷،له:بانک سامان،وعلیه:اکرم حسینی و وراث مرحوم محمد ابراهیم 
حسینی،وآذر  حسینی،وغزل  اعظم  و  حسینی  برقراری،رضا  حسینی)ثریا 
حسینی،وسمیرا حسینی،وزهرا حسینی(وآقای محسن بردبار،مستند اسناد 
رهنی شماره های ۷۷۴۸۷ و۷۷۴۸۳ و ۷۷۴۸۴ تنظیمی دفترخانه اسنادرسمی 
)پنج  اصلی   1۰۵۹۹/1۴۵/۵۹۲1 ثبتی  پلاک  قم،ششدانگ  یک  شماره 
هزارونهصدوبیست ویک فرعی از یکصدوچهل وپنج فرعی از ده هزاروپانصدونود 
ونه اصلی(بنشانی قم-سالاریه ۲۰ متری نسترن-کوچه ۹-پلاک11۷ واحد طبقه 
اول)بالای همکف(متعلق به خانم غزل حسینی)راهن(از طریق مزایده به فروش 

میرسد:
پلاک  به  طلق  ملک  نوع  مسکونی  آپارتمان  قطعه  یک  مشخصات  و  حدود 
ثبتی ۵۹۲1 فرعی از 1۰۵۹۹ اصلی،مفروز و مجزا شده از 1۴۵ فرعی از اصلی 
مذکور،قطعه ۲ در طبقه 1 وواقع در بخش ۰1 ناحیه ۰۰ حوزه ثبت ملک اداره یک 

قم استان قم به مساحت1۷۷/۰1 متر مربع:
متن ملک آپارتمان مسکونی قطعه دوم تفکیکی مفروز ومجزی شده از شماره 
1۴۵ فرعی از 1۰۵۹۹ اصلی،به مساحت 1۷۷/۰1 یکصدو هفتاد وهفت متر 
ویک دسیمتر مربع،واقع در طبقه اول که)۲/۹۹( دومتر ونود ونه دسیمتر مربع 

آن بالکن است به حدود
شمالا:درپنج قسمت که قسمت دوم آن شرقی،قسمت چهارم آن غربی است.
اول دیواریست به طول ۴/۴۲ به ملک مجاور شماره1۸6 فرعی،دوم دیوار و پنجره 
است به طول 1/۳۹ متر به فضای نورگیر مشاعی سوم دیوار وپنجره بطول 1/۷۲ 
متر به فضای نورگیر مشاعی چهارم دیوار و پنجره است به طول 1/۳۹ متر به 
فضای نورگیر مشاعی وپنجم دیواریست بطول ۳/۷۲ متر به ملک مجاور شماره 

1۸6 فرعی.
شرقا:در نه قسمت که قسمت های ششم وهشتم آن شمالی،قسمت های دوم 
و چهارم آن جنوبی است.اول دیواریست به طول ۵/6۵ متر به درز انقطاع دوم 
دیواریست به طول ۲/۴۸ متر به راه پله سوم دیواریست به طول ۳/۵۵ متر به 
راه پله چهارم دیواریست به طول ۰/۲۹ به راه پله پنجم درب ودیواریست.بطول 
۲/۷۴ به راه پله ،ششم دیواریست به طول1/1۲ متر به راه پله هفتم دیواریست به 
طول ۰/۴۸متر به آسانسور هشتم دیواریست به طول 1/6۵ متر به آسانسور نهم 

دیواریست به طول 6/۸1 متر به درز انقطاع.
جنوبا:در چهار قسمت شامل قسمت سوم آن شرقی است.اول دیوار وپنجره 

است بطول 1/۳۸ متر به فضای حیاط مشاعی دوم نیم دیواری جلوی بالکن بطول 
۲/۲۴ متر به فضای حیاط مشاعی سوم دیواریست به طول1/1۸ متر به فضای 
حیاط مشاعی چهارم دیوار وپنجره است بطول6/۲۴ متر به فضای حیاط مشاعی.
غربا:دیواریست به طول ۲۰/۴1 به درز انقطاع.سقف با کف طبقه دو اشتراکی 

است کف با سقف طبقه همکف اشتراکی است.
واحد مذکور دارای یک باب انباری به مساحت ۳/6۷ مترمربع با حدود اربعه 
شمالا دیواری است بطول 1/۳۹ متر به ملک مجاور شماره 1۸6 فرعی.شرقا 
دیواریست مشترک بطول۲/6۴ متر به انباری قطعه ۸.جنوبا درب ودیواریست 
بطول 1/۳۹ به محوطه مشاعی.غربا دیواریست مشترک بطول ۲/6۴ به انباری 
قطعه 6 میباشد ونیز دارای یک پارکینگ به قطعه 1۲ به مساحت 11/۵ متر 
مربع با حدود اربعه شمالا خط فرضی به محوطه مشاعی بطول ۲/۳۰ متر.غربا 
خط فرضی است به محوطه مشاعی بطول ۵ متر به پارکینگ قطعه 11 در طبقه 

زیرزمین می باشد.
مالکیت:خانم غزل حسینی فرزند محمد ابراهیم به شماره ملی ۰۳۸۳۸۴۴۰۸۸ 
مالک چهار دانگ از ششدانگ با سند مالکیت ۷۷۴۸۲-1۳۹۳/1۲/1۲ دفترخانه 

اسناد رسمی 1 شهر قم ثبت گردیده است.
۲-خانم غزل حسینی فرزند محمد ابراهیم به شماره ملی ۰۳۸۳۸۴۴۰۸۸ 
مالک دو دانگ از ششدانگ با سند مالکیت ۷۷۴۸۲-1۳۹۳/1۲/1۲ دفترخانه 

اسناد رسمی 1 شهر قم ثبت گردیده است.
دفترخانه  مورخ1۳۹۳/1۲/1۲   ۷۷۴۸۳ شماره  محدودیت:1-رهنی 
به  سامان  بانک  بنفع  که  قم  استان  قم  شهر   1 شماره  اسنادرسمی 
مبلغ۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به مدت 1۰ سال ثبت شده ۲-رهنی شماره ۷۷۴۸۷ 
مورخ1۳۹۳/1۲/1۲ دفترخانه اسنادرسمی شماره 1 شهر قم استان قم که بنفع 
بانک سامان به مبلغ1/۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به مدت 1۰ سال ثبت شده۳- 
رهنی شماره ۷۷۴۸۴ مورخ1۳۹۳/1۲/1۲ دفترخانه اسنادرسمی شماره 1 شهر 
قم استان قم که بنفع بانک سامان به مبلغ۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به مدت 1۰ سال 

ثبت شده
حقوق ارتفاعی:طبق قانون تملک آپارتمان ها وآئین نامه اجرائی آن

بیمه:ملک مذکور نزد بیمه حوادث سامان تا تاریخ 1۴۰۰/1۲/1۴ دارای بیمه 
میباشد.

مشخصات ساختمانی ملک:
پلاک مورد نظر یک واحد آپارتمان مسکونی در طبقه اول می باشد.که دارای 
پارکینگ وانباری اختصاصی در طبقه زیرزمین بوده وشامل سه اتاق خواب با کف 
سرامیک وبدنه نازک کاری وپوشش رنگ وکمد دیواری ویکی از خواب ها مجهز به 
سرویس حمام با کف وبدنه کاشی وتراس می باشد.سالن پذیرایی با کف پارکت 
وبدنه کاغذ دیواری وسقف دکوراتیو،آشپزخانه با کف وبدنه سرامیک وکابینت ام دی 
اف ،سرویس بهداشتی وحمام مجاور اتاق خواب ها دارای کف و بدنه سرامیک 
وسیستم گرمایش ساختمان از نوع پکیج وشوفاژ و سرمایش داکت اسپیلت است.

واحد مذکور دارای انشعابات آب و برق و گاز با کنتور های مجزا ومشاعات با 
کف و بدنه ونمای سنگ میباشد.

نتیجه ارزیابی:ارزش ششدانگ عرصه واعیان ملک مورد اشاره بر اساس موقعیت 
منطقه ای،نوع مصالح مصرفی درساخت آن وباتوجه به جمیع جهت موثر درامر 
کارشناسی وبراساس قیمت روز به میزان هر متر مربع از زیر بنا ۲۴۰/۰۰۰/۰۰۰ 
میلیارد  دو  و  ریال)چهل  ارزش۴۲/۴۸۲/۴۰۰/۰۰۰  به  مجموع  ودر  ریال 

وچهارصد و هشتاد ودو میلیون وچهارصد هزار ریال(تعیین میگردد.
مبلغ ارزش ملک با احتساب بیمه حوادث سامان محاسبه شده است.

ملک مذکور فاقد بازداشتی میباشد ودرحال حاضر در اختیار وتصرف راهن می 
باشد.

مزایده مورد مذکور از ساعت ۹ صبح الی 1۲ ظهر روز شنبه 1۴۰۰/۰۷/۲۴ 
در اداره اجرای اسناد رسمی قم واقع در خیابان ساحلی )لواسانی( نبش کوچه 
۷-طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و املاک بخش یک قم – اداره اجرای اسناد 

رسمی قم انجام می شود.
مزایده از مبلغ پایه ۴۲/۴۸۲/۴۰۰/۰۰۰ ریال)چهل و دو میلیارد وچهارصد 
و هشتاد ودو میلیون وچهارصد هزار ریال( شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی 
فروخته خواهد شد. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ کارشناسی 
 IR ۹۸۰1۰۰۰۰۴۰۷6۰1۳۲۰۷۸۹۵6۹۳ به حساب سپرده ثبت به شماره شبا
و  باشد  می  واریز ۹6۵1۰۸۵۷61۰۰۰۰۰۰۰۲1۷1۳۲۳۵1۲۰۰6  شناسه  با 
حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است و برنده مزایده 
مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ برگزاری مزایده 
به حساب صندوق ثبت به شماره شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی که ظرف 
مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل 
استرداد نمی باشد و به حساب خزانه واریز خواهد شد و در این صورت عملیات 
فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. حق الحراج مازاد بر مبلغ 
ارزیابی به عهده برنده مزایده خواهد بود. در ضمن بدهی های ملک اعم از مالیات 
و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده 
یا نشده باشد به عهده برنده مزایده خواهد بود در صورت توافق بر واریز غیرنقدی 
با بستانکار و نسبت به مازاد با بدهکار براساس توافق کتبی اقدام خواهد شد. و 
چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیرمترقبه گردد، مزایده روز اداری 
بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود و حقوق دولتی و حق مزایده 
طبق مقررات وصول خواهد شد. ضمنا تنظیم سند انتقال اجرائی منوط به مفاصا 
حساب دارائی و شهرداری و عنداللزوم مراجع ذیصلاح دیگر می باشد. در ضمن 
فیش واریزی می بایست توسط شخص شرکت کننده در مزایده واریز شده باشد.

)م الف 1۴۴۹۳(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم
مهدی روز خوش
تاریخ انتشار الکترونیک آگهی مزایده: ۱۴00/0۷/0۷

شمسایی: الان وقت انتقاد نیست!

 باید در فوتسال تغییراتی ایجاد کنیم
خادم  عزیزی  از  گفت:  فوتسال  کمیته  رئیس  نایب 
درخواست دارم با یک برنامه ریزی بلند مدت در فوتسال 

تغییراتی به وجود آورد.
 وحید شمسایی در مورد باخت ۳ بر ۲ تیم ملی فوتسال 
جهانی  جام  رقابت های  نهایی  هشتم  یک  مرحله  در 
۲۰۲1 لیتوانی اظهار داشت: در ابتدا به بازیکنان تیم 
ملی و کادر فنی خسته نباشید می گویم و بابت زحماتی 

که تا این مرحله کشیدند تشکر و قدردانی دارم. در حال 
حاضر در موقعیتی نیستیم که بخواهیم انتقاد کنیم. همه 
در روند آماده سازی تیم ملی زحمت کشیدند و زندگی 
پایان  تا  ورزشی همین برد و باخت ها است و این روند 

دوران زندگی ورزشی ادامه دارد.
آینده نگر  باید  ما  گفت:  فوتسال  کمیته  رئیس  نایب 
رئیس  خادم  عزیزی  از  جا  این  در  دارد  .جا  باشیم 

فدراسیون فوتبال بابت زحماتی که در طول این مدت 
در روند آماده سازی و امکانات داشت تشک کنم. یکی از 
بی سابقه ترین پرداخت پاداش های ملی پوشان در تورنمت 
ها انجام شد. امیدوارم فدراسیون با یک برنامه ریزی خوب 
و بلندمدت برای فوتسال تغییراتی در این رشته به وجود 
آورد. شمسایی همچنین در مورد تیم ملی قزاقستان در 
این بازی عنوان کرد: این تیم نسبت به سال های گذشته 

عملکرد بهتری داشت و از ابتدای بازی با ایران آنها با 
هدف و برنامه بازی کردند. حتی با وجود اینکه در نیمه 
اول ۲ گل دریافت کردند اما در نیمه دوم عملکرد خوبی 
نسبت به نیمه اول داشتند. تیم قزاقستان در این سال ها 
به فکر جوان گرایی بوده و با جوان گرایی و برنامه ای که 
داشتند توانستند به مرحله نیمه نهایی این رقابتها  صعود 

کند.
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شکست سیاست تهدید و تحریم، یکجانبه گرایی و مداخله جویی ؛

آمریکا و شکست راهبرد جنگ با جهان

تهاجم و اشغالگری، تهدید و تحریم، یکجانبه گرایی و مداخله جویی از 
جمله رفتار های رایج آمریکا طی دهه های اخیر بوده است؛ رفتارهایی که 
در دولت ترامپ تشدید شد و تداوم آن در دولت بایدن جز تکرار شکست و 

ناکامی های گذشته برای کاخ سفید، نتیجه ای در برنخواهد داشت. 
از گزند  کمتر کشوری را می توان در این کره خاکی مشاهده کرد که 
سیاست های خصمانه آمریکا در امان مانده باشد، حال این اقدامات می 
تواند نظامی و اقتصادی باشد یا سیاسی و روانی. در همین ارتباط هفته 
گذشته حجت الاسلام »سیدابراهیم رییسی« رییس جمهوری در سخنانی 
که به صورت ویدیو کنفرانس در هفتاد و ششمین نشست سالانه مجمع 
عمومی سازمان ملل متحد پخش می شد، تاکید کرد:"امروز برای جهان 
مهم نیست که آیا »آمریکا اول« است یا اینکه »آمریکا برگشته است«. اگر 
عقلانیت در دستورکار تصمیم گیران باشد باید بفهمند که استقامت ملت  ها 
قوی  تر از قدرت ابرقدرت  هاست. اشتباه آمریکا در چند دهه گذشته این 
بوده به جای تغییر روش زندگی خود با جهان، روش جنگ خود با جهان را 

تغییر می دهد؛ راه غلط را نمی توان با روش متفاوت به نتیجه رساند."
از نگاه ناظران در کنار جنگ فیزیکی و تجاوزگری نظامی، جنگ مهم 
دیگری نیز وجود دارد که از آن تحت عنوان »جنگ اقتصادی« نام می برند؛ 
جنگی که همواره مورد توجه و کاربرد دولت های مختلف آمریکا قرار داشته 
است. همان  گونه که مقامات کشورمان طی سال های اخیر از تحریم های 
آمریکا در قالب »کارزار فشار حداکثری« به عنوان »جنگ اقتصادی« و 
»تروریسم اقتصادی« نام می برند زیرا تاثیر تحریم بیش از آنکه نظام سیاسی 
را نشانه رود، مردم را هدف گرفته است در حالی که مقامات کاخ سفید 

همواره در ظاهر خود را مدافع مردم ایران به تصویر کشیده اند.
از جمله رفتارهایی که انتظار تجدیدنظر در آن وجود دارد، یکجانبه گرایی و 
عهدشکنی آمریکا است که در دولت ترامپ صدای اعتراض دوست و دشمن 
را بلند کرد و بین کاخ سفید و متحدان اروپایی نیز شکاف عمیقی ایجاد 
کرد. بنابراین در دوره ترامپ به طور بی سابقه  ای یکجانبه گرایی تقویت شد 
طوری که نظام بین الملل را در شوک فرو برد. دکترین »عقب نشینی« ترامپ 
از همان روز های نخست ورود وی به کاخ سفید اجرایی شد که شاهد آغاز 
دومینیوی فرار از تعهدات بین المللی در سایه سیاست یکجانبه گرایانه این 

کشور بودیم.
آمریکا در این دوره چهار ساله به صورت قهری و یکجانبه به ده ها پیمان و 
سازمان اثرگذار بین المللی پشت کرد که برخی از آن عبارت بودند از: پیمان 
پاریس؛ سازمان  اقلیمی  پیمان  تی پی پی(؛   TPP( آرام  اقیانوس  تجاری 
تربیتی، علمی و فرهنگی ملل متحد )یونسکو(؛  پیمان مهاجرتی سازمان 
ملل موسوم به »پیمان نیویورک«؛  شورای حقوق بشر سازمان ملل متحد؛ 
سازمان جهانی بهداشت )WHO(؛  پیمان تجارت آزاد آمریکایی شمالی 
موسوم به)نفتا(؛ پیمان منع موشک  های هسته  ای میان برد )INF( و پیمان 

آسمان باز.
در پیوند با ایران نیز شاهد خروج ترامپ از توافق هسته ای موسوم به 
برجام بودیم. بنابراین آمریکا با نقض فاحش قطعنامه  ها و حقوق بین الملل 
با اعمال تحریم  های ظالمانه در قالب کارزار فشار حداکثری و راه اندازی 
جنگ اقتصادی، سیاسی، رسانه ای - روانی گسترده در صدد آسیب زدن 
به جمهوری اسلامی برآمد که البته در آن چهار سال ناکامی های برای 

واشنگتن رقم خورد که در تاریخ این کشور بی سابقه بود.
در دوره بایدن نیز که انتظارات برای احیای توافق هسته ای افزایش یافت 
اما در عمل مشخص شد که راهبرد آمریکا در روابط با تهران و برجام تاحدی 
ثابت است. ورود حامیان رژیم صهیونیستی به تیم وزارت خارجه آمریکا، 
نشست های مداوم تل آویو و واشنگتن برای بررسی مسایل هسته ای ایران، 
اختصاص یک میلیارد دلار به گنبد آهنین رژیم صهیونیستی از سوی کنگره 
نشان از آن دارد که شعار بایدن برای احیای برجام با رفتار این کشور در 

تعارض است.
به همین دلیل »حسین امیرعبداللهیان« وزیر خارجه کشورمان در پایان 
سفر خود به نیویورک برای شرکت در مجمع عمومی سازمان ملل متحد به 
خبرنگاران گفت که ایران بر مبنای رفتار عملی آمریکایی ها قضاوت خواهد 
کرد و پیام های متعارض آمریکایی ها که از کانال  های رسانه ای و دیپلماتیک 

به ما منتقل می شود، ملاک تصمیم گیری نهایی ما نخواهد بود.
اصرار آمریکا بر تهدید و تحریم تا کنون دست کم در مقابل ایران بی نتیجه 
بوده است و از نگاه ناظران بدون لغو تحریم و برداشتن گام عملی و ملموس 
از سوی آمریکا نمی توان انتظار تداوم مسیر گذشته را از طرف ایران داشت. 
به همین دلیل »سرگی لاوروف« وزیر خارجه روسیه چند روز پیش در جمع 
خبرنگاران در نیویورک از آمریکا خواست تا برای از سرگرفته شدن مذاکرات 

هسته ای با ایران، رویکرد فعالانه  تری را پیش بگیرد.
جدا از تحریم و نیز جنگ تعرفه ای آمریکا همانند آنچه در مقابل چین و 
دیگر رقبای واشنگتن شاهد بودیم، ماجراجویی و حضور نظامی در خلیج 
فارس و دیگر نقاط جهان از دیگر سیاست های ستیزه جویانه آمریکا است؛ 
سیاست های قلدرمآبانه ای که نه تنها بر این کشور هزینه های مالی و جانی 
چشمگیر وارد کرده بلکه چهره آمریکا را بیش از پیش در جهان مخدوش 
ساخته است؛ همانند خروج آمریکا از افغانستان بعد از دو دهه اشغالگری که 
این روزها بسترساز حملات به بایدن و متحدان این کشور در ناتو شده است.

دکتر»وحید قربانی« مدیرگروه سیاست خارجی پژوهشکده تحقیقات راهبردی 
مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به ظرفیت  های سازمان شانگهای در 
ابعاد مختلف، به ایرنا گفت: حل تعارضات بین بخشی در داخل کشور و در بین 
دستگاه های مختلف از پیش نیازهای بهره گرفتن از ظرفیت های سازمان شانگهای 

است. 
جمهوری اسلامی ایران در آخرین اجلاس سران سازمان همکاری شانگهای به 
عنوان عضو دائم این پیمان همکاری پذیرفته شد. علاوه بر اهمیت این امر از بعد 
ارتباطات بین المللی و گسترش دیپلماسی و همکاری ایران با کشور های آسیای 
مرکزی، مهم ترین اولویت مورد توجه افکار عمومی در داخل کشور مزایای اقتصادی 
این سازمان است. مزایایی که با برنامه ریزی مناسب، ایجاد بستر های مربوطه و 
فعال شدن نهادهای مرتبط با این امر در داخل کشور امکان تحقق خواهد داشت.

در همین راستا در گفت و گو با دکتر »وحید قربانی« مدیرگروه سیاست خارجی 
پژوهشکده تحقیقات راهبردی مجمع تشخیص مصلحت نظام، الزامات بهره مندی 

ایران از مزایای پیوستن به سازمان همکاری شانگهای را مورد بررسی قرار دادیم.
لزوم مدیریت انتظارات افکار عمومی و نخبگان از سازمان شانگهای 

قربانی در پاسخ به این سوال که اهمیت پیمان شانگهای از لحاظ ظرفیت  های 
اقتصادی برای جمهوری اسلامی ایران چیست، اظهار داشت: سازمان همکاری 
شانگهای بیشتر از بعد سیاسی و امنیتی دارای اهمیت است و در ابتدای شکل 
گیری هم با همین دغدغه  ها تاسیس شده است. بنابراین مسایل اقتصادی، 

تجاری و فرهنگی در وهله اول در اولویت این سازمان نبود.
وی ادامه داد: اواسط سال 1۹۹۰، چین و روسیه و چند کشور آسیای مرکزی یک 
سری از اختلاف  های مرزی خود را حل  و فصل کردند که در ادامه این همکاری 
ها و درنهایت با عضویت ازبکستان، سازمان همکاری شانگهای در سال ۲۰۰1 

تاسیس شد. اولویت یکم سازمان همکاری شانگهای براساس ماهیت این سازمان و 
منشور آن، مسایل سیاسی-امنیتی غیرسنتی و به قول چینی ها، مقابله با سه "شر" 
جدایی طلبی، افراط گرایی و تروریسم است. این برخلاف آن چیزی است که در 
دستورکار سازمان  های امنیت جمعی نظامی سنتی مانند سازمان ناتو است و پیش 
از  این هدف ورشو بود. قربانی با بیان اینکه هرچند توسعه همکاری اقتصادی و 
تجاری نسبت به ترتیبات مورد اشاره مهم است، ولی اکنون در اولویت و دستورکار 
جدی سازمان شانگهای نیست و با عنایت به مسایل و مشکلات جدی و رقابت  
های سیاسی، نظامی، امکان تسری زودهنگام در قالب این ترتیبات به حوزه های 
اقتصادی و تجاری هم خوش خیالی است، تصریح کرد: بیشتر اخبار اقتصادی و 
تجاری که از سازمان همکاری شانگهای شنیدیم، به طور عمده در قالب مذاکرات و 
دیدار های دوجانبه حول نشست شورای سران دنبال شد و خیلی  ها به اشتباه فکر 
می کنند که ما در سازمان اقتصادی و تجاری عضو شدیم تا سیاسی-امنیتی. این 

تصور غلط است و باید آن را اصلاح کنیم.
وی در تشریح رویکرد ایران در قبال این سازمان هم گفت: به نظر من تاکید ایران 
بیشتر باید بر همگرایی سیاسی و امنیتی باشد و در کنار آن مسایل اقتصادی و 
تجاری را به عنوان یکی از اهداف مهم خود در سازمان همکاری شانگهای دنبال 
کنیم. انتظار نمی رود که همه کشورها در ترتیبات بین المللی هیچگونه اختلافی 
نداشته باشند، اما اینکه تمرکزمان را همان ابتدای کار از هدف اصلی سازمان دور 
کنیم، به نظرم عاقلانه نیست. ما راه سخت فنی تا عضویت کامل در پیش داریم و 
به نفع خودمان هست که با تمرکز بر مسایل سیاسی و امنیتی، درخواست  های 

سازمان را برای تایید و امضا اسناد و افزایش همگرایی ها را مورد توجه قرار دهیم.
تلاش برای ایجاد ترتیبات اقتصادی نوین توسط سازمان شانگهای

این تحلیل گر مسایل بین الملل در تشریح افق پیش روی سازمان شانگهای 

هم بیان داشت: در سازمان شانگهای بتدریج در کنار مسایل امنیتی موضوعات 
گسترش روابط در زمینه های دیگر مانند مسایل اقتصادی، فرهنگی نیز مورد توجه 
قرار گرفت. با توجه به وسعت قلمرو این سازمان و جمعیت کشورهای عضو امروزه 
این سازمان بعد از سازمان ملل بزرگترین سازمان بین المللی محسوب می شود. 
ایجاد نظم تازه اقتصادی و سیاسی بین المللی از هدف های این سازمان است. 
سازمان همکاری شانگهای می تواند بستر برای همکاری اقتصادی در بلندمدت 
زا شکل دهد. نفوذ امنیتی-سیاسی سازمان همکاری شانگهای در منطقه آسیای 
مرکزی می تواند زمینه حرکت این منطقه به سوی جامعه امن و ترتیبات حاکم بر آن 
بود که براساس آن کشورها با امنیت خاطر بیشتری به مسایل اقتصادی و تجاری 

بپردازند.
وی افزود: برای مثال، هرچند نگاه راهبردی روسیه به سازمان همکاری شانگهای 
بیشتر متاثر از سیاست های راهبردی این کشور در حضور در فضای های پیرامونی 
و ایجاد توازن در اوراسیا بوده است، اما نگاه راهبردی چین به سازمان همکاری 
شانگهای بیشتر با رویکرد راهبردی افزایش توان اقتصادی و توان بخشی به ظرفیت  
ها و توسعه این کشور است. این موضوع در بلندمدت برای ایران نیز اهمیت دارد، 
زیرا ایران می تواند با نگاه راهبردی، افزایش ظرفیت های داخلی و قدرت اقتصادی 

خود را در دل این سازمان پیگیری کند.
قربانی ظرفیت  های اقتصادی شانگهای برای ایران را چنین برشمرد: همکاری 
با همسایگان در زمینه  های اقتصادی و زنجیره کالایی دنیا، ایجاد حلقه  ها و پیوند 
های ترانزیتی حمل و نقلی و انتقال انرژی برق و گاز با کشورهای دنیا شرق، بالا 
بردن حجم تجارت وسرمایه گذاری متقابل با کشور های حوزه آسیای مرکزی و 
تضمین امنیت انرژی برای اهداف اقتصادی این کشورها از جمله چین و هند که 

می تواند برای ایران مزایای زیادی در پی داشته باشد.
این تحلیل گر مسایل بین الملل در پاسخ به این سوال که ایران و وزارتخانه های 
مرتبط برای استفاده از ظرفیت های سازمان شانگهای چه بسترها و رویکردهایی 
را باید ایجاد کرده و در پیش بگیرند، گفت: به نظر من وزارتخانه پیشران در بحث 
سازمان همکاری شانگهای، همان وزارت خارجه است که باید در کنش و واکنش 
با نهادهای داخلی، هدف توسعه مشارکت در این سازمان را شکل دهد. ما همواره 
تجربه  های منفی از همکاری در ترتیبات منطقه و بین المللی داریم و نمونه موفق 
چندانی نداریم. بخش عمده از عدم موفقیت  ها را اگر در سطح داخلی خودمان 
پیگیری کنیم، ناشی از تعارضات منافع بخشی است که هدف اصلی ورود به این 

ترتیبات را از یاد می برند.
وی ادامه داد: وزارت کشور و شورای امنیت امنیت ملی بعد وزارت امور خارجه به 
خاطر اهمیت مسایل سیاسی – امنیتی در دستورکار آن  ها، از اهمیت بنیادینی در 
مشارکت ایران در این سازمان برخوردار هستند. همچنین دستگاه قضایی نیز به 
این پیشبرد مشارکت کشور ما در این سازمان کمک می کند. دستگاه ها و نهاد های 
اقتصادی نیز به تدریج از بستر پیش آمده برای ورود به همکاری اقتصادی و تجاری 
استفاده کنند. اما معتقدم سازمان همکاری شانگهای نه در اهداف و نه اولویت 
های فعلی، مسایل اقتصادی و تجاری را در دستورکار ندارد و نگاه افراطی به آن 
نداشته باشیم. به نظر دستگاه های مرتبط و نیز صاحب نظران نباید نگاه و انتظارتی 
اقتصادی از این عضویت شکل دهند و این خطای راهبردی است. باید ترتیباتی 
برای افزایش همگرایی سیاسی – امنیتی با دنیا شرق و قدرت های نو ظهور این 
سازمان را ببینیم و در پیرامون آن از توسعه به اهداف همکاری اقتصادی استقبال 

کنیم.

مدیرگروه سیاست خارجی پژوهشکده تحقیقات راهبردی تحلیل کرد:

پیش نیاز های بهره مندی از عضویت در سازمان شانگهای 

گفت:  مجلس،  ولایی  مستقلین  فراکسیون  سخنگوی   
درخصوص اینکه لاریجانی و روحانی تصمیم به تشکیل حزب 
دارند یا نه، بی اطلاع هستم اما با روحیاتی که از این دو نفر 
سراغ دارم، مطمئنم در مقابل آلام مردم و مشکلات جامعه 

بی تفاوت نمی نشینند و فعال می شوند. 
غلامرضا نوری نماینده مردم بستان آباد در مجلس شورای 
اسلامی، در پاسخ به سوالی درخصوص آینده سیاسی علی 
لاریجانی وحسن روحانی رؤسای پیشین دو قوه که اکنون 
در سکوت خبری به سر می برند و اینکه این گوشه نشینی 
همیشگی خواهد بود یا خیر، گفت: من به تازگی ارتباط 
و تماسی نداشتم که از آخرین وضعیت مطلع باشم یا اگر 
احتمالا تصمیمی اخذ شده از آن اطلاع پیدا کنم، اما این 
دو نفر شخصیت های مهم، تاثیرگذار و محبوب جامعه هستند 

و من معتقدم که روزبه روز بر محبوبیت شان اضافه می شود.
وی ادامه داد: براساس آن مسئولیت شرعی و ملی که این 
دو نفر دارند، بعید می دانم که کناره گیری کرده و در حاشیه 
بنشینند. حتما با توجه به احساس مسئولیتی که ما در آن ها 
سراغ داریم در مواقع لزوم به صحنه آمده و جامعه را قطعا 
کمک می کنند. عضو فراکسیون مستقلین ولایی در واکنش 
به این سوال که »گروهی معتقدند کاهش مشارکت مردم در 
انتخابات تحت تاثیر عملکرد دولت گذشته بود که در کنار 
دولت  و  یازدهم  مجلس  عامل شکل گیری  ردصلاحیت ها 
سیزدهم شد،به نظر شما ممکن است با توجه به عملکرد این 
دو قوه شرایط تغییر کند؟،اظهار داشت:من مبنای سوال 
شما را قبول ندارم، اینکه گفته می شود افراد کمتری آمدند 
پای صندوق فقط به این خاطر که از عملکرد آقای روحانی 
اساسی کاهش  نیست. علت  نظر دقیقی  بودند،  گله مند 
حضور این طیف پای صندوق های رأی این بود که این افراد 
همفکر خودشان را در بین کاندیداها نیافتند به این علت که 
محدودیت و ریزش زیاد شده و انتخابات تقریبا یک وجهی شد 

و به نفع یک جریان شد؛ به خاطر همین مردم نیامدند.
وی افزود: البته ایراد و اشکالات جای خودش وجود دارد و 
همه به حق است اما اینکه مردم به این حد برسند که»دیگر 

این جریان به درد نمی خورد و ما نرویم پای صندوق« نه چنین 
نیست.اصلا از آن جریان کاندیدایی نبود که بخواهند بیایند، 
اگر کاندیدا بود و نمی آمدند آن وقت می شد این حرف را 
پذیرفت. نوری درپاسخ به اینکه با توجه به روند نظارت ها و 
ردصلاحیت ها دردو انتخابات اخیر آیا چنین روندی ادامه دار 
خواهد بود؟،گفت: اگر این سبک و سیاقی که درکشور در 
پیش گرفتیم،نتیجه داد،خب می گوییم همین بهتر است و 
می توانیم از این سفت تر هم بگیریم و خالص تر هم بکنیم، اما 

اگر نتیجه نداد باید مسیر راه را باز کرد.
سناریوی »خالص سازی نظام« روزی دامن طراحان آن 

را خواهد گرفت 
سخنگوی فراکسیون مستقلین ولایی در پاسخ به این سوال 

که لاریجانی یا روحانی برای ادامه فعالیت در عرصه سیاسی 
تصمیم به تشکیل حزب دارند یا خیر؟، بیان کرد: مشخصا 
پرس وجو نکردم ولی من روحیات و سلیقه ای که از این دو نفر 
سراغ دارم، مطمئن هستم در مقابل آلام مردم و مشکلات 
جامعه بی تفاوت نمی نشینند و فعال می شوند؛ اما اینکه حتما 
در قالب حزب خواهد بود یا نه را نمی دانم و نمی توانم در این 

مورد اظهارنظر کنم.
نوری در پاسخ به این سوال که »چه اتفاقاتی رخ می دهد 
که یک به یک شاهد حذف یا کنار گذاشتن و یا کناره گیری 
آدم  ابراز داشت:  نظام هستیم؟«،  باسابقه  شخصیت های 
هم  کنار  را  موارد  این   و  می بیند  را  موضوعات  این  وقتی 
می گذارد خیلی غصه می خورد، چراکه این مسئولانی که 

کنار گذاشته می شوند یا حذف می شوند افرادی هستند که 
روزی برای همه آن ها گفتیم »صل علی محمد یار امام خوش 

آمد« و همه از این تیپ بودند.
وی ادامه داد: اکنون وقتی که کنار هم می گذاریم و ۴۳ 
آدم غصه اش  را مرور می کنیم خیلی دردناک است،  سال 
می گیرد که بالاخره پس چه کسی خوب است؟ چه کسی 
باقی ماند؟ چرا اینطور است؟ آیا ساختار ما، مسئولیت های ما 
و جایگاه های ما اشکال دارد؟ یا افراد اشکال دارند؟ چرا این 

اتفاقات به وجود می آید.
برخی، دوستان نظام را یک به یک از قطار انقلاب

 هُل می دهند 
یک  مساله  این  نظرم  افزود:به  بستان آباد  مردم  نماینده 
چالش اساسی برای نظام است که هر روز دوستانش درحال 
پیاده شدن از این قطار هستند و تعدادشان کم می شود؛نه 
اینکه خودشان پیاده می شوند به نوعی آن ها را هُل می دهند.
در آخر کار هم معلوم نیست چه کسی باقی خواهد ماند 
و یا اینکه جایگزین این ها چه کسی خواهد بود هم معلوم 
نیست،یک افرادی آمدند که آدم می گفت این دیگر آخرش 
است و تا آخر می ماند اما خیلی سریع طی ۴ سال یا ۸ سال 

رفت ته صف و خیلی هم اوضاعش خراب شد.
وی همچنین تصریح کرد: آدم نمی داند که اینگونه به کدام 
سمت برود. آیا این سیر تحول انقلاب است؟ نه قطعا اگر 
اینگونه پیش برویم، از اهداف دور می مانیم. اگر سیر قهقرایی 

داریم خب این هم خوب نیست و باید جلوی آن را بگیریم.
غم انگیزی  خیلی  داستان  یک  مساله  این  گفت:  نوری 
است و حتما باید برای آن چاره ای اندیشید و چتر انقلاب 
را گسترده تر و فضا را باز کرد وگرنه بعید است با این روش 
می گویند  برخی  که  اصطلاحی  این  برسیم.  نتیجه  به 
خالص سازی، این ها محدودیت ندارد و همه را از بین می برد و 
یک روز دامن طراحان این محدودیت ها را هم خواهد گرفت. 
یک روزی بعضی ها دنبال همین طراحی ها بودند که بقیه 
حذف  هم  خودشان  الان  باشند  خودشان  و  شوند  حذف 

شدند. چنین روندی در آخر یقه همه را می گیرد.

سخنگوی فراکسیون مستقلین ولایی مجلس: 

لاریجانی و روحانی نسبت به تحولات جامعه ساکت نمی نشینند

یک کارشناس مسائل خاورمیانه گفت: ریاض امروز در بحرانی گرفتار شده که چاره را در کاهش تنش با 
تهران می داند؛ اساس مساله موضوع یمن است. 

سیدهادی سیدافقهی ، در ارزیابی سخنان پادشاه عربستان در مجمع عمومی سازمان ملل متحد مبنی 
بر تائید گفت وگوها با ایران و ابراز امیدواری برای کاهش تنش با تهران گفت: اول باید به این نکته اشاره 
کنیم که عربستان سعودی با آمدن ملک سلمان و انتخاب فرزندش محمد بن سلمان به عنوان ولیعهد 
علیه ایران اعلان جنگ کرد که فیلم و صوتش همچنان وجود دارد که گفت ما می خواهیم جنگ را به 
داخل مرزهای ایران بکشانیم پیش از آنکه ایران جنگ را به داخل عربستان بکشد و در پاسخ به دلیل این 
امر می گوید ایران به مهدویت اعتقاد دارد و مهدویت می خواهد عالم را شیعه کند. حال بعد از 6 سال چه 
شد که چند ماه قبل محمد بن سلمان سخنانی را گفت که پدرش آن را در مجمع عمومی کامل کرد. 
با بدانیم این حرکت راهبردی و حقیقی یا فرصت طلبانه است و باید درک درستی از این سخنان داشته 

باشیم.
وی ادامه داد: ریاض امروز در بحرانی گرفتار شده که چاره را در کاهش تنش با تهران می داند؛ اساس 
مساله موضوع یمن است. این ها الان در یمن گرفتار شده اند و هزینه های زیادی صرف شده و شکست ها 
پایه های حکومت ملک سلمان را به لرزه انداخته است. پیش از این اگر انصارالله و ارتش یمن در هر چند 
ماه 1۰ الی 1۲ کیلومتر پیش می رفتند الان بحث پیشروی ۲۷۰۰ کیلومتر مربع به سمت مارب به عنوان 
سومین  شهر مهم یمن است. اول صنعاست بعد عدن که در جنوب و در اختیار طرفداران عربستان و 

امارات است بعد از این دو شهر مارب است. این شهر هم چهارراه مواصلاتی است و هم موقعیت راهبردی 
دارد و یک خیز بردارند این شهر در دست انصارالله خواهد بود. این شهر هم تاریخی و هم حاصلخیز است 

و پیش تر گفتم حلقه محاصره کم کم در حال کامل شدن است.
تنش ما با عربستان، امارات، بحرین به نفع آمریکا و اسرائیل است 

وی افزود: پس اگر مارب سقوط کند، دیگر ریاض حرفی برای گفتن ندارد و حالا اگر بخواهند وارد 
مذاکره شوند، در این مذاکره دست انصارالله بالا است و آن ها معتقد هستند زلف انصارالله به ایران 
گره خورده و ما هم می دانیم عربستان از ما چه می خواهد. قطعا مسائل دوجانبه و موضوع حج مطرح 
می شود و مطرح شده اما مساله اصلی ریاض همین موضوع یمن است و باقی مسائل نه مهم است و 
نه برای سعودی ها اولویت دارد. نگرانی آن ها این است که انصارالله اگر پیروز جنگ باشد و آمریکا هم 
پشت شان را خالی کند به چه کسی پناه ببرند و تنها از ایران هراس دارند و فقط ایران نیست و ایران در 

قالب محور مقاومت مورد خصم عربستان سعودی است.
این کارشناس مسائل خاورمیانه گفت: آیا می خواهند با ایران وارد جنگ شوند؟! این ها در حالی که 
کل دنیا پشت شان بود از بچه های پابرهنه یمنی شکست خورده اند مگر توان جنگ با ایران را دارند. ایران 
هم پاسخش به درخواست عربستان روشن است و می گوید مشکلی ندارد تشنج ما با عربستان و امارات 
و بحرین به نفع آمریکا و اسرائیل است پس ما می توانیم به حداقل ها قناعت کنیم به این معنا که ابتدا 
جنگ روانی و تبلیغاتی علیه ما متوقف شود بعد موضوعات دیگر را در دستور کار قرار خواهیم داد. ما در 

خصوص یمن هم معتقد هستیم عربستان باید نیروهایش را خارج کند و ما هم گفت وگوهای یمنی-یمنی 
را تسهیل خواهیم کرد. ایران قطعا از هرگونه تلاش برای کاهش تنش با همسایگان استقبال می کند و این 

موضوع برای ما خیلی مهم است. 

سیدافقهی کارشناس مسائل خاورمیانه مطرح کرد؛ 

بررسی دلایل ریاض برای درخواست تنش زدایی با تهران
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هر کس مویش در اسلام سفید 
شود، روز قیامت برایش نور 

است.
چهار شنبه -هفتم مهرماه 1400 - سال بیست وچهارم- شماره 5360

. الکافي: ج 6 ص۴۸۰ ح۲.

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری قم به مناسبت روز 
هفتم مهرماه و روز آتش نشان به تشریح بخشی از اقدامات این سازمان به مناسبت 

این روز پرداخت.
حمید کریمی با اشاره به فرارسیدن روز ۷ مهرماه، روز آتش نشانی اظهار داشت: 
همزمان با هفتم مهرماه نیز رژه خودرویی سازمان آتش نشانی قم از ایستگاه 
شهید حسینی از بوستان علوی آغاز و با طی مسیر از هسته مرکزی شهر در مقابل 

ساختمان مرکزی شهرداری به پایان خواهد رسید.
به گفته سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری قم، هدف 
از رژه خودرویی این است که شهروندان مطلع باشند که تمام عوارضی که توسط 
آن ها پرداخت می شود صرف خرید و نوسازی تجهیزات، خودروهای عملیاتی 
و سایر اقلام امدادرسانی می شود و همچنین می تواند مایه دلگرمی مردم جهت 

کمک رسانی به موقع در صورت بروز هرگونه حادثه ای باشد.
وی اضافه کرد: به مناسبت هفتم مهرماه، مدیرعامل سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری قم با حضور در برنامه های صداوسیمای مرکز قم به 
تشریح اقدامات، چالش ها و مباحث پیش روی این سازمان خواهد پرداخت؛ 
همچنین معاونت های این سازمان نیز با حضور در برنامه های زنده رادیو و تلویزیون 

با شهروندان قمی هم صحبت خواهند شد.
کریمی با بیان اینکه برنامه هایی نیز با حضور عوامل صداوسیما مرکز قم در یکی 
از ایستگاه های آتش نشانی قم ضبط شده که هفتم مهرماه به روی آنتن خواهد 
رفت، ادامه داد: به مناسبت روز هفتم مهرماه، جمعی از مسئولان استانی، مدیران 

شهرداری و اعضای شورای اسلامی شهر قم از ایستگاه های سازمان آتش نشانی 
شهر قم بازدید و پای صحبت آتش نشانان ایستگاه های عملیاتی خواهند نشست.

وی با تأکید بر اینکه به مناسبت هفتم مهرماه و روز ملی آتش نشانی، تعدادی 
بنر در سطح شهر جهت تبریک روز آتش نشان و محتوای ایمنی برای استفاده 
شهروندان نصب خواهد شد، گفت: پنجشنبه هشتم مهرماه سال جاری نیز 
و  جعفر)ع(  بن  علی  گلزار  در  حضور  با  ۹صبح  ساعت  آتش نشانی  نیروهای 
عطرافشانی مزار شهدا با آرمان های امام راحل و شهدای دفاع مقدس و شهدای 
مدافع حرم تجدید میثاق خواهد کرد. سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری قم یادآور شد: ساعت 11 روز پنجشنبه همچنین مانور کار در 
ارتفاع و ساختمان های بلندمرتبه با استفاده از نردبان های بلند سازمان آتش نشانی 
قم در جنب ایستگاه ۲۲ میدان بسیج اجرا می شود. وی ادامه داد: طی روزهای 
گذشته مسابقاتی ویژه سربازان آتش نشان برگزارشده که از نفرات برتر در روز هفتم 
مهرماه با اهدای جوایزی تقدیر به عمل می آید؛ همچنین آتش نشان های شهری 
از رستوران های شهر دعوت خواهند شد. کریمی  نیز جهت قدردانی به یکی 
خاطرنشان کرد: همچنین هفتم مهرماه از یکی از آتش نشانانی که در حادثه اخیر 
شهرک صنعتی شکوهیه دچار مصدومیت شدید شد، عیادت به عمل خواهد آمد.

وی با بیان اینکه تعداد زیادی از مردم همزمان با هفتم مهرماه خواستار حضور در 
ایستگاه های آتش نشانی و تقدیم گل به نیروهای فداکار این سازمان هستند، اضافه 
کرد: همچنین به درخواست جمعی از مدارس شهر قم، نیروهای این سازمان برای 

ارائه مباحث آموزشی و ایمنی به مدارس شهر اعزام می شوند.

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری قم تشریح کرد:

برنامه های سازمان آتش نشانی  به مناسبت روز آتش نشان

آخرین وضعیت کرونا دراستان قم 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به آخرین وضعیت کرونا در این استان، گفت: در شبانه روز گذشته 
1۰ بیمار که نتیجه آزمایش کرونای آنها مثبت شده بود، جان خود را از دست دادند. به گزارش عصر سه شنبه 
روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی قم، محمد رضا قدیر در گفت وگویی، اظهار داشت: در شبانه روز منتهی به 
ششم مهرماه ۸۰ تَن مشکوک و یا با علائم قطعی ابتلا به کرونا توسط اورژانس مراکز درمانی قم مورد پذیرش قرار 
گرفتند.وی با اشاره به بستری شدن 6۷ تَن از این افراد، یادآور شد: ۵۹ تَن که طی روزهای گذشته بستری شده 
بودند، نیز به تشخیص پزشکان معالج برای درمان در منزل از بیمارستان مرخص شدند.رئیس علوم پزشکی قم 
کل بیماران کرونایی که هم اکنون در بیمارستان های قم بستری هستند را ۴۹6 تَن ذکر کرد و افزود: 1۵۴ بیمار 
نیز به دلیل وخامت جسمی در بخش مراقبت های ویژه نگهداری می شوند.وی افزود: از ۴۴۴ آزمایش کرونای 
انجام شده،  نتیجه 1۷۴ مورد مثبت شد.قدیر بیان کرد: از ابتدای اجرای طرح واکسینایون کرونا در قم ۷1۵ هزار 
و ۷۴۲ دُز واکسن به جامعه هدف تزریق شده است ، سیامک محبی معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی قم در 
گفت وگویی، اظهار داشت: با پیگیری های صورت گرفته، عصر روزسه شنبه یک محموله واکسن شامل ۲۰۰ هزار 

دُز واکسن چینی سینوفارم و ۵۰ هزار دُز واکسن ایرانی برکت وارد استان شد.

در دوره های قبل نماینده معتاد و ترزیقی در مجلس داشتیم!
علیرضا سلیمی عضو هیئت رییسه مجلس گفت: دست هیات نظارت باز شده و منتظر نمی ماند تا کسی 
شکایت کند، خودش باید به صورت مکانیکی وارد و صحنه مجلس را مدیریت کند و اجازه ندهد به جایی که 
مجلس دهم منتهی شد برسد و بخش سوم هم در بحث های جدی تر اگر واقعاً یک عنصری عنصر نامطلوب در 
مجلس شناخته شود، مثلًا فرض کنید یک کسی سارق باشد، در دوره های قبل نماینده ای داشتیم که خیلی 
مشخص بود که معتاد و تزریقی بود و او را از خیابان ها جمع می کردند و می آوردند و تا پایان دوره هم نماینده بود و 
وقتی این مساله کشف شد، آیا او باید تا پایان دوره نماینده باقی بمانده و آبروی نظام و مجلس را ببرد؟ باید با او چه 
کرد؟ البته استثناء است، ممکن است در چند دوره یک نفر مانند این نماینده ورود پیدا کند، چه باید کرد؟ باید 

فقط نگاه کرد و حرص خورد که چرا او وارد مجلس شده است؟

 هلاکت سرکرده یک گروهک تروریستی
وزارت اطلاعات از به هلاکت رسیدن سرکرده یک گروهک تروریستی و دستگیری عناصر اصلی آن خبر داد. 
با اقدامات اطلاعاتی سربازان گمنام امام زمان )عج( یک گروهک تروریستی که با حمایت و هدایت سرویس های 
اطلاعاتی کشورهای متخاصم قصد عملیات خرابکارانه در داخل کشور را داشت با هوشیاری به موقع سربازان 
گمنام امام زمان )عج( در وزارت اطلاعات مورد ضربه قرار گرفت.جزئیات این عملیات و لحظه هلاکت سرکرده این 

گروهک در مستند تهیه شده با نام "هزار چاقو " به استحضار ملت شریف ایران خواهد رسید.

علی پروین: هیئت مدیره یعنی کشک! 
 خبر هایی درباره بازگشت علی پروین به هیات مدیره قرمز ها مطرح شده. او می گوید: »من در ۷۵ سالگی دیگر 
خوب می دانم عضویت در هیئت مدیره یعنی چی؟! یعنی کشک! من همیشه گفتم و باز هم می گویم حضور در 
هیئت مدیره یعنی هفته ای یا ماهی یک بار دور هم جمع شدن، جوک گفتن و خندیدن! اصلا دوست ندارم وارد 
این بازی ها شوم. ما عمر خودمان را در فوتبال و زمین چمن گذراندیم و دنبال این چیز ها هم نبودیم. البته اگر 

برخی ها بگذارند و ما را وارد این داستان ها نکنند.«

 حسین مرعشی :از حزب کارگزاران استعفا نداده ام
 عضو شورای مرکزی و سخنگوی حزب کارگزاران سازندگی ایران، کناره گیری خود را از این تشکل سیاسی 
تکذیب کرد. یکی از رسانه ها روز سه شنبه به نقل از منبع آگاه در حزب کارگزاران از تقدیم استعفای حسین 
مرعشی و یدالله طاهرنژاد و فرزانه ترکان به دبیرکل حزب کارگزاران خبر داده بود.حسین مرعشی روز سه شنبه در 
گفت وگویی با تکذیب خبر استعفای خود از حزب کارگزاران، حاضر نشد درباره کناره گیری سایر اعضای حزب 

کارگزاران سازندگی اظهارنظر کند.

مدیرعامل مستعفی استقلال، رئیس ورزشگاه آزادی شد
 مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال به عنوان مدیر مجموعه ورزشی آزادی منصوب شد. احمد مددی مدیرعامل 
پیشین باشگاه استقلال رسماً مدیر مجموعه آزادی شد. مراسم معارفه مددی ظهر روز سه شنبه با حضور علیرضا 
عاصم یوسفی مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی برگزار شد و مددی جای قدرت الله سیف را 

گرفت.مددی سابقه حضور در باشگاه سایپا به عنوان معاون را نیز دارد.

کشف ماینر در شرکت بورس تهران 
درپی "مطرح شدن صحبت هایی مبنی بر کشف چند دستگاه ماینر در شرکت بورس"، مدیرعامل این شرکت 
این موضوع را رد کرد و معاون سازمان بورس نیز اعلام کرد که این دستگاه ها شخصی نبوده اند اما شرکت بورس 

تهران باید در این زمینه پاسخگو باشد، چراکه سهام دار دارد و سهام داران هم باید خواهان پاسخگویی باشند.

جانشین فرمانده سپاه علی بن ابیطالب)ع( استان قم تاکید کرد :

نقش مهم سازمان فرهنگی شهرداری قم 
در برنامه های محله محور

جانشین فرمانده سپاه علی بن ابیطالب)ع( استان قم بر نقش مهم و تأثیرگذار 
سازمان فرهنگی، هنری و ورزشی شهرداری قم در اجرای برنامه های محله محور 

در سطح شهر قم تأکید کرد.
جلسه هماهنگی طرح محله محوری در مجتمع فرهنگی غدیر در روستای میم 
قم برگزار شد و طی آن جانشین فرماندهی سپاه قم بر نقش مؤثر سازمان فرهنگی 
شهرداری در برنامه های اجتماعی و محله محور مناطق شهری شهر مقدس قم، 
در اجتماع پرشور مدیران محله مناطق شهری و مشارکت کنندگان در طرح محراب 

شهر تأکید کرد.
در این جلسه، سردار موحد جانشین فرماندهی سپاه امام علی بن ابیطالب)ع( 
استان قم، فرمانده انتظامی شهرستان قم، مدیرعامل سازمان فرهنگی، هنری 
و ورزشی شهرداری و برخی مدیران این سازمان و همچنین جمعی از مسئولان 
استانی مشارکت کننده و مدیران محله مناطق مختلف شهر مقدس قم در طرح 
محله محوری در راستای کاهش آسیب های اجتماعی محلات قم حضور داشتند

در این جلسه ضمن تبادل نظر در خصوص اجرای برنامه های مسجد محور در 
محله های شهری قم در راستای کاهش آسیب های اجتماعی محلات و همچنین 
ارتقا امنیت اجتماعی در مناطق مختلف شهر، به نقش مؤثر و فعال سازمان 
فرهنگی ورزشی شهرداری قم در برنامه های محله محور شهری، در قالب طرح 

محراب شهر مورد تأکید قرار گرفت.
در حاشیه این همایش که با حضور رئیس پلیس راهور استان، رئیس بازرسی 
سپاه قم، مدیرکل بهزیستی قم، دبیر شورای مبارزه با مواد مخدر استان در آن 
حضور داشتند، نشست هایی بین مدیرعامل سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری 
و مدیران این سازمان با تنی چند از مدیران محله مشارکت کننده در طرح محراب 
شهر سازمان فرهنگی شهرداری برگزار شد که در پایان منتهی به مصوبات اجرایی 

نیز گردید.
بررسی برنامه های مسجد محور مشترک در قالب طرح محراب شهر، اجرای 
برنامه های ارتقای امنیت اجتماعی در بوستان های شهری از اهم مصوبات نهایی 

در این نشست های صمیمانه بود.
 

مدیران مناطق یک، پنج و 6 تعیین شدند؛

 انتصابات جدید در شهرداری قم
شهردار قم طی احکامی مدیران مناطق یک، پنج و 6 و همچنین سرپرست 
سازمان اتوبوسرانی، مدیرعامل سازمان پایانه ها، سرپرست سازمان کشتارگاه 

صنعتی و سرپرست مرکز علمی کاربردی شهرداری قم را تعیین کرد.
به گزارش شهرنیوز، دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد طی احکامی جداگانه 
علیرضا اقبالیان را به عنوان مدیر منطقه یک شهرداری قم، زین العابدین قراچورلو 
را به عنوان سرپرست منطقه پنج شهرداری قم و احمد ترکمن را به عنوان مدیر 

منطقه 6 شهرداری قم منصوب کرد.
همچنین شهردار قم در حکمی مهدی مبینی را به عنوان سرپرست مرکز علمی 

کاربردی شهرداری قم منصوب کرد.
از دیگر انتصابات جدید شهرداری قم، انتخاب سید رضا حسینی به عنوان 
مدیرعامل سازمان پایانه های شهرداری قم است. همچنین رضا پوریافر به موجب 

حکمی به عنوان سرپرست سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم انتخاب شد.
همچنین به موجب حکمی از سوی سید مرتضی سقائیان نژاد، علی مظفری، 
مدیرعامل سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری 
قم با حفظ سمت به عنوان سرپرست سازمان کشتارگاه  صنعتی شهرداری قم نیز 

منصوب شد.
 

با اعتبار 2۹0 میلیارد ریالی صورت گرفت :

تملک ۷۲ غرفه میوه و تره بار
 میدان مطهری قم 

مدیرعامل سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری 
قم با اشاره به تملک ۷۲ غرفه میوه و تره بار میدان مطهری از سال ۹۸ تاکنون، از 

صرف هزینه ۲۹۰ میلیارد ریالی آزادسازی این املاک خبر داد.
علیرضا مظفری با اشاره به آخرین وضعیت تملک غرفه های میوه و تره بار میدان 
شهید مطهری اظهار داشت: سازمان میادین در خصوص تملک میدان مطهری 
جلسات متعددی با آستان مقدس، کارشناسان رسمی دادگستری و همچنین 
وکلای باتجربه در خصوص احصاء و شناسایی اطلاعات مالکین برگزار نموده است 
و درمجموع با صرف اعتباری بالغ بر ۲۹۰ میلیارد ریال از سال 1۳۹۸ تاکنون؛ ۷۲ 

غرفه به تملک این سازمان درآمده است.
عمومی  مشاغل  وجود  را  مطهری  شهید  تره بار  و  میوه  میدان  معضل  وی 
خُرده فروش دانست و ابراز کرد: میدان مطهری شاهراه ارتباطی قم محسوب 

می شود و از نگاه زائر و مجاور با مشکلات مانند بلاتکلیفی همراه است.
مدیرعامل سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری 
قم ادامه داد: حال آنکه با راه اندازی و استقرار مراکز میوه فروشی و خُرده فروشی در 
تمام سطح شهر، دیگر الزامی به فعالیت واحدهای فعال این مجموعه وجود ندارد.

وی از جدّیت و عزم راسخ سازمان میادین و ادامه اجرای این پروژه خبر داد و 
افزود: بنا داریم باقی تملکات را انجام دهیم و از صنوف فعال خواهشمندیم هرچه 
سریع تر نسبت به فروش این واحدها اقدام نمایند تا این فضاها تبدیل به اماکن 

مطلوب و موردنیاز مردم شود.
 

هم زمان با هفته دفاع مقدس صورت گرفت ؛

تجدید میثاق مدیران و بسیجیان 
شهرداری قم با شهدا

هم زمان با هفته دفاع مقدس جمعی از مدیران، کارکنان و بسیجیان شهرداری 
قم با حضور در گلزار شهدای بهشت معصومه)س( با آرمان های شهدای والامقام 

هشت سال دفاع مقدس تجدید میثاق کردند.
به گزارش شهرنیوز، در این مراسم جمعی از مدیران و بسیجیان شهرداری قم 
در فضایی آکنده از عطر معنویت قبور مطهر شهدای مدفون در آرامستان بهشت 

معصومه)س( را غبارروبی و گل باران کردند.
این مراسم به مناسبت گرامیداشت هفته دفاع مقدس و نکوداشت یاد و خاطره 

ایثارگری ها و جان فشانی های رزمندگان ۸ سال دفاع مقدس برگزار شد.
ائمه  مقدس  ساحت  به  ارادت  عرض  و  مرثیه سرایی  سوگواری، 
معصومین)علیهم السلام( در ایام دهه آخر ماه صفر از دیگر برنامه هایی بود که 
در این آئین معنوی به اجرا درآمد. در این مراسم که با حضور جمعی از مدیران 
کل ستادی، مدیران مناطق هشتگانه، مشاورین و جمعی از کارکنان بسیجی 
شهرداری قم و همچنین حجت الاسلام والمسلمین علی لقمان پور مدیرکل حفظ 
آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم برگزار شد، شرکت کنندگان علاوه بر 

تجدید میثاق با آرمان شهدا بر پابندی برای ادامه راه آنان تأکید کردند.
 

همزمان با هفته دفاع مقدس صورت گرفت؛ 

تجلیل از خانواده شهدای ارتش شاغل 
در شهرداری قم

به مناسبت هفته دفاع مقدس با حضور فرمانده ارشد نظامی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران در استان قم و فرمانده گروه پدافند هوایی حضرت معصومه )س( از 

خانواده شهدای ارتش شاغل در شهرداری کلان شهر قم تجلیل شدند.
به گزارش شهرنیوز، آیین تجلیل از خانواده شهدای ارتشی شهرداری قم به 
میزبانی منطقه چهار برگزار شد که سرهنگ نعمت محسنی زرین فرمانده ارشد 
نظامی ارتش جمهوری اسلامی ایران در استان قم با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای هشت سال دفاع مقدس، ایثارگری های مخلصانه رزمندگان دوران دفاع 

مقدس را ارج نهاد.

با تلاش سازمان اطلاعات سپاه امام علی بن ابیطالب)ع( انجام شد؛

انهدام شبکه مرتبطین فرقه عرفان حلقه در قم
سربازان گمنام امام زمان)عج( در سازمان اطلاعات سپاه امام علی بن ابیطالب)ع( قم پس از ماه ها رصد 

اطلاعاتی، شبکه مرتبطین با فرقه »عرفان حلقه« را شناسایی و منهدم کردند.
به گزارش روابط عمومی سپاه امام علی بن ابی طالب )ع( استان قم،، در پی رسیدن گزارش های مردمی به 
ستاد خبری 11۴ سازمان اطلاعات سپاه امام علی بن ابیطالب)ع( استان قم، مبنی بر فعالیت مخفیانه فرقه 
»عرفان حلقه« در شهر مقدس قم و همچنین وصول شکایاتی مبنی بر سوء استفاده افراد این باند از برخی 
اعضای جذب شده، سربازان گمنام امام زمان)عج( در سازمان اطلاعات سپاه پس از ماه ها رصد اطلاعاتی، ۹ 
نفر از اعضای اصلی و مرتبطینِ با خارج از کشور این فرقه را در قم و استان های البرز، تهران و اصفهان شناسایی 
کردند. این افراد سپس با دستور دادستان محترم قم احضار و پس از تفهیم اتهام و صدور قرار بازداشت روانه 
زندان شدند. فرقه عرفان حلقه و یا عرفان کیهانی با ادعای درمانگری در روز های کرونایی از نگرانی مردم سوء 
استفاده کرده و با تجویز های فرادرمانی، ضمن مداخله در امر درمان، هزینه های گزافی را برخانواده ها تحمیل 

می کند. 
همچنین تشویق افراد به رفتار های خارج از عرف باعث ایجاد شکاف در خانواده و بعضا جدایی همسران و یا 

خارج شدن فرزندان از خانه و بروز مشکلات اخلاقی برای اعضای ناآگاه این فرقه شده است.
ادعای درمانگری روحی، فروش داروهایی تحت عنوان طب سنتی با قیمت های گزاف که بعضا باعث به 
تاخیر افتادن درمان کرونا یا دیگر بیماری ها شده است، بروز آسیب های جدی برای افراد مختلف را سبب شده 

که بعضا جبران آن امکان پذیر نیست.
 

رییس مرکز اورژانس ۱۱۵ قم:

چهار تن در تصادف آزادراه قم- کاشان جان باختند
رییس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی قم گفت: در حادثه رانندگی که شب گذشته در آزادراه 

قم- کاشان رخ داد، چهار تن جان خود را از دست دادند.
حمید باقری در این زمینه افزود: این حادثه ساعت ۲۳:۵6 دوشنبه شب بر اثر برخورد ۲ دستگاه تریلر در  

کیلومتر ۵۰  آزادراه قم _ کاشان رخ داد.
وی با اشاره به اعزام یک دستگاه آمبولانس به محل حادثه، اضافه کرد: در این حادثه چهار تن جان باختند 
و یک تن نیز مصدوم شد. به گفته وی،  در این حادثه از خانواده پنج نفره که سرنشین تریلر بودند، چهار تن آقا 
حدودا ۴۵ ساله، خانم ۳۵ و ۲ دختر 1۵ و 1۰ ساله به علت شدت جراحات وارده در دم جان باختند. باقری 
ادامه داد: پسربچه حدودا 1۰ ساله  پس از دریافت اقدامات درمانی لازم به نزدیک ترین مرکز درمانی در کاشان 

منتقل شد.
سانحه رانندگی در محور قدیم قم - اصفهان 

وی دربخش دیگری از سخنان خود گفت در ساعت 1۷:۴۲ پنجم مهرماه جاری، برخورد ۲ دستگاه خودروی 
سواری پراید و سمند سه مصدوم برجای گذاشت. وی افزود : این حادثه که در حوالی امامزاده عبدالله در جاده 
قدیم اصفهان به قم رخ داد، ۲ مَرد ۳۰ و 6۳ ساله سرنشین پراید و یک زن ۲۸ ساله سرنشین سمند مصدوم 
شدند. وی ادامه داد:: مصدومان حادثه با حضور به موقع عوامل اورژانس پس از دریافت اقدام های درمانی 
اولیه با ۲ دستگاه آمبولانس به بیمارستان امام رضا )ع( منتقل شدند. بر اساس این گزارش: حال ۲ مصدوم 

این حادثه وخیم می باشد.

جانشین فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:

کشف ۲3 دستگاه استخراج ارز دیجیتال
جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف ۲۳ دستگاه استخراج ارز دیجیتال در این استان خبر داد 

سردار بهادر اسماعیلی اظهارداشت: مأموران پاسگاه انتظامی دامشهر و کلانتری 11 شهداء، در اجرای 
طرح برخورد با مکان هایی که مبادرت به استفاده از دستگاه های ماینر می کنند، ۲محل جداگانه را شناسایی 

و موضوع در دستور کار آن ها قرار گرفت.
وی افزود: در ادامه مأموران با هماهنگی مقام قضائی استان به محل های مورد نظر اعزام و طی بازرسی 

صورت گرفته ۲۳ ماینر )دستگاه استخراج ارز دیجیتال( غیر مجاز را کشف کردند.
جانشین فرمانده انتظامی استان قم خاطرنشان کرد: کارشناسان ارزش ریالی دستگاه های استخراج ارز 

دیجیتال کشف شده قاچاق را در مجموع به ارزش بیش از ۴ میلیارد و 6۰۰ میلیون ریال اعلام کردند.
سردار اسماعیلی تصریح کرد: فعالیت غیر مجاز تولید کننده رمز ارز دیجیتال علاوه بر مضرات اقتصادي 
باعت اخلال در شبکه برق رساني مي گردد، لذا شهروندان هر گونه خبري در این زمینه را بلافصله به پلیس 

11۰ اطلاع دهند.

طرح:محمدعلی رجبی

بازی با دم شیر!!! 

 استاندار قم گفت : اجرای طرح فاز توسعه شهرک صنعتی شکوهیه، این شهرک را به 
یک کارگاه عظیم عمرانی تبدیل کرده است.

بهرام سرمست در برنامه سه شنبه های اقتصادی خود، ضمن شرکت در بیست و 
سومین کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان، از چند واحد مستقر در شهرک صنعتی 

شکوهیه بازدید و یک واحد تولیدی و نمایشگاه ویترینی محصولات  را افتتاح نمود.
استاندار قم با اشاره به برنامه هفتگی و منظم بازدید میدانی از واحد های تولیدی، اضافه 
کرد:با حضور در کارخانه ها و در جمع تولید کنندگان، مشکلات و موانع تولید این بخش 
ها از نزدیک بررسی شده و برای رفع آن ها تصمیمات مناسب اتخاذ و دستورات لازم صادر 
می شود. وی با بیان اینکه در برنامه امروز مشکل حق بیمه تامین اجتماعی کارگران واحد 
های تولیدی مورد بازدید همچنین بحث طرح های توسعه واحد های مذکور از سوی 
تولید کنندگان مطرح شد، افزود: تصمیمات خوبی در این زمینه اتخاذ شد و امیدواریم 

نتیجه آن منجر به حل مشکلات شود.
حضور میدانی ، حل مشکلات واحد های تولیدی را در پی دارد 

سرمست با تاکید بر لزوم استمرار حضور میدانی مدیران در حوزه های کاری مرتبط، 
ادامه داد: با وجود تحریم و مشکلات ناشی از بحران کرونا در کشور، حضور میدانی و 
ارتباط چهره به چهره مدیران با تولید کنندگان و صنوف مختلف می تواند زمینه را برای 
سرعت بخشی به حل مشکلات و ایجاد گشایش های بیشتر در حوزه های گوناگون فراهم 
نماید.  استاندار قم با موفقیت آمیز توصیف کردن برنامه های راهبردی استان در حوزه 
تسهیل و رفع موانع تولید گفت: خوشبتانه طی سه سال اخیر، هیچ واحد تولیدی تعطیل 

نشده و چندین واحد تولیدی راکد نیز احیاء شده است.
سرمست همچنین با اشاره به برنامه های در دستور کار برای تکمیل زنجیره تولید و ارتقاء 

زیرساخت های نواحی و شهرک های صنعتی استان گفت: در قالب این برنامه،طرح های 
توسعه مربوط به چند واحد تولیدی  اجرایی شده است و با الحاق زمین به شهرک صنعتی 
شکوهیه ، شاهد راه اندازی فاز توسعه این شهرک هستیم و امروز این شهرک به یک 
کارگاه عمرانی عظیم مبدل شده است. گفتنی است،  استاندار قم  در برنامه روز سه شنبه 
های اقتصادی،از واحد های تولیدی سلامت صنعت بوعلی، تولید کننده دستگاه های 
سلامت محور بیمارستان ها و بخش های درمانی، واحد تولیدی مبین مهر، تولید کننده 
شکلات بازدید نمود و واحد تولیدی ماهان کشش جم تولید کننده مفتول های گالوانیزه  
و آرماتور  و نمایشگاه ویترینی محصولات استان قم را افتتاح نمود. همچنین از سه دستگاه 
خودروی آتش نشانی جدید برای شهرک صنعتی شکوهیه که با دستور استاندار پیگری و 

آماده بهره برداری شده بود بمناسبت روز آتش نشانی رونمایی شد.

استاندارقم:

 شهرک شکوهیه به کارگاه عظیم عمرانی تبدیل شده است

سخنگوی شورای اسلامی شهر مقدس قم گفت: 
با توجه به رکود موجود، مردم رغبتی برای دریافت 
املاک معوض نشان نمی دهند و بیشتر درخواست 
دریافت وجه نقد دارند و همین امر سبب شده تا با 
توجه به چارچوب های نقدینگی در مدیریت شهری، 

کندی تملک در برخی طرح ها و پروژه ها پدید آید.
با بیان این که تمام پروژه ها در  محسن محرری 
مجموعه مدیریت شهری بر اساس بودجه مصوب 
کرد:  نشان  خاطر  شود  می  اجرایی  شهر  شورای 
حدود  از  درصد  جاری، ۸۰  سال  بودجه  اساس  بر 
۴۰۰ میلیارد تومان بودجه بازگشایی معابر و شوارع 
در مناطق مختلف و توسعه و تعریض شهری باید به 
صورت املاک مُعوّض و تنها ۲۰ درصد آن به صورت 

پرداخت نقدی پرداخت شود.
وی افزود: البته باید گفت با توجه به رکود موجود، 
نشان  معوض  املاک  دریافت  برای  رغبتی  مردم 
نقد  وجه  دریافت  درخواست  بیشتر  و  دهند  نمی 
دارند و همین امر سبب شده تا با توجه به چارچوب 
های نقدینگی در مدیریت شهری، کندی تملک در 

برخی طرح ها و پروژه ها پدید آید. نماینده مردم قم 
در دوره ششم شورای اسلامی شهر همچنین ادامه 
داد: تدبیرمدیریت شهری در این موضوع آن بود که 
در ارزیابی قیمت املاک معوض، توجه بیشتری به 
شرایط روز و در نظر گرفتن قیمت های متناسب تر 
داشته باشد تا عملا سبب ترغیب مردم به این امر 
شود. وی اضافه کرد: نکته دیگر آن است که برخی 
مزایده  طریق  از  باید  و  دارد  بالایی  قیمت  املاک، 
گیرد،  قرار  مردم  اختیار  در  آن  وجه  تا  شود  واگذار 
در این زمینه هم تدبیری اندیشیده شده تا سرعت 
گرفتن انجام مزایده ها بتواند محدودیت نقدینگی 
را جبران کند. سخنگوی شورای اسلامی شهر در 
عین حال در پاسخ به پرسش دیگری درباره تشکیل 
کمیته رسیدگی به محله های کمتربرخوردار قم در 
شورای شهر تصریح کرد: این موضوع پیش از تمدید 
مأموریت شهردار هم مطرح بود و در ادامه ساختار و 
شرح وظایف کمیته مورد تصویب شورا قرار گرفت و 
آقای حسن طلایی هم به عنوان مشاور شهردار قم در 

این کمیته معرفی شد.

آمادگی شورای شهر قم برای توسعه
 تعامل با تشکل ها 

محرری ادامه داد: این کمیته تلاش دارد تا در کنار 
شناسایی محله های کمتربرخوردار در قم، مسائل و 
مشکلات این محله ها را نیز إحصاء کند تا در روند کار، 

اولویت خاصی به رفع این مشکلات داده شود.
وی در عین حال یادآور شد: اعضای شورای شهر 
ظرفیت  از  استفاده  بر  علاوه  تا  کنند  می  تلاش 
مدیریت شهری برای توجه به این محله ها، پیگیری 
و مطالبه گری لازم را از دیگر دستگاه های اجرایی 
استان هم برای حل مشکلات این محله ها دنبال 
کنند. عضو شورای اسلامی شهر سپس به رویکرد 
دیگر این شورا در دوره جدید جهت توسعه تعامل ها 
با تشکل ها و مردم پرداخت و گفت: اعضای شورای 
نمازگزاران،  مردم،  با دعوت  تا  دارند  آمادگی  ششم 
با  البته  و  مردمی  نهادهای  و  ها  رسانه  ها،  تشکل 
سازماندهی مشخص در نشست های گفتگومحور 
شرکت کنند تا بتوانند با اشراف بیشتری نسبت به 

تصمیم گیری های لازم اقدام کنند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر مقدس قم :

مردم رغبتی برای دریافت املاک معوض نشان نمی دهند 
علت کندی تملک در برخی طرح ها و پروژه ها 

با حضور در  رئیس دفتر مقام معظم رهبری در قم 
دانشگاه علوم پزشکی قم پیام تشکر رهبر معظم انقلاب 

از کادر بهداشت و درمان قم را ابلاغ کرد.
حجت الاسلام و المسلمین محمدی عراقی با حضور 
در دانشگاه علوم پزشکی با دکتر قدیر رئیس دانشگاه 
دیدار و گفتگو کرد. رئیس دفتر مقام معظم رهبری در 
قم در این دیدار ضمن قدردانی از تلاش های مجموعه 

کادر بهداشت و درمان گفت: خدمات ارزشمند شما در 
این دوران بر کسی پوشیده نیست و با تلاش مضاعف و 
چشمگیر خود و با روحیه جهادی در راستای سلامت 
اینجانب  جامعه قدم برداشتید. وی همچنین افزود: 
حامل پیام تشکر رهبر معظم انقلاب از کادر بهداشت 
دانشگاه  رئیس  قدیر  محمدرضا  هستم.  قم  درمان  و 
قدردانی  ضمن  جلسه  این  در  نیز  قم  پزشکی  علوم 

همچنین  و  علما  و  علمیه  حوزه های  حمایت های  از 
رهنمودهای مقام معظم رهبری، گزارشی از اقدامات 
صورت گرفته در پاندمی کرونا و پیک های صورت گرفته 
ارائه کرد. حجت الاسلام و المسلمین محمدی عراقی 
همچنین با حضور در یکی از مراکز واکسیناسیون کرونا و 
بیمارستان شهید بهشتی از زحمات و ایثارگری های کادر 

بهداشت و درمان در ایام شیوع کرونا قدردانی کرد.

با حضور رئیس دفتر مقام معظم رهبری در قم انجام شد؛

ابلاغ پیام قدردانی مقام معظم رهبری از کادر بهداشت و درمان قم


